

អំណាចនៃការផ្លាស់ប្តូរ



[បងប្រុស ប្រាណហាំ និងក្រុមជំនុំហាំច្រៀងបទ *គ្រាន់តែជឿតាម*—Ed.]

2 វាជារឿងពិបាកសម្រាប់អ្នកណាម្នាក់ក្នុងការនិយាយចេញ—ក្នុងពេលដូចនេះ ដើម្បីនិយាយថាខ្ញុំពេញចិត្តចំពោះឯកសិទ្ធិនេះខ្លាំងប៉ុណ្ណានៅព្រឹកនេះ ហើយ —ក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នាដើម្បីបំភ្លឺព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែ ដែលខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកបាន ស្គាល់។ ហើយ—ខ្ញុំចង់ថ្លែងអំណរគុណដល់បងប្រុសឡេអូនិងបងប្រុសជែន និង អ្នកទាំងអស់គ្នាសម្រាប់ឱកាសធំនេះ។

3 ហើយដូចដែលខ្ញុំបានឮបទចម្រៀងហើម—ទីមួយនិងចូលទៅកាន់បទ ចុងក្រោយ គឺមានអ្វីមួយអំពីការច្រៀងនោះ គឺជាការថ្វាយបង្គំដែលអ្នកនឹងមិនបាន ឃើញទៀតទេ។ ហើយតែងតែជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ខ្ញុំនៅពេលខ្ញុំឡើង មកទីនេះ ប្រហែលមួយដងក្នុងមួយឆ្នាំឬពីរដងដើម្បីបំពេញខ្លួនក្នុងភាពល្អរបស់ ចម្រៀងពួកគេ។

4 ហើយខ្ញុំបានគិតនៅព្រឹកនេះ នៅពេលដែលបងប្រុសឡេអូបានប្រកាស ចម្រៀងបទ *ពួកគេមកពីទិសបូព៌ានិងទិសខាងលិច* និងកាលពីប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ ច្រៀង បទនេះនៅពេលដែលខ្ញុំចាកចេញ... ទុកនាងនិង—និងប៊ីលីនិងឃិកា ដើម្បី ចាប់ផ្តើមការរីកផុសផុលដ៏អស្ចារ្យនេះ នៃការនាំមុខរបស់វាផ្ទុយទៅវិញវាបាន បោកបក់ប្រជាជាតិនានា។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិត ដូចដែលខ្ញុំបានមើលទៅ ក្រុមដែលស្រស់ស្អាតនៃស្ត្រី។ ខ្ញុំចាំថាមេដានៅពេលនោះគឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេនាងមានសក់ក្បាលខ្មៅបន្តិច។ ហើយឥឡូវនេះនាងគឺដូចជាខ្ញុំអញ្ចឹង យើង កាន់តែចាស់ទៅហើយពេលវេលារបស់យើងជិតអស់ហើយ។ ហើយជាមួយក្តី សង្ឃឹមដ៏ធំនេះយើងនឹងបានជួបជុំគ្នាម្តងទៀតនៅក្នុងទ្រង់ ដែលជាកន្លែងដែល នឹងគ្មានអាយុចាស់ឬពេលនិងគ្មានអ្វីដែលរារាំងយើងឬរំខានយើងទេ។

5 ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញទីណាដូចទីនេះទេក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ ជាពិសេស ជាមួយមនុស្សជាច្រើនដូចនេះ ដែលមានពួកគ្រីស្ទានជាច្រើនរូសរាយជាមួយនិងក្តី ស្រលាញ់នេះ។ កុំទុកឱ្យការទាំងនេះស្លាប់ក្នុងចំណោមអ្នកឡើយ។ សូមចាំទុក

6 ខ្ញុំធ្លាប់និយាយខ្លះៗ...ក្នុងចំណោមមនុស្ស។ ប្រពន្ធខ្ញុំឈ្មោះហូប ជាភរិយាទី១របស់ខ្ញុំគឺជាម្តាយរបស់ ប៊ីលី។ យើងធ្លាប់...នៅទីនោះគឺយើងមានបីនាក់នោះគឺមានហូបហើយខ្ញុំនិងប៊ីលី។ ពួកគេបានហៅយើងថា “ក្តីសង្ឃឹមជំនឿនិងសេចក្តីសប្បុរស។” ហើយដូច្នេះវាហាក់ដូចជាមានការបញ្ចុះជំនឿដូចជានៅក្នុង ថ្ងៃទាំងនោះដើម្បីជឿថាព្រះបន្ទូលនេះគឺជាការពិត។ ហើយអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ បានសន្យានោះទ្រង់នឹងធ្វើ។

7 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ “អ្វីដែលអស្ចារ្យបំផុតគឺសេចក្តីសប្បុរសគឺជាសេចក្តីស្រលាញ់” ដូចបងប្រុសឡេអូបានថ្លែងនៅព្រឹកនេះ។ “ស្រលាញ់! កន្លែងណាមានភាសារដ៏ទៃនឹងបញ្ចប់។ កន្លែងណាដែលមានទំនាយវានឹងបាត់ទៅអស់។ ប៉ុន្តែនៅពេលសប្បុរសធម៌គឺសេចក្តីស្រលាញ់។ វានឹងមិនផុតឡើយ។” ឃើញទេ?

ចៀមដែលស្លាប់ព្រះបន្ទូលដ៏មានតម្លៃ
នឹងមិនបាត់អំណាចឡើយ
រហូតដល់ព្រះវិហារដែលព្រះបានលោះទាំងអស់
បានសង្គ្រោះពីអំពើបាប។

តាំងពីមានជំនឿខ្ញុំបានឃើញទឹកហូរ
ដោយសាររូសទ្រង់ខ្ញុំបានលោះ
ក្តីស្រលាញ់គឺជាខែលរបស់ខ្ញុំ
ហើយនឹងកាន់ភ្ជាប់ដល់ខ្ញុំស្លាប់។

8 ខ្ញុំគិតថាគ្មានអ្វីអស្ចារ្យជាងសេចក្តីស្រលាញ់ទេ។ ហើយក្តីស្រលាញ់បើយើង មិនអាចបង្ហាញវាទេ...ឥឡូវនេះយើងអាចនិយាយបានថាយើងមានសេចក្តីស្រលាញ់ យើងកំពុងនិយាយពីវា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងអាចបង្ហាញនូវអ្វីដែលយើងបាននិយាយ បន្ទាប់មកយើងបង្ហាញវានៅក្នុងខ្លួនយើង។

9 ឥឡូវយើងមិនមែនជាមនុស្សល្អឥតខ្ចោះទេ។ យើងក៏មានកំហុសរបស់យើងដែរ។ យើងបានធ្វើខុស។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេសេចក្តីស្រលាញ់គ្រប បាំងទាំងអស់។ យើងស្ម័គ្រចិត្ត ពេលដែលយើងឃើញកំហុសរបស់យើងហើយត្រឡប់មកសុំទោសគ្នាទៅវិញទៅមក។ មែនហើយ នោះគឺ—ជាអ្នកចម្បាំង។ នោះ—គឺពិតជាបុរសនិងស្ត្រីដែលបាន យកចិត្តទុកដាក់។ បុរសគ្រប់រូបអាចចេញទៅ

សមរម្យដោយមានទំនុកចិត្តគ្រប់គ្រាន់ ក្នុងការដើរនៅទីនោះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល គាត់ត្រូវបានផ្តល់ចុះ បន្ទាប់មកត្រូវងើបឡើងវិញហើយសាកល្បងធ្វើវាម្តងទៀត ឃើញទេ? ធ្លាប់មានបទចម្រៀងដែល យុវជននិងស្ត្រីវ័យក្មេងធ្លាប់ច្រៀងនៅក្នុង ព្រះវិហារថា “បើខ្ញុំដួលឬបើខ្ញុំបរាជ័យ” ឃើញទេ “បើខ្ញុំដួលឬបើខ្ញុំ...” ខ្ញុំភ្លេចពី របៀបដែលច្រៀង។ “សូមឱ្យខ្ញុំក្រោកឡើងហើយព្យាយាមម្តងទៀត”

សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយសាកល្បងខ្ញុំម្តង ទៀត (ឃើញទេ? ឃើញទេ?)

បើខ្ញុំដួលឬបើខ្ញុំធ្វើបាប ចូរឱ្យខ្ញុំក្រោកឡើងហើយព្យាយាម ម្តងទៀត

សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយសាកល្បងខ្ញុំម្តង ទៀត។

10 ហើយនៅជាមួយមនុស្សជាច្រើននាក់ មួយរយម៉ែនាក់នៅទីនេះជាមួយគ្នា អ្នក ត្រូវបានចងភ្ជាប់—ដើម្បីស្វែងរកអ្វីៗពេលខ្លះ សត្រូវនឹងវាយចូលក្នុង ចំណោមអ្នក និងតាមរយៈគំនិតរបស់អ្នកហើយ—ហើយចាប់ផ្តើមធ្វើរឿងនេះ នោះ។ គ្រាន់តែ ឈប់នៅពេលដែលវាធ្វើ។ គិតឡើងវិញ គិតព្រឹកនេះ គិតពីពេលវេលាពេលអ្នក អង្គុយជាមួយគ្នានៅស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

11 អ្នកខ្លះក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នាជាអ្នកដាំដើមឈើ ហើយអ្នកខ្លះជាជាងឈើ ហើយខ្លះទៀតធ្វើការនេះនិងនោះនិងផ្សេងទៀត។ អ្នកអាចដៃជាមួយលោកិយ រាល់ថ្ងៃពេលអ្នកនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកឃើញរឿងទាំងនោះ ហើយ ការល្បួងដ៏ខ្លាំងបានកើនឡើង ចូរគ្រាន់តែចាំកន្លែងពិសិដ្ឋតូចទាំងនេះ ដែលអ្នក អង្គុយជាមួយគ្នា រឿងតែមួយគត់ដែលមានជារៀងរហូត។ កិច្ចការរបស់ អ្នកនឹងត្រូវ បរាជ័យនៅថ្ងៃមួយ។ សុខភាពរបស់អ្នកនឹងទ្រុឌទ្រោម។ សូម្បីតែជីវិត របស់អ្នក នៅលើផែនដីក៏នឹងត្រូវបាត់បង់ដែរ។ ប៉ុន្តែមួយនោះដែលនឹងមិនបាត់បង់ឡើយ។ ហើយបើទ្រង់គឺជាចំណុចកណ្តាល នៃរឿងទាំងអស់ នោះសូមឱ្យយើងផ្តោតលើ ចំណុចកណ្តាលនោះ តើអ្វីដែលបាន ទាញពួកយើងនៅទីនេះ។

12 ខ្ញុំអើយ ក្រុមមនុស្សរូសាយទាំងនេះ! ខ្ញុំគ្មានន័យពីសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នក ទេ។ ជាការពិតសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នកស្អាតហើយមុខរបស់អ្នក។ ខ្ញុំគិតថាស្ត្រី តូចៗ ទាំងនេះនៅទីនេះគ្មាននរណាម្នាក់បានលាបក្រែមទេ។ ពួកគេទាំងអស់

មានសក់ រីងទាំងក្មេងទាំងចាស់ទាំងវ័យកណ្តាលនិងទាំងអស់គ្នា។ ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? មែនហើយអ្នកគ្រាន់តែមិនដឹងថាតើអ្នកមានទ្រព្យសម្បត្តិអ្វីនៅទីនេះ ឃើញទេ នៅក្នុងកម្មវិធីវិហារតូចមួយ។

13 ខ្ញុំចង់ថ្លែងអំណរគុណដល់បងប្រុសនិងបងស្រីសាន់ ហើយចំពោះឯកសិទ្ធិ ឲ្យក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ។ ហើយនេះគឺជាផ្ទះរបស់ពួកគេឡូវនេះ ដែលគេបានលក់ ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ពួកគេ នៅក្នុងប្រទេសកាណាដា ហើយបានចុះមកស្នាក់នៅជា មួយយើង។ យើងគ្មានទ្រព្យសម្បត្តិនៅលើផែនដីទៀតទេ។ យើងស្វែងរកទី ក្រុង មួយដែលត្រូវមក ហើយអ្នកបង្កើតនោះគឺជាព្រះ។

14 ហើយខ្ញុំសូមអរគុណដល់បងប្រុសឡេអូនិងផែនចំពោះភាពពិតដែលពួក គេ មានចំពោះ និមិត្តដែលបានផ្តល់ដល់ពួកគេនៅពេលយើងបានជួបគ្នាលើកដំបូង។ គ្មានការសង្ស័យទេ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលគាត់បានប្រាប់អ្នកច្រើនដងហើយ។ វាចម្លែក ខ្ញុំ មិនបានឃើញវាដូចនោះទេ។ ខ្ញុំដឹងថាមានអ្វីនៅខាងមុខ។ នៅពេលមិត្តវ័យ ក្មេង បានមកចំពោះខ្ញុំដែលជា...ជាមួយនឹងក្តីសុបិន្តដែលគាត់មាននៃពីរ៉ាមីតបាន ឈរឡើងនៅលើពីរ៉ាមីតនេះ។ ហើយគាត់បានឡើងទៅកន្លែងដែលខ្ញុំនៅ ហើយខ្ញុំ កំពុងឈរនៅក្នុងបានជ្រៅ លេនដ្ឋានឬអ្វីមួយដូចជាពន្លឺមួយ។

គាត់និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកឡើងទៅទីនោះដោយ របៀបណា?”

15 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុសឡេអូព្រះត្រូវតែដាក់មនុស្សម្នាក់នៅក្នុង តំណែងនេះនៅទីនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកបានឃើញ ហើយចូរ ត្រឡប់ទៅកាន់ប្រជាជនវិញហើយប្រាប់ពួកគេថាអ្នកជឿថានោះមកពីព្រះ។”

16 ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំមានកន្លែងតូចមួយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់ ក្មេងប្រុសនោះ ហើយខ្ញុំចង់—ដាក់ពួកគេនៅក្នុងទីតាំង—មួយដែលខ្ញុំអាចនៅជា មួយពួកគេបាន ហើយពួកគេចាប់ផ្តើមផលិតខ្សែអាត់ ប៉ុន្តែ អ្នកបានឃើញដូចខ្ញុំ ឃើញផ្ទាល់ដែរ ពួកគេនៅតែបន្តធ្វើកាសែត តាមដែលខ្ញុំដឹង ប៉ុន្តែអ្វីដែលអស្ចារ្យ ជាងនេះដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់ពួកគេ ជា ជាងបង្កើតខ្សែអាត់ ឃើញទេ? មនុស្ស គ្រប់គ្នា អាចបង្កើតខ្សែអាត់ មានភាពវៃឆ្លាត អាចបើកម៉ាស៊ីនថតសំលេងឬអាច លក់ បាន។ ប៉ុន្តែវាត្រូវការការណែនាំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីដឹកនាំក្រុមតូចៗ

ជា មួយគ្នា ដូចនេះនៅព្រឹកនេះ ហើយរក្សាវាជាមួយគ្នាដោយភាពសុខដុមនិង ឯកភាពគ្នាហើយនៅតែប្រកាន់ខ្ជាប់នូវវាជសារ។

17 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមព្រះអង្គ—ប្រទានដល់ប្រជាជននេះ ឲ្យមានអាយុវែង នៅផែនដី មានសុភមង្គលនិងសេចក្តីអំណរ ហើយបន្ទាប់មក “ឲ្យបានចូលទៅក្នុង សេចក្តីអំណររបស់ព្រះអម្ចាស់” នៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវរបស់ពួកគេ។

18 ឥឡូវនេះយើងបានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចសម្រាប់ការប្រយុទ្ធ ត្រែត្រូវបានផ្តុំ។ បទចម្រៀងត្រូវបានច្រៀង ឥឡូវព្រះបន្ទូលក៏មកដល់។ ខ្ញុំគិតថាដូចដែលខ្ញុំឈរ នៅ ទីនេះ ដូចអ្នកដឹងហើយ... បាទអ្នកប្រហែលជាដឹង។

19 ប៉ុន្តែដើម្បីស្តាប់យោបល់របស់ទាហានវ័យក្មេងទាំងនេះនៅទីនេះ! ហើយ ខ្លួនខ្ញុំ កាន់តែចាស់ហើយស្តាប់អ្វីនៅជុំវិញ ជំនឿនិងទំនុកចិត្តរបស់អ្នក ហើយអ្វី ដែល អ្នកបានដាក់ដើម្បីជឿលើសារ—ដែលខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យដោយព្រះ។ ឥឡូវនេះ បើវាមិនសម្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នា សារនឹងគ្មានប្រយោជន៍ទេ។ ឃើញទេ វា—វា ត្រូវតែមាននរណាម្នាក់ជឿវា។ ហើយដរាបណាវាមកពីព្រះ នឹងមាន នរណា ម្នាក់ជឿលើវា អ្នកឃើញទេ។ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតផ្លូវមួយ។ ទ្រង់—បានភ្ជាប់ កិច្ចការដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ដូចនោះ នៅពេលដែលទ្រង់បញ្ជូន អ្វីមួយ មានអ្វីមួយ នៅទីនោះដើម្បីជួបថាជាអ្វីមួយនោះ។ ទីជម្រៅឆ្លើយតបទៅ នឹងការហៅរបស់ ទីជម្រៅ។ វា—វាត្រូវតែអញ្ជឹង។

20 ខ្ញុំចូលចិត្តពាក្យដែលបងប្រុសជែនប្រើក្នុងការអធិស្ឋាននៅព្រឹកនេះ “ចូលក្នុង ជំនុំដោយការគោរពរបស់ទ្រង់។” ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូច្នោះនៅពេលដែលខ្ញុំឆ្លងកាត់ ស្ថាននៅទីនោះទៅ—ដើម្បីចូលមកកន្លែងដែលព្រះបាន គោរព។ ហើយ ជានិច្ចកាលចូររក្សាវាបែបនោះ។ មិនថាមានសត្រូវក៏ដោយ...

21 ឥឡូវកុំភ្លេច កុំភ្លេចរឿងនេះ។ បងប្រុសឡេអូនិងជែនជាពិសេស។ ឥឡូវនេះ អ្នកគិតថាសាតាំងនឹងអនុញ្ញាតឱ្យវាបន្តដូចនេះ ដោយគ្មានឧបសគ្គ? អូ ទេ។ វាប្រាកដជាមិនអាចទេ។ វានឹងហោះហើរចូលដូចសព្វថ្ងៃនេះដូចជាខ្យល់គួច។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល—នៅពេលសត្រូវចេញមកដូចជាទឹកជំនន់ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ លើកបទដ្ឋានមួយប្រឆាំងនឹងវា។ សូមបន្តងើបឡើងអធិស្ឋានទៅចំពោះព្រះ។ តោងជាប់ទៅកាន់ព្រះ។ ត្បិតបើអ្នកស្រលាញ់គ្នាវាបង្ហាញថាអ្នកស្រលាញ់ព្រះ។

“មនុស្សទាំងអស់នឹងដឹងថា អ្នកជាសិស្សរបស់ខ្ញុំមែន នៅពេលដែលអ្នកស្រលាញ់ គ្នាទៅវិញទៅមក។”

22 ហើយខ្ញុំបានគិតមួយភ្លែតថា “ការច្រៀងល្អណាស់! មានសំលេងពិរោះមែន! តើតើជាក្រុមល្អយ៉ាងណានៅពេលបុរសនិងស្ត្រី ប្តីនិងប្រពន្ធ ក្មេង ចាស់និង វ័យកណ្តាលអង្គុយជាមួយគ្នានៅទីនេះ” ខ្ញុំបានគិតថា “មែនហើយពួកគេគួរតែ មានវានៅព្រឹកក្នុង ពួកគេគួរតែចុះទៅទីនោះហើយគួរតែមានការផ្សាយតាមវិទ្យុ ដូចនេះ។” បន្ទាប់មក អ្នកឃើញទេ មិនគ្រាន់តែជាអ្វីដែលព្រះបានហៅយុវជន ទាំងនេះឱ្យធ្វើនោះទេ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? កូនក្រមុំកំពុងត្រូវបានគេហៅចេញ ឃើញទេ ចេញឥឡូវនេះការងាររបស់ខ្ញុំគឺនៅទីនេះដើម្បីហៅ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្វី ៗទាំងនេះ និងកន្លែងដែលអ្នកធ្វើការប្រជុំនៅជាមួយគ្នា ហើយកាន់ភ្ជាប់អ្វីដែលអ្នក ចង់ ចិញ្ចឹមកូនៗ មើលរាល់ថ្ងៃ ដូចជាភ្នែកឥន្ទ្រីមើលលើកូនៗរបស់វា ដូច្នោះអ្នកនឹង មិន... បើអ្នកឃើញអ្វីខុស អ្នកហៅមនុស្សម្នាក់នៅឆ្ងាយហើយអធិស្ឋានពីវា ហើយ អ្វីៗដូចនេះ។ ទុកវាឱ្យបរិសុទ្ធ ដូច្នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចមានកន្លែងមក។

23 ព្រះចូលចិត្តការថ្វាយបង្គំ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកក្រាបថ្វាយបង្គំទ្រង់ វា មិនត្រឹមតែជាចម្រៀងដូចយើងទេ តែជាការច្រៀងតាមស្មារតីនៃការថ្វាយបង្គំ អ្នក ឃើញទេ បន្ទាប់មកអ្នកមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រឡប់មកវិញ។

24 ហើយខ្ញុំបានឃើញបុរសវ័យក្មេងដ៏អស្ចារ្យម្នាក់នៅទីនេះ គ្រាន់តែគិតអំពីថ្ងៃ ដែលក្រុមយុវជនអង្គុយនៅទីនោះ បុរសវ័យក្មេងនិងប្រពន្ធតូចៗរបស់ពួកគេអង្គុយ នៅទីនេះ ហើយបុរសដ៏ គ្រោតគ្រោតអង្គុយនៅទីនោះហើយយំដូចជាកូនក្មេង។

25 ហេតុអ្វី មើលទៅសព្វថ្ងៃ ពួកគេនៅទីនេះ នៅតាមផ្លូវរស់នៅក្នុងអំពើកំផិត និង ភាពកខ្វក់នៃលោកិយនិងអ្វីផ្សេងៗ។

26 ហើយត្រូវគិតថាអ្នកអាចនៅជាប់ពីគ្នា ហើយប្រមូលផ្តុំដូចនេះនៅកន្លែង ណាមួយ ដូចដែលនិពន្ធទំនុកដំកើងបាននិយាយថា “មើលចុះ តើវិករាយ យ៉ាងណាដែលបងប្អូនរួមគ្នានៅក្នុងសាមគ្គីភាព។ វាដូចជា ប្រេងដែលហូរលើ ពុកចង្ការរបស់អេរ៉ុន ដែលធ្លាក់ចុះទៅលើសម្លៀកបំពាក់ របស់គាត់។” ដែល ប្រេងនោះបានចាក់...នោះ តើអ្នកដឹងថាប្រេងតាំងធ្វើ សម្រាប់អ្វីទេ វាបានការ ពារគាត់ឱ្យនៅនៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះ។ ឃើញទេ គាត់ត្រូវតែបានចាក់ប្រេងដោយ

ប្រុងតាំងនោះមុនគាត់ចូលទៅនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។ ហើយនៅពេលបងប្អូន
អាចរស់នៅជាមួយគ្នានៅក្នុងការរួមបាន វាត្រូវបានគេប្រៀបធៀបទៅនឹងប្រុង
តាំងនោះ។ បន្ទាប់មកយើងចូលទៅក្នុងវត្ត មាននៃព្រះអម្ចាស់ជាមួយនឹងការចាក់
ប្រុងតាំងជាបងប្អូនជាមួយគ្នានៅក្នុងសាមគ្គីភាព។ រូបដ៏តំណាង “ព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។”

27 ឥឡូវយើងអាចមានពាក្យអធិស្ឋានមុនពេលចូលទៅក្នុងការសិក្សា
ព្រះបន្ទូល។

28 ព្រះវរបិតានៃឋានសួគ៌ ដូចជាបងប្អូនយើងបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ ចូលទៅ
ក្នុងជំនុំខែសីហាររបស់ព្រះអម្ចាស់! ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាអើយ យើងដឹងថាក្រុម
មនុស្សនេះនៅទីនេះ ហើយឥឡូវអ្វីដែលទូលបង្គំនិយាយ ទូលបង្គំនឹងត្រូវឆ្លើយនៅ
ថ្ងៃជំនុំជម្រះ។ ហើយនេះគឺជាកូនរបស់ទ្រង់។ សូមប្រទានពរ ដល់ពួកគេព្រះវរបិតា
អើយជាបន្តទៀត។ ប្រទានពរដល់បងប្រុសឡេអូនិងបង ប្រុសជែន។ សូមឱ្យ
ពួកគេត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ បានដឹកនាំមនុស្ស
ទាំងនេះដូចដែលយើងធ្វើដំណើរទៅដល់ថ្ងៃលិច ហើយបន្ទាប់មក ឱព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ សូមដឹកនាំយើងទៅកាន់ព្រះរាជបុត្រា។ ផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់អើយ។

29 បំបែកនំប៉័ងនៃជីវិតដល់យើងតាមរយៈព្រះបន្ទូល។ ហើយយើង...ឥឡូវនេះ
យើងដឹងថាយើងកំពុងប្រយុទ្ធហើយ។ យើងកំពុងដាក់បំណែកនៃគ្រឿងសឹក
នៅទីនេះលើទាហានទាំងនេះដែលពួកគេនឹងត្រូវប្រយុទ្ធ ជាមួយពេលវេលាដែល
នៅសល់ក្នុងជីវិត។ ហើយទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងដាក់
ផ្នែក ត្រឹមត្រូវគ្រប់ផ្នែកដែលត្រូវកន្លែង ដែលពួកគេអាចការពារប្រឆាំងនឹង—សត្រូវ
នៅ ពេលណាដែលវាមកប្រឆាំងនឹងពួកគេ។ សូមផ្តល់ឱ្យវាព្រះអម្ចាស់អើយ។
យើងអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

30 ឥឡូវ ខ្ញុំគួរតែនិយាយ—យឺតបន្តិច ព្រោះខ្ញុំមិនមែន—ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកដឹកនាំ
ដែលបានបណ្តុះបណ្តាលទេ។ ខ្ញុំដឹងថាមានមនុស្សនៅទីនេះដែលឆ្លាតវៃដ៏ធំ ពូកែ
ខាងបញ្ហា ហើយបានញែកចេញដើម្បីមកឥឡូវនេះ ក្នុងការបន្ទាបខ្លួន។ សារឹក
ប៉ូលដ៏អស្ចារ្យ ខ្ញុំគិតអំពីព្រះបន្ទូលនៅពេលគាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនបានមក រកអ្នក
ដោយការទាក់ទាញពាក្យសំដីរបស់មនុស្សទេ ពីព្រោះអ្នកនឹងដាក់ជំនឿ របស់អ្នក
នៅក្នុងនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមកដង្ហែងដោយអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណ។” ឃើញទេ អ្វីដែល

អស្ចារ្យដែលគាត់មាន គាត់បានទុកវាមួយឡែក។ ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ នៅព្រឹកនេះដូចជាបុរសនៅទីនេះ ដូចជាបងប្រុសហុកគី និងប្អូនស្រីជាគ្រូបង្រៀន មកពីវិស័យបេសកកម្ម ហើយអ្នកភាគច្រើនជាមនុស្សដែលឆ្លាតនិងវាងវៃ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍តិចតួចណាស់ក្នុងការឈរនៅទីនេះដែលគ្មាន ការអប់រំច្រើនលើសពីមុន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...ហើយដើម្បីមើលមនុស្សដូចអ្នកដែល—បាននឹងបន្ទាបខ្លួនចំពោះអ្វីៗទាំងអស់ ជាក់វាមួយឡែក ហើយអង្គុយស្តាប់ចំពោះ មនុស្សដែលស្ទើរតែមិនស្គាល់អេ ប៊ី ស៊ី ផងតែមានមនុស្សអស្ចារ្យចេញពីពួកគេ។ វាមិនមែនជាអ្នកដែលអាចលើកស្មារបស់គាត់ចេញទេ ហើយដើរចេញ...គឺជាមនុស្សដែលអាចបន្ទាបខ្លួន។

31 ខ្ញុំគិតថា ចរិតវាត្រូវបានវាស់វែងដោយមនុស្ស មិនមែនដោយសាច់ដុំរបស់គាត់ឬសាច់ដុំចូលនៅក្នុងដៃរបស់គាត់ ប៉ុន្តែគឺជាផង្កងរបស់គាត់ដែលគាត់បានអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំគិតថានោះជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យមនុស្សបន្ទាបខ្លួន។

32 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អាននៅព្រឹកនេះនៃព្រះគម្ពីរមួយចំនួន។ ហើយខ្ញុំចូលចិត្តព្រះបន្ទូល។ ចុះអ្នកវិញ? ឥឡូវយើងថ្វាយបង្គំព្រះអម្ចាស់ ហើយយើងនឹងបន្តថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើង—ថ្វាយបង្គំទ្រង់ដូចជាជារមុខពី ដូចដែលវាឆ្លងកាត់យើង ដើម្បីរកកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរ។

33 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំស្នាក់នៅពីព្រោះនេះជាកន្លែងមួយដែលខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំអាច—បង្រៀនអ្វី ដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅព្រឹកនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកបងប្រុសឡេអូនិងជែន និងពួកគេនឹង—នឹងអនុវត្តលើវា នៅពេលដែលយើងចាកចេញ ហើយយើងនឹង បង្ហាញចំណុចដូចដែលខ្ញុំបានឮពីគាត់នៅក្នុងសាររបស់គាត់នៅព្រឹកនេះ។ ថាគាត់ចាប់បាន។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចនិយាយវាចេញពីវេទិកាដូចនេះឬនៅលើខ្សែអាត់វីដេអូបានទេ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ សូមអង្គុយហើយសិក្សាពីវា។ សូមបន្តសិក្សាវាម្តងហើយម្តងទៀត។ វាពិបាកយល់ណាស់។ ដូច្នេះមនុស្សជា ច្រើនយល់ច្រឡំពីវា! ហើយតើអ្នកដឹងទេ ហ្វូងតូច—អើយ វា—វាជាផ្លូវមួយក្នុងចំណោមមនុស្សទាំងអស់? វាតែងតែអញ្ជឹង។

34 បើពួកគេមិនអាចយល់ពីព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់និងព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើងទេនោះ(សូមឱ្យតែសារវិករបស់ទ្រង់ ឃើញទេ) បន្ទាប់មកតើយើងអាចរំពឹងថានឹងយល់ពីវានៅក្នុងថ្ងៃនេះបានឬ អ្នកឃើញទេ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹង

និយាយអ្វីដែលត្រង់ អ្នកដឹងហើយទ្រង់នឹងមិនពន្យល់វាទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែមាន
បន្ទូលប៉ុនោះ។ ជាឧទាហរណ៍ “លើកលែងតែអ្នកបរិភោគសាច់ របស់កូនមនុស្ស
និងផឹកពីឈាមរបស់ទ្រង់ នោះគ្មានជីវិតនៅក្នុងអ្នកទេ។”

35 ឥឡូវនេះតើមានអ្វីកើតឡើង បើ—មានគ្រូពេទ្យបានឈរនៅជិតប្រ
គិលានុបដ្ឋាយិកាបួនរណាម្នាក់ មកនៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះនៅថ្ងៃនោះដែលទ្រង់មាន
បន្ទូលទៅ? ពួកគេនឹងនិយាយថា “បុរសនេះគឺជាបិសាចធញព្វកំឈាម គាត់ចង់ផឹក
ឈាមគាត់។” ឃើញទេ ទ្រង់មិនដែលបានពន្យល់ពីវាទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែមានបន្ទូល
ពីវា។ តែក្រោយមក លោកប៉ូលបានចូលមកហើយពន្យល់ពីរបៀបដែលវាត្រូវបាន
ផ្សារភ្ជាប់អ្នកដឹងទេ “បរិភោគសាច់របស់ទ្រង់ហើយផឹកពីឈាមទ្រង់” ដូច្នេះហើយ
ទ្រង់គ្រាន់តែមានបន្ទូល រឿងទាំងនោះ។

36 ហើយចុងក្រោយ ពួកសាវ័កនៅថ្ងៃមួយ សូម្បីតែបន្ទាប់ពីការរស់ ឡើងវិញ
ក៏ដោយ នឹងមានម្នាក់កំពុងតែអែកស្មារបស់ទ្រង់ គឺយ៉ូហានដែលទ្រង់ ស្រលាញ់។
គាត់គឺជាបុរសវ័យក្មេងម្នាក់។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើមានអ្វីកើតឡើងទៅ
អ្នកបើបុរសនេះរង់ចាំខ្ញុំមក?” មានការនិយាយចេញមក ក្នុងចំណោមពួកគេថា
យ៉ូហាននឹងមិនស្លាប់ទេ—ហូតដល់ព្រះយេស៊ូវបានត្រឡប់ មកវិញ។ ព្រះយេស៊ូវ
មិនបានមានបន្ទូលដូច្នោះទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែ “អ្វី...?” មានបន្ទូលសួរថា “តើមានអ្វី
អំពុលដល់អ្នកបើគាត់ចេះតែរង់ចាំ?” ហើយបន្ទាប់មក ប្រាកដណាស់ អ្នកអាន
—នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់យើង របៀបដែល—ព្រះ... ថាទ្រង់មានបន្ទូលក្នុង
គោលបំណង។ ការទាំងអស់នេះ សុទ្ធតែមានគោលបំណង។ ព្រះបានយក
យ៉ូហានវ័យក្មេងនោះ ហើយលើកគាត់ឡើងដោយវិញ្ញាណ ឱ្យបានឃើញការយាង
មករបស់ទ្រង់ ហើយបោះចូលទៅ—ក្នុងសម័យដែលត្រូវមក។ ឃើញទេ បាន
និយាយថា “តើមានអ្វីកើតឡើងដល់អ្នកបើគាត់រង់ចាំ?” ទ្រង់មិនបានរង់ចាំគាត់
ផ្នែកសាច់ឈាមទេ ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់បាននិយាយតាមរយៈគាត់
បាននាំយើងមកដល់គ្រានេះដែលយើងនៅពេលនេះ។ ដូច្នេះវាទាំងអស់ធ្វើការជា
មួយគ្នាដើម្បីភាពល្អ។

37 នៅក្នុងរ៉ូមដែលជាជំពូកដែលធ្លាប់ស្គាល់ខ្ញុំចង់យកខ—ពីរបីខែនៅទីនេះ
ហើយប្រហែលជាពីរទៅបីខែដំបូង ពីរខែខ្ញុំគិតថាគឺហ្នឹងហើយ តោះអានវា។ ហើយ

នៅក្នុងរឿងនេះ សូមព្យាយាមពន្យល់ពីវាដែលល្អបំផុតតាមដែលខ្ញុំដឹងដោយ
ជំនួយពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ រ៉ូមជំពូក១២។

ដូច្នេះ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំទូន្មានអ្នករាល់គ្នា ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណានៃ
ព្រះ ឲ្យបានថ្វាយរូបកាយទុកជាយញ្ញបូជារស ហើយបរិសុទ្ធ ដែលគាប់
ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះ ជាការគោរពនៃអ្នករាល់គ្នា ដែលមានទំនង

38 ខ្ញុំគិតថាវាពិតជាស្រស់ស្អាតណាស់សម្រាប់ក្រុមនេះនៅព្រឹកនេះអ្នកបាន
ធ្វើ។ ឥឡូវនេះ “ហើយ” ហើយគឺជាល្អបំផុតដែលខ្ញុំយល់។

កុំឲ្យគ្រាប់តាមសម័យនេះឡើយ ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានផ្លាស់ប្តូរវិញ
ដោយគំនិតបានកែជាថ្មីឡើង ដើម្បីនឹងអាចលមើលឲ្យបានស្គាល់
បំណងព្រះហឫទ័យនៃព្រះ ដែលល្អ ស្រួលទទួល ហើយគ្រប់លក្ខណ៍
ផង។

39 នោះជាអ្វីដែលយើងទាំងអស់គ្នាចង់ធ្វើគឺ “កុំយកភ័រាបតាមលោកិយនេះ ប៉ុន្តែ
ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរដោយការរំលឹកជាថ្មីនៃគំនិតរបស់យើងដើម្បីធ្វើឱ្យល្អឥតខ្ចោះ
តាមព្រះហឫទ័យដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់។” ឥឡូវនេះយើងត្រូវបាន
សង្គ្រោះដូចដែលយើងមាន និងដែលយើងបាន ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធដូចដែលយើងធ្លាប់មាន ឥឡូវនេះយើងចង់ បានគឺគំនិតដែលស្ថិតនៅ
ក្នុងព្រះគ្រិស្តដើម្បីគង់នៅក្នុងយើងដើម្បីអោយយើងបានផ្លាស់ប្តូរពីរឿងធម្មជាតិ
នៃជីវិត និងត្រូវបាននាំមកដើម្បីធ្វើឱ្យបានល្អឥតខ្ចោះតាមព្រះដោយការផ្លាស់ប្តូរ
ដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

ឥឡូវប្រធានបទរបស់ខ្ញុំគឺ: អំណាចនៃការផ្លាស់ប្តូរ។

40 ខ្ញុំអាចទុកព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ ឥឡូវ វាធ្លាប់កាលពីច្រើនឆ្នាំមុន
នៅពេលដែលខ្ញុំនៅយុវវ័យដូចបុរសក្មេងទាំងនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចាំបាច់កំណត់ចំណាំ
បទគម្ពីររបស់ខ្ញុំទេ ហើយ—និងរឿងនៅពេលខ្ញុំកំពុងសិក្សា។ តែឥឡូវតាំងពី ខ្ញុំ
ចាស់ទៅហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំយកសៀវភៅតូចមួយមកតាមខ្ញុំ។ ហើយ—ពេលខ្ញុំ
ទទួលបានអ្វីមួយ ហេតុអ្វីខ្ញុំកត់វាចុះត្រូវតែដាក់វានៅលើបទគម្ពីរ។ ហើយធ្លាប់
ចងចាំបទគម្ពីរនៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំទើបតែចុះមក។

41 ប៉ុន្តែ មិត្តជាទីស្រឡាញ់អើយ ខ្ញុំមិននៅក្មេងដូចអ្នកទាំងអស់នោះទេ នៅព្រឹកនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចាស់ហើយ ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ការតស៊ូជាច្រើន។ ឃើញទេ ហើយដោយបានឆ្លងកាត់ការតស៊ូភាពលំបាកទាំងនោះបាននាំអ្នកទៅកន្លែងដែលអ្នកមាននៅព្រឹកនេះ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកយល់ហើយ។ ព្រះបានដាក់ខ្ញុំតាមរយៈវា ដែលជីវិតរបស់ខ្ញុំអាចនឹងបើកផ្លូវមួយដើម្បីនិយាយថា “នេះគឺជាវាឃើញទេ?” ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាគិតលើផ្លូវនោះ។ ប៉ុន្តែមុនខ្ញុំមានមនុស្សម្នាក់បានបើកផ្លូវសម្រាប់ខ្ញុំទៅ។ ឃើញទេ? ហើយយើងបើកផ្លូវសម្រាប់ម្នាក់ទៀត។ ហើយដូចដែលអ្នកបានឃើញពេលខ្លះ ជើងចាស់កាន់តែចាស់ហើយសញ្ញារបស់គាត់ទាំងអស់ នៅលើគាត់និងនៅពេលមួយលោកប៉ូលបាននិយាយថា “ខ្ញុំមានការកត់ចំណាំអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ” អ្នកឃើញទេ? របៀបដែលធីម៉ូថេមើលលើសញ្ញា ដៅចំណាំទាំងនោះ ខ្ញុំគិតថាដោយការគោរព ដូចដែលគាត់បានប្តេជ្ញាចិត្ត ចំពោះធីម៉ូថេរីយក្មេង។

42 ឥឡូវនេះ “ការផ្លាស់ប្តូរ” ខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើការនៅក្រុមហ៊ុនសេវាសាធារណៈ ដែលជាកន្លែងដែលយើងមានម៉ាស៊ីនផ្លាស់ប្តូរនិងដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ។ ឥឡូវនេះពាក្យនេះគឺជាពាក្យមានន័យថានៅក្នុងខ្លួនវាមានអ្វីមួយដូចជា... ដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ មានន័យថា “អ្វីមួយដែលត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ អ្វីមួយដែលត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ពីរឿងមួយទៅរឿងមួយទៀត។”

43 ហើយដូចដែលខ្ញុំចង់និយាយ សម្រាប់សែសិបប្រាំនាទីឬមួយម៉ោងបន្ទាប់—លើការផ្លាស់ប្តូរ ខ្ញុំចង់—ប្រើអត្ថបទនេះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចនិយាយរឿងខ្លះនៅទីនេះ ហាក់ដូចជាចម្លែកណាស់។ ហើយដូចជាបងប្រុសឡេអូទើបតែបាននិយាយថា “យកវាហើយគ្រាន់តែសិក្សាពីវា បន្តិចទៀត។” ឃើញទេ គិតពីវាបន្តិច។

44 ដើម្បីត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរគឺត្រូវបាន “ផ្លាស់ប្តូរនិងបង្កើតអ្វីមួយខុសគ្នា។”

45 ដូចជា—កូនក្តាត់វាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរទៅជាកង្កែប។ ឃើញទេ នៅពេលវាតូចមើលទៅដូចជាត្រីឆ្មាមួយក្បាលដែលហែលទឹកវា—មានក្បាលហើយកន្ទុយរបស់វា ហើយអ្វីៗទាំងអស់មើលទៅដូចជាត្រី—ឆ្មាមួយក្បាល។ បន្ទាប់មកមានខណៈពេលមួយដែលគាត់ចាប់ ឆ្អើមបាត់បង់ គាត់បាត់បង់កន្ទុយហើយគាត់បានផ្លាស់ប្តូរពីគំរូមួយទៅមួយទៀត។

46 ខ្ញុំគិតថានោះជាអ្វីដែលប៉ូលត្រូវតែមាននៅក្នុងចិត្តនៅពេលគាត់និយាយ ថា “អ្នកបានផ្លាស់ប្តូរដោយ—ដោយរំលឹកជាថ្មី។” ឃើញទេ ខ្ញុំសូមបញ្ជាក់វាឲ្យ ត្រឹមត្រូវ។ “ហើយកុំធ្វើត្រាប់តាម” អ្នកដឹងទេថាអ្វីដែលមានន័យថា ធ្វើត្រាប់តាម។

...កុំត្រាប់តាមសម័យនេះឡើយ ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានផ្លាស់ប្តូរវិញ ដោយគំនិតបានកែជាថ្មីឡើង...

47 “គំនិតបានកែប្រែ។” រឿងដែលអ្នកធ្លាប់គិត ដែលមានតម្លៃសូមដាក់មួយឡែក ហើយត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរទៅជាអ្វីផ្សេងទៀត អ្វីដែលអ្នកធ្លាប់មានពីពេលមួយ ទៅអ្វី ដែលអ្នកមាននៅពេលនេះ។ ឃើញទេ?

...ដោយគំនិតបានកែជាថ្មីឡើង ដើម្បីនឹងអាចល...មើលឲ្យបាន ស្គាល់បំណងព្រះហឫទ័យនៃព្រះ ដែលល្អ ស្រួលទទួល ហើយ គ្រប់លក្ខណ៍ផង។

48 អូនោះគឺជាអ្វីដែលយើងគ្រប់គ្នាចង់ដឹង តើត្រូវធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច។ ឃើញទេ? យើងនៅទីនេះយើងស្រលាញ់ទ្រង់។ ទ្រង់បានសង្គ្រោះយើង ឥឡូវនេះយើងចង់ ដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ហើយយើងកំពុងព្យាយាមបោះជំហានទៅមុខបន្តិចនៅព្រឹក នេះ ដើម្បីបង្កើនខ្ពស់ជាងនេះ។ ពេលខ្លះយើងត្រូវវាយអ្វីដែល...អ្នកគ្រាន់តែកាន់ ពីរបី...រហូតដល់យើងឃើញអ្វីដែលវាកើតឡើង។

49 ឥឡូវនេះនៅក្នុងលោកុប្បត្តិជំពូកមួយ “ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបាន អោយលើផ្ទៃ ទឹក” យើងដឹងថាទឹក... ហើយ—ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “កាលពីដើមដំបូង ឡើយ” “ផែនដីនេះគ្មានទម្រង់បែបបទហើយនៅទេ។” គ្មានអ្វីទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែ ជាភាពងងឹតនៃភាពរីករវាវហើយ—អ្វីដែលជារូបរាងគួរ ឱ្យរន្ធត់វាត្រូវមាននៅ ក្នុងហ្នឹង។ គ្មានអ្វីសោះប៉ុន្តែផ្លូវចូលទៅក្នុងទីងងឹតដែលគ្មានពន្លឺ ឬអ្វីផ្សេងទៀត ក្រៅពីទឹក ហើយផ្កាយរង្វង់បាត់ហើយរលំនៅជុំវិញភារវិទីកន្លែងណាមួយ។ វាច្បាស់ជា—មានអ្វីមួយដែលបានបាត់—បង—ដូចជាវាមិនអាចរកផ្លូវរបស់វា បានទេ។

50 ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលយើងបានក្លាយជានៅពេលដែលយើងក្លាយ ជាតារា រវាងបាត់យូតឆាយពីព្រះ ដោយគ្មានក្តីសង្ឃឹមដោយគ្មានព្រះ។ ដោយគ្មាន

គ្រាន់តែស្រែកយំជុំវិញ ក្នុងទីងងឹតមិនដឹងថាពេលណា យើង...កន្លែងណាយើង កំពុងទៅ។

51 ព្រះជាម្ចាស់បានយកភាពរីករវៃដ៏ធំនៃភាពងងឹតមកផ្លាស់ប្តូរវាជាសួនអេដែន ឃើញទេ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ នោះហើយជារបៀបដែលយើងត្រូវបាន ផ្លាស់ប្តូរដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នៅពេលដែលព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យ មានពន្លឺឡើង” ហើយភាពរីករវៃនៅទីនោះនៅជុំវិញព្រះអាទិត្យ ហើយចាប់ ផ្តើម វិលវល់នៅជុំវិញព្រះអាទិត្យ ហើយបានក្លាយជាសួនច្បារអេដែន ពីព្រោះវា គោរព ប្រតិបត្តិតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាបានធ្វើតាមព្រះហឫទ័យដ៏ឥតខ្ចោះ របស់ ព្រះដ្បិតវាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរពីភាពរីករវៃចូលទៅក្នុងសួនច្បារអេដែនដោយព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។

52 ឥឡូវនេះជាអ្វីដែលយើងនៅទីនេះ។ ដែលសាររបស់ខ្ញុំមកតាមជាមួយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ យើងត្រូវតែកាន់ដោយមិនគិតពីអ្វី ដែលកើតឡើងឡើយ។ តែនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលនោះជានិច្ច។ សូមពិនិត្យមើលបំណងនិង គោលបំណង របស់អ្នកបើវាយោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ បើវាមិនមែន ទេសូមទុកវាឱ្យ នៅម្នាក់ឯងចុះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែបើវានៅជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយនៅ ជួរជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដូច្នោះចូរអ្នកកាត់ឱ្យជាប់ចុះ។

53 ឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់ពេលខ្លះ ដូចជាក្រុមតូចរបស់អ្នកនៅព្រឹកនេះដែរ ទ្រង់ មិនអនុញ្ញាតឱ្យវាកើតឡើងតែមួយយប់ទេ។ ទ្រង់ឱ្យ ព្រះ...យើងជាអ្នក ដែល ប្រញាប់។ ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលប្រញាប់ឡើយ ទ្រង់គ្រាន់តែមានបន្ទូល ហើយ វានឹងកើតឡើង នៅពេលទ្រង់មានបន្ទូលអ្វីក៏ដោយវាត្រូវតែកើតឡើង វានឹង កើតឡើង។ ទ្រង់—ទ្រង់ឱ្យវាត្រូវការពេលវេលា។

54 ទ្រង់ឱ្យកុមារហេព្រើពួកគេជាតួអង្គល្បីល្បាញនៃបទគម្ពីរ នោះគឺឈរនៅ លើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវតែពិត ពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះរបស់យើងគឺអាច រំដោះ យើងចេញពីគុកភ្លើងដ៏សាហាវនេះ ទោះយ៉ាងណា” ឃើញទេ “យើងនឹង មិន ឱនក្បាលចំពោះរូបចំលាក់នេះទេ ពីព្រោះវាប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល ឃើញទេ” ឃើញទេ “ទោះបីទ្រង់សម្លាប់យើងទ្រង់នឹងលើកយើងឡើងម្តងទៀត” អ្នកឃើញ ទេ ឃើញទេ ហើយពួកគេទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេដើរហូតដល់គែមនៃគុកភ្លើង ដ៏ធំនេះហើយទម្លាក់គេចូលទៅ ដំបូងឡើយវាហាក់ដូចជាទ្រង់មិនបានយកចិត្ត

ទុកដាក់ ដូចជាសូម្បីតែមិនសម្លឹងមើលផង ប៉ុន្តែទ្រង់ តែងតែឃ្នាំមើលពួកគេ។ ទ្រង់គឺតែងតែមើលរឿងនេះ។

55 ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺឡើង” ហើយប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ វាបានចំណាយពេលបង្កើតសួនអេដែននេះឱ្យមានឡើង ហើយយើងត្រូវ បានបង្រៀននៅក្នុងបទគម្ពីរ “មួយថ្ងៃនៅលើផែនដី... ឬ—ឬ—ឬដូចជាមួយពាន់ ឆ្នាំ ជាមួយព្រះ មួយពាន់ឆ្នាំនៅលើផែនដី គឺមួយថ្ងៃជាមួយព្រះជាម្ចាស់។” ដូច្នេះវាបាន ចំណាយពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីបង្កើតផែនដីនេះ ហើយវាទៅជា សួនអេដែន មួយ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ វាគឺជាព្រះដែលជាក្រុងដ៏អស្ចារ្យនៃភាព វិជ្ជាតទាំងអស់ ទ្រង់—ទ្រង់មាននៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់ នូវអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ។

56 ដូចគ្នានឹងបុរសម្នាក់ដែលបានផលិតឈុតខ្លីនេះ នៅពេលដែលបុរសនោះ... នៅពេលដែលបងប្អូននៅទីនេះដែលបានរចនាសួននេះ តើអ្នកនឹងធ្វើយ៉ាងដូច ម្តេច វាគឺនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក អ្នកបានធ្វើចេញពីនិមិត្តនោះ។

57 នោះជាវិធីដែលព្រះបានធ្វើចំពោះលោកិយ។ ទ្រង់បានធ្វើ វាគឺនៅក្នុងគំនិត របស់ទ្រង់។ ហើយបើអ្នកកត់សម្គាល់ វាកើតឡើងដោយការវិវត្តន៍ ដូចជាទ្រង់កំពុង បន្តរៀនកាន់តែច្រើន គ្រប់ពេលវេលា ធ្វើអ្វីមួយកាន់តែធំទៅៗ។ ប៉ុន្តែឃើញទេ ទ្រង់ គឺនៅពីលើវាទាំងអស់ ហើយគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាវិវឌ្ឍន៍ទៅ អ្នកឃើញទេ។ អ្វី ៗទាំងអស់ ទ្រង់ចាប់ផ្តើមនាំមកផែនដី ពីជីវិតក្នុងស្រុក ត្រីជាដើម វាចូលមក ក្នុងបក្សីនិងសត្វពាហៈនេះ ហើយបន្ទាប់មកគឺអ្វីមួយនៅក្នុង រូបភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ ទ្រង់ជាបុរសម្នាក់ ហើយឈប់នៅទីនោះមើល ព្រោះវាជាការ ស្រេចនៃភាពល្អឥត ខ្ចោះរបស់ទ្រង់ ពីអ្វីដែលទ្រង់ចង់បាន។

58 នេះជាវិធីដែលអ្នកចាប់ផ្តើម ដូចជាឈុតខ្លីនេះ។ អ្នកអាចដាក់ស៊ុម ហើយអ្នក និយាយថា “តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី?” ដូចអ្នកដែរ ពេលអ្នកទាំងអស់គ្នា បានយកថ្មដំបូង ចេញពីជ្រុងនេះនៅទីនេះ។ “តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី?” ឃើញទេ វាមើលទៅមិនដូចជាអ្វី ដែលយើងបានឃើញនៅពេលបច្ចុប្បន្ននេះទេ។ វាដូចជាអេដែនតូចនោះ ព្រោះវា មាននៅក្នុងអ្វីដែលអ្នកគិតថាត្រូវធ្វើ ហើយអ្នក ត្រូវបន្តធ្វើការ។

59 ឥឡូវនេះយើងចង់ផ្លាស់ប្តូរខ្លួនយើងដោយការផ្លាស់គំនិតរបស់យើង។ ឃើញ ទេ មិនមែនអ្វីដែលយើងមាននៅលើផែនដីនេះទេជាអ្វីដែលយើងនឹងស្វែង រកលើ

ផែនដីនេះ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលយើងកំពុងចូលមកក្នុងលោកិយដែលត្រូវមក។ ផ្លាស់ប្តូរ
ដោយការធ្វើឱ្យគំនិតយើងថ្មីឡើងវិញ!

60 ឥឡូវនេះប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដែលព្រះជាម្ចាស់បានចំណាយពេលដើម្បីធ្វើ រឿង
នេះ ហើយយើងឃើញនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ១ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងឃើញថា នៅក្នុង
នេះព្រះជាម្ចាស់មាន—គោលបំណងមួយ ទ្រង់ចង់ឱ្យវាកើតឡើង។

61 ហើយមានមនុស្សជាច្រើន បានបង្រៀនអំពីលោកុប្បត្តិ ត្រឡប់មកទីនេះក្នុង
ជំពូកមួយនិងជំពូកពីរ និងជំពូកទីបីជាពិសេស “វាមើលទៅដូចជា ព្រះជាម្ចាស់
ទ្រង់ធ្វើម្តងទៀត។ ឬទ្រង់ធ្លាប់បានមានបន្ទូល មុនម្តងហើយ ហើយនិយាយតាមអ្វី
ទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើ។ អូរបៀបដែលទ្រង់... ចូរឱ្យមានពន្លឺឡើង ហើយចូរឱ្យ
មានអានេះ ឱ្យវាចេញមក ហើយគ្មានអ្វីមួយសូម្បីតែមួយក៏មិនទាន់មានឡើយ
នៅមុននោះ។” គ្មានអ្វីទាំងអស់។ គ្មានពន្លឺទេ។ នោះ—លោកិយចាស់នៅតែ
អណ្តែតនៅទីនោះក្នុងភាពងងឹត គ្របដណ្តប់ដោយទឹក។ ប៉ុន្តែឃើញទេ ទ្រង់បាន
មានព្រះបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកក៏កើតមាន នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងមានបន្ទូល
នោះឯង។

62 ឥឡូវនេះយើងកត់សម្គាល់នៅទីនេះក្នុងលោកុប្បត្តិជំពូកមួយ ទ្រង់មាន
បន្ទូលថា “ហើយទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សឱ្យដូចរូបអង្គទ្រង់ នៅក្នុងលក្ខណៈ
ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងរូបភាពនៃព្រះបានបង្កើតគាត់ (ទ្រង់បានបង្កើត)
ទាំងប្រុសទាំងស្រី។” ឃើញទេ ទ្រង់បង្កើតមនុស្ស ទ្រង់គឺគ្រាន់តែនិយាយ
ព្រះបន្ទូល។ បន្ទាប់មកយើងបានរកឃើញថា បន្ទាប់ពីជាច្រើនថ្ងៃរបស់ទ្រង់បាន
កន្លងផុតទៅ ប្រហែលជាវាប៉ះយេនិងរាប់ពាន់ឆ្នាំ នៅតែគ្មាន មនុស្សណាម្នាក់ក្លូរ
ដី។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចក្លូររាស់ដីបានទេ ដូច្នេះព្រះបាន បង្កើតមនុស្សចេញពី
ដូលីនៃផែនដី។ ឃើញទេ ទ្រង់បាននិយាយព្រះបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកព្រះបន្ទូល
ត្រូវតែកើតឡើង។

63 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលទ្រង់បាននិយាយថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺ” ប្រហែលជាបាន
ចំណាយពេលរាប់រយឆ្នាំ ប្រហែលជាប្រាំបីរយឆ្នាំមុនពេលដែលមានពន្លឺ មួយ
នៅឡើយ ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើងដោយសារតែព្រះបានមានបន្ទូលដូច្នោះ។

64 ហើយព្រះជាម្ចាស់នឹងមានក្រុមជំនុំមួយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាមានសម័យកាលងងឹត
ប៉ុន្មាន ដែលយើងបានឆ្លងកាត់និងបន្តមានទៀត។ ទ្រង់នឹងមានក្រុមជំនុំដោយ

គ្មានស្លាកស្នាម ទោះបីយើងជាផ្នែករបស់វាឬអត់ក៏ដោយ ព្រោះទ្រង់បាននិយាយ រួចទៅហើយ ថាវានឹងកើតឡើង។ វានឹងនៅទីនោះ។

65 ហើយ—ទ្រង់បានបង្ហាប ទ្រង់បានបញ្ជាអោយ—ផ្លាស់ប្តូរវាទៅជាជីវិតរុក្ខជាតិ និងជីវិតដែលទ្រង់បានដាក់ចេញ។ ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលទាំងនេះដូចជា “ចូរឲ្យ មានដើមត្នោត។ ចូរឲ្យមានដើមឈើអុក។ ចូរឲ្យមានភ្លើង។”

66 មើលទៅនៅវាលហោស្ថាន ជាកន្លែងដែលយើងរស់នៅទីនេះនៅតុកសុន។ ចេញនៅទីនោះ មានមើមដំឡូង ដុះនៅគ្រប់តំបន់។ គ្រាន់តែធ្វើដំណើរ សាមសិប នាទីពីទីនោះគឺមានផ្សិតមូលនៅលើកំពូលភ្នំ។ ឥឡូវនេះមើមដំឡូង នេះនឹងមិន ដុះឡើងនៅទីនោះទេ ហើយហើយផ្សិតក៏គ្មានដុះនៅទីនេះដែរ។ ឥឡូវនេះ តើអ្នក វែត្លាតដែលបានដាំពូជ នៅឯណា? ឃើញទេ ពួកគេត្រូវតែ មកពីកន្លែងណាមួយ។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ “ចូរឲ្យមាន” ហើយវាមាន។

67 ឥឡូវនេះ យើងបានរកឃើញថាទាំងអស់នេះ (បន្ទាប់ពីទ្រង់បានធ្វើវាហើយ ផ្លាស់ប្តូរវាចូលទៅក្នុងប្រភេទជីវិតរបស់វា ហើយ—ហើយវាត្រូវបានដាក់បញ្ចូល ដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ដែលជាអ្នកបង្កើត) វាទាំងអស់ យើងរកឃើញថា ទាំងអស់ នេះបានដឹកនាំនៅក្នុងទីស្នាក់ការកណ្តាលហៅថាសួនច្បារអេដែន ហើយព្រះបាន ដាក់កូនក្រមុំរបស់កូនប្រុសទ្រង់ លើហ្នឹង។ ឃើញទេ? ការបង្កើតដ៏អស្ចារ្យនេះ ឃើញទេ ទ្រង់មានហេតុផលសម្រាប់វា។ ទ្រង់បានធ្វើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងស្អាតណាស់! ទ្រង់បានបង្កើតផ្កានិងជីវិតនិងបក្សី ហើយគ្មានសេចក្តីស្លាប់ គ្មានបាប គ្មានទុក្ខ ព្រួយនិងជំងឺឡើយ។ ហើយបន្ទាប់មក រឿងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នេះបានដឹកនាំ ទៅដល់ទីស្នាក់ការធំមួយគឺជាសួនអេដែន។

68 ហើយនៅទីនោះទ្រង់បានដាក់កូនប្រុសរបស់ទ្រង់ អ័ដាមនិងកូនក្រមុំរបស់ អ័ដាម ជាភរិយា។ ឥឡូវនេះអ្នកអាចនិយាយថា “នេះជាប្រពន្ធរបស់គាត់” ប្រហែលអាចជាភរិយារបស់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់ មិនមែន...មិនទាន់ជាប្រពន្ធរបស់គាត់ នៅឡើយទេ។

69 ដូចនៅក្នុងបទគម្ពីរយើងរកឃើញកន្លែងដែលបានចែងថា “យ៉ូសែបពូជពង្ស ជាវីឌអើយ កុំខ្លាចនឹងយកនាងម៉ារីធ្វើជាប្រពន្ធរបស់អ្នកឡើយ ដ្បិតកូនដែល នៅក្នុងផ្ទៃរបស់នាងនោះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះវា ជាប្រពន្ធរបស់គាត់នៅពេលលោកបានសន្យាថានឹងរៀបការជាមួយនាង ឬយក

នាង។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាបស់គាត់នៅឡើយទេ ព្រោះគាត់មិនដែល ស្គាល់នាងជា របៀបប្រពន្ធ។

70 នោះហើយគឺជារបៀបដែលវានៅទីនេះ ហេតុផលដែលខ្ញុំបាននិយាយថា “កូនប្រុសរបស់ព្រះនិងកូនក្រមុំរបស់គាត់” អំជាមិនដែលស្គាល់ប្រពន្ធរបស់គាត់ ជាប្រពន្ធទេ ប៉ុន្តែនាងគឺជាប្រពន្ធរបស់គាត់។ ដូចគ្នានឹងក្រុមជំនុំនិងព្រះគ្រីស្ទ ដែរ។

71 ឥឡូវនេះអ្នកទាំងអស់គ្នាអាចសម្រាកបាន ព្រោះគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលពូជល្អ របស់ព្រះដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលហើយ។ ផែនដីបានមកមានពន្លឺ។ មានពន្លឺ ព្រះ អាទិត្យនៅពេលដែលទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យព្រះអាទិត្យរះ។ ឥឡូវនេះហេតុអ្វីបានជា ទ្រង់ធ្វើឱ្យព្រះអាទិត្យរះ? ទ្រង់មាននៅក្នុងចិត្តរបស់ទ្រង់ ឃើញទេថាបើព្រះអាទិត្យ មិនរះទេផ្កានឹងមិនរីកដុះដាលទេ ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាឱ្យបង្កើតផល។ ទ្រង់ ធ្វើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដើម្បីសំរេចគោល បំណងរបស់វាទោះបីវាជាអ្វីក៏ដោយ។ ដូចជា ដើមឈើវាទាំទ្រផ្លែជាក់លាក់មួយ ឬផ្លែប៉ោមមួយ។ ទ្រង់បង្កើតផលផ្លែនៅក្នុង សួនច្បារជាដើម។ ទាំងអស់គឺសម្រាប់ គោលបំណងរបស់ទ្រង់។ ហើយអ្វីៗបាន កើតឡើង ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូល។ ឥឡូវនេះមានរឿងតែមួយគត់ដែលទ្រង់ ត្រូវធ្វើបន្ទាប់ពីបានមានបន្ទូល ទ្រង់...មានបន្ទូលទៅវិញ។ ទ្រង់អាចទៅសម្រាក បាន ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលរួច ហើយវាត្រូវតែកើតឡើងដោយសារតែទ្រង់បាន មានបន្ទូល។ ខ្ញុំអត់ដឹងថាតើវា ត្រូវឆ្លងកាត់ពេលប៉ុន្មានមុនពេលវាកើតឡើងទេ ហើយប៉ុន្មាននាក់បានបដិសេធឬអ្វីមានតទៀតយ៉ាងណានោះទេ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែ កើតឡើង ពីព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលឱ្យវានឹងកើតឡើង។ ទ្រង់បានមានបន្ទូល។

72 រឿងដដែលនេះគឺអំពីការមានក្រុមជំនុំនៅទីនេះក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។ ទ្រង់នឹង មានកូនក្រមុំ។ “ទ្រង់អាចយកថ្មទាំងនេះទៅបង្កើតពូជអំប្រាហាំ” បើយើងមិន ដើរតាមទ្រង់ទេ ទ្រង់នឹងទទួលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតឱ្យដើរតាមទ្រង់។ ឃើញ ទេ? ទ្រង់នឹងមានវា ពីព្រោះទ្រង់បានមានបន្ទូលរួចហើយ។ អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់ បានមានបន្ទូលត្រូវតែកើតឡើង។ វាមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ វាត្រូវតែចេញមក តាមវិធីនោះ ព្រោះទ្រង់បានមានបន្ទូលថាវានឹងកើត។

73 ហើយរឿងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នេះទ្រង់បានដឹងថានឹងកើតឡើង បន្ទាប់ពីទ្រង់ —បានមានបន្ទូល ហើយទ្រង់អាចសំរាកបាន។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងស្ថិតនៅ ក្រោម

ការគ្រប់គ្រង! ពូជរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ គឺជាគ្រាប់ពូជ។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថាវាពិតមែន។ ហើយអ្វីគ្រប់ យ៉ាង នឹងមិនអីទេ ព្រោះទ្រង់បានមានបន្ទូលថាឲ្យវានាំផលទៅ តាមប្រភេទ របស់ ខ្លួន ការផ្លាស់ប្តូរតែទៅតាមប្រភេទរបស់ខ្លួន។ ឃើញទេ ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ ត្រូវតែទៅតាមប្រភេទ បើទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ដើមដូង” ទ្រង់គ្មានន័យ ថាដូង និងដើមអុកលាយចូលគ្នានោះទេ។ ទ្រង់ចង់មានន័យពីដើមភ្នែកនៅទីនេះ និង ដើមអុកនៅទីនេះ អ្វីៗទាំងអស់មានទីតាំងនៅក្នុងកន្លែងរបស់ខ្លួន។

74 អូ បើយើងអាចរៀនបានតែប៉ុណ្ណឹង តើផ្នែកអ្វីនៃព្រះបន្ទូលដែលយើងមាន ត្រូវតែយកកន្លែងរបស់យើងរៀងខ្លួន មិនថាវាជាអ្វីក៏ដោយ។

75 ខ្ញុំគិតពីប្អូនស្រីតូចម្នាក់នៅទីនេះ នៅលើរទេះរុញ ពេលខ្លះ តើមានការ អធិស្ឋានស្មោះត្រង់ប៉ុន្មានដែលត្រូវបានធ្វើឡើងសម្រាប់វា។ អញ្ចឹងយើងមិន យល់ ទេអញ្ចឹងយើងគ្រាន់តែចុះចូលទៅចំពោះព្រះ។ ហើយជាមួយ...នាងគឺជា ផ្កានៅ ទីនេះក្នុងចំណោមអ្នកដោយភាពរីករាយរបស់នាងនិងអ្វីៗទាំងអស់។ ឃើញទេ យើងអាចក្រោកឡើង ហើយដើរជុំវិញ តើនាងចង់ធ្វើយ៉ាងម៉េច ប៉ុន្តែនាងនៅតែ រីករាយ តាមរបៀបដែលនាងអង្គុយ។ ខ្ញុំតែងតែត្រូវបានបើកសម្តែង ឱ្យមើលស្រី តូចឃើញទេ ដោយសារតែនាង... យើងទាំងអស់គ្នាជឿលើការ ព្យាបាល។ យើង បានឃើញព្រះធ្វើការអស្ចារ្យលើសពីនេះទៅទៀត ឃើញទេ។ ហើយនាងដឹងរឿង នោះផងដែរ ឃើញទេ ប៉ុន្តែនាងសុខចិត្តយកកន្លែងរបស់នាង។

76 មើល អ្វីក៏ដោយ វាគឺជាអ្វីដែលយើងចង់បាន។ ហើយខ្ញុំជឿថានោះជាជំងឺ បាននិយាយថា: “ខ្ញុំចង់ធ្វើជាអ្នកយាមទ្វាររបស់ព្រះអម្ចាស់ជាជាងរស់នៅក្នុង តង់ជាមួយមនុស្សអាក្រក់។” អ្នកឃើញទេ ទោះបីវាជាអ្វីក៏ដោយ “ជំនួសកន្លែង របស់ខ្ញុំ។”

77 ពេលខ្លះអ្នកត្រូវរំលែកចេញពីអ្វីៗដែលជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកនៅផែនដីនេះ ចេញ ដើម្បីយកដំណែងរបស់អ្នកដែលព្រះបានហៅឱ្យអ្នកធ្វើ។ ខ្ញុំប្រាកដថា អ្នកអាចអាន រវាងបន្ទាត់ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ? ពេលខ្លះជាមនុស្ស ដែលជាទី ស្រឡាញ់បំផុតនៅលើផែនដីអ្នកត្រូវតែចាប់ដៃជាមួយពួកគេ។ និង យកដំណែង របស់អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទៅកន្លែងដែលព្រះបានហៅអ្នក។ ឃើញ ទេ? ប៉ុន្តែតើព្រះកំពុងធ្វើអ្វី? ផ្លាស់ប្តូរអ្នកពីអ្វីដែលអ្នកមាន ប្រហែលកូនស្រីឬ

កូនប្រុសប្រុសអ្វីក៏ដោយដែលមកពីក្រុមគ្រួសារគួរឱ្យស្រឡាញ់ ពេលខ្លះទ្រង់ដាក់
អ្នកនៅកន្លែងផ្សេងទៀត។ ពីព្រោះវាជាមាត់នៃការធ្វើវា។ ដោយការធ្វើឱ្យចិត្ត
របស់អ្នកថ្មីឡើងវិញដើម្បីគោរពតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដោយមិនគិតពីតើតំលៃ
ប៉ុន្មាន។ ឃើញទេ? របស់ទាំងនេះមិនបានមក...វា មិនបានហៅ...

78 ការប្រោសលោះរបស់យើងមិនមែនជារបស់ដែលថោកទេ គឺជាព្រះរាជបុត្រា
នៃព្រះបានសុភតសម្រាប់យើង។ ឃើញទេ? វាមិនមែនទេ...វាជារបស់ដែលមាន
តម្លៃដ៏អស្ចារ្យ។

79 ដើម្បីនាំយកសារនេះមិនងាយស្រួលទេ។ ឃើញទេ? មិនស្រួលទេ។ ខ្ញុំបាន
បោះបង់ចោលអ្វីៗទាំងអស់ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ សូម្បីតែប្រជាជនផ្ទាល់ ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ
គ្រប់គ្នា។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញថាគុណតម្លៃរបស់វាគឺអ្វី អ្នកត្រូវធ្វើតាម ព្រះទ័យព្រះ។
ហើយធ្វើវា ដែលដឹងថាមានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្ញុំ នៅពេលដែល ពួកគេធ្លាប់និយាយ
ថា... ពួកគេនឹងបោះបង់ខ្ញុំចោល។ គិតថាខ្ញុំបាត់បង់ស្មារតី។ “ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក
ដោយនូវព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទផ្ទុយពីក្រុមជំនុំ ហើយនិង របស់ទាំងអស់នេះ!”
ពួកគេនិយាយថា “គាត់ឆ្គួតហើយ” ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ទោះបីពួកគេនិយាយ
អ្វីក៏ដោយយើងមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ គ្រាន់តែកាន់មនុស្សម្នាក់
ជាប់នឹងដៃរបស់ទ្រង់ ហើយមានបន្ទូលថា “ធ្វើបែបនេះ” ហើយអ្នកធ្វើវា។

80 តើវាមានតម្លៃយ៉ាងណាចំពោះលោកប៉ូល ដែលបានទទួលការបង្រៀន នៅ
ក្រោមការម៉ាលាលជាគ្រូដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅសម័យនោះ។ ហើយដល់ពេលមួយ
ដែលគាត់គិតថាជាសាសនាខុសឆ្គង ហើយអ្វីដែលគាត់គិតនោះគឺជារឿងអាក្រក់
ដែលអាចកើតឡើងចំពោះក្រុមជំនុំគាត់ ហើយគាត់បានក្លាយជាអ្នកទទួលវា។
រឿងចម្លែក! “ហើយរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការ តាមរបៀបអស្ចារ្យនៅក្នុងរបៀប
ដ៏ចម្លែក ក្នុងការសំដែងចេញមក។”

81 នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល ហើយទ្រង់ជ្រាបថាព្រះបន្ទូលរបស់
ទ្រង់គឺជាគ្រាប់ពូជ។ ហើយវាអាចវារីនឹងនាំមកនូវផលរបស់វា។ ឥឡូវនេះ វាត្រូវ
បានបញ្ជាឱ្យនាំនូវផលរបស់វារៀងខ្លួន ហើយវារីនឹងធ្វើវាជានិច្ចបើមនុស្ស មិនធ្វើការ
ផ្សំវាទេ។

82 ដូច្នេះក្រុមជំនុំរបស់ព្រះនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនឹងនាំផលចេញមកដូចជាមាន នៅពេលដំបូង បើអ្នកវិទូមិនរំខាននឹងព្រះបន្ទូលនោះ ព្យាយាមដាក់វានៅកន្លែង ផ្សេងទៀតឬអ្វីផ្សេងទៀត។ ព្រះបានមានបន្ទូល។ ហើយមិនថាពួកគេអាចធ្វើបាន ប៉ុន្មានទេ មិនថាពួកគេព្យាយាមបំពុលវា ហើយរំខានវាជាដើម វានឹងនាំមកនូវ ប្រភេទផលរបស់វា។ គ្មានអ្វីដែលត្រូវបញ្ឈប់នោះទេ។

83 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាសំលេងរបស់ខ្ញុំមិនស្តាប់ទៅដូចជាស្រែកដាក់អ្នកទាំងអស់គ្នា ទេ។ [ប្រុងប្រុសប្រាណហាំកែសម្រួលមីត្រូហ្វូន—Ed] តើវាលឺខ្លាំងពេកទេ? [ក្រុមជំនុំ និយាយថា “ទេ”]

84 ហើយឃើញទេ ឥឡូវនេះយើងរកឃើញអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងតាមលំដាប់ដោយ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលហើយទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមាន ឱ្យមានសួន អេដែនមួយ។ អនុញ្ញាតឱ្យនៅទីនោះមានផ្កាដ៏ស្រស់ស្អាត ចូរឱ្យកូនប្រុសរបស់ អញ នៅក្នុងរូបភាពផ្ទាល់របស់អញ ឈរនៅទីនោះ នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន ហើយ ឱ្យកូនក្រមុំរបស់គាត់ឈរក្បែរគាត់។” អូពិតជា ស្រស់ស្អាតណាស់ តើនោះជា អ្វីទៅ។ ហើយព្រះវរបិតា ទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតា អ្នកឃើញទេ ដូច្នេះមានកូនរបស់ ទ្រង់ចេញមក។ ហើយទ្រង់បានធ្វើឋានសួគ៌ សម្រាប់ពួកគេ។ ព្រះចូលចិត្តធ្វើអ្វីៗ សម្រាប់កូនចៅរបស់ទ្រង់។

85 អ្នកមិនចាំទេថា អ្នកជាម្តាយនិងថា មិនថាដោយរបៀបណាទេ បើអ្នកមាន ប្រាក់ឧបត្ថម្ភលើតុហើយកូនត្រូវការស្បែកជើងល្អដែលគាត់ចូលចិត្ត តើអ្នក —អ្នកទិញឱ្យវាទេ ឃើញទេ។ អ្វីក៏ដោយ វាជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើសម្រាប់កូនៗរបស់ អ្នក! លោកឪពុកខំប្រឹងធ្វើការហាត់នឿយដើម្បីទទួលបានអ្វីមួយសម្រាប់កូនៗ។ ឃើញទេ?

86 មែនហើយ នោះបានបង្ហាញថាយើងកំពុងចុះនៅទីនេះ រូបភាពជាឪពុក ម្តាយ មួយរូប។ ទ្រង់គឺលើសជាងឪពុកម្តាយទៅទៀត! កុំឆ្ងល់ពីសារឹកបាននិយាយថា “ភ្នែកមិនដែលឃើញឬត្រចៀកមិនដែលបានឮ ហើយក៏មិនបានចូលទៅក្នុងចិត្ត របស់មនុស្សនោះដែរ អ្វីដែលព្រះមានសម្រាប់ពួកគេនៅក្នុងឃ្លាំងដែលស្រលាញ់ ទ្រង់។” យើងគ្រាន់តែមិនអាចបង្កើតកូននៅក្នុងគំនិតរបស់យើងបានទេ គ្មានសិទ្ធិ ក្នុងការគិតបានត្រឹមត្រូវ—ទិសដៅត្រឹមត្រូវ អ្វីដែលព្រះមានសម្រាប់យើងដែល ស្រលាញ់ទ្រង់។ មើលយើងខ្ញុំអាចស្រមៃ មើលថាតើវានឹងទៅជាយ៉ាងណា ខ្ញុំ

អាចគិតថាវានឹងទៅជាយ៉ាងណា ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ចិត្តខ្ញុំមិន—មិន—គ្មានសមត្ថភាព
គិតថាវាអស្ចារ្យប៉ុណ្ណាទេ។ វាលើសពីនោះ។ តើអ្នកអាចស្រមៃពីស្ថានសួគ៌នឹង
ទៅជាយ៉ាងណាទេ នៅពេលដែលយើងទាំងអស់ គ្នានៅទីនោះ ហើយក្មេង ហើយ
គ្មានបាបទេ? ហើយគ្មាន... អូ កន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាត! ប៉ុន្តែឃើញទេ វាលើសពីនេះ
ទៅទៀត។ ឃើញទេយើង “វាមិនអាចចូលក្នុងចិត្តមនុស្សបានតែ អ្វីដែលព្រះមាន
សម្រាប់ពួកគេនៅក្នុងឃ្លាំងទ្រង់។” ទ្រង់មានបន្ទូល ហើយវានឹងសម្រេចបាន។

87 ឥឡូវនេះបន្ទាប់ពីលុតដ៏ស្រស់ស្អាតទាំងអស់នេះដែលទ្រង់មាននៅទីនោះ...
ខ្ញុំមិនចង់និយាយវាតាមពាក្យ លុតនោះទេ ប៉ុន្តែវាដូចជា... តើម្តាយ មុនពេលកូន
កើតមក តើពួកគេមិនហៅថាការរៀបចំលុតទេឬ? ពួកគេបានរៀបចំកំប៉ុងតូចៗ
និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងរួចរាល់ អ្នកដឹងទេ គ្រាន់តែសម្រាប់ការមកដល់នៃចំណែក តូច
មួយនៃសេចក្តីស្រលាញ់ដែលព្រះកំពុងបញ្ជូននោះ។

88 នោះគឺជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើសំរាប់អំជាមនិងអេវ៉ា។ ទ្រង់បង្កើតសួនអេដែន។
ទ្រង់បានមានបន្ទូលអ្វីក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូល
បន្ទាប់មកវាត្រូវតែកើតឡើង។

89 សូមចងចាំថាឥឡូវនេះ។ អ្វីដែលទ្រង់និយាយវាត្រូវតែកើតឡើង! ឃើញទេ
ហើយទ្រង់មិនអាច...គ្មានអ្វីអាចធ្វើបាន—អាចរារាំងវា គ្មានអ្វីអាចរារាំងមិនឲ្យ
កើតឡើងបានទេ។ គ្មានអ្វីអាចរារាំងមិនឲ្យ កើតឡើងបានទេ។ ព្រះបានមាន
បន្ទូលដូច្នេះហើយវាត្រូវតែកើតឡើង! ព្រះមានបន្ទូលវានឹងកើតឡើង។

90 ឥឡូវនេះទ្រង់មានទាំងអស់នេះនៅក្នុងចិត្ត ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូលថា
“ចូរឱ្យមាន។” ឥឡូវនេះលោកុប្បត្តិធំពួកមួយ ឃើញទេ “ចូរឲ្យមាននេះ។ ចូរឲ្យ
មាននោះ។ ចូរឱ្យនៅទីនោះ” ទ្រង់កំពុងព្រួសគ្រាប់ពូជ។ “ទុកឱ្យវានៅទីនេះ។ សូម
ឱ្យវានៅទីនេះ។ ទុកឱ្យវានៅទីនេះ។” ហើយទ្រង់ជ្រាបថាវានឹងទៅតាមផ្លូវនោះ
ពីព្រោះវាមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។

91 ឥឡូវនេះផ្តល់ឱ្យយើងនូវជំនឿ បន្ទាប់មក។ ហើយអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល
នៅទីនេះ វានឹងកើតឡើង។ ដូច្នេះសូមឱ្យពូជនោះធ្លាក់ចូលក្នុងចិត្តរបស់យើង
ដើម្បីយើងអាចជាមូលដ្ឋានផ្ទៃនៃដីនោះ ឃើញទេ ចូលទៅក្នុងដួងចិត្តរបស់យើង។
ហើយសូមឱ្យយើងធ្វើសកម្មភាពកន្លែងនេះដែលទ្រង់បានដាក់យើងនៅក្នុងថ្ងៃ

ចុងក្រោយ។ ឃើញទេ “សូមឱ្យគ្រាប់ពូជធ្លាក់ចុះនៅក្នុងចិត្តយើង ព្រះអម្ចាស់ អើយ។ សូមឱ្យព្រះបន្ទូលធ្លាក់ក្នុងចិត្តរបស់ទូលបង្គំ។” សូមកុំឱ្យមានចិត្តមិនជឿ ណាមួយឡើយ!

92 ដូចអំប្រាហាំនៅពេលដែលគាត់ជាមនុស្សចាស់ មើលទៅដូចជាមិនអាច ទៅរួចទេ។ “តើពួកគេនឹងធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច? តើគាត់នឹងទៅយ៉ាងម៉េចទៅ?” គាត់ មិនដែលពិចារណាទេ។ គាត់គ្រាន់តែទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយបន្ត ជឿ ហើយព្រះបាននាំវាឱ្យកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានមានបន្ទូល អំពីការទាំងអស់នេះ ហើយទ្រង់ដឹងថាវានឹងមាន។ ហើយវាបានមានមែនទ្រង់បាន នាំមកតាម ប្រភេទរបស់វា។

93 ឥឡូវនេះទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរ បន្ទាប់មកពូជទាំងអស់ចូលទៅក្នុងការបង្កើត និងជីវិតដែលវានឹងត្រូវមក វាបានកើតឡើងដូចអ្វីដែល។ ទ្រង់មានបន្ទូលឬទ្រង់ បានមានបន្ទូលថា: “ចូរឱ្យវាមាន។” ប្រហែលជារាប់រយនិងជាច្រើនឆ្នាំ បានកន្លង ផុតទៅ ប៉ុន្តែនៅទីនេះយើងឃើញថាវាជាសួនអេដែនស្រស់ស្អាត និងមានសត្វ បក្សីធំៗហោះហើរ។ សត្វស្លាបទាំងនោះ មិនចាំបាច់ស្លាប់ទេ។ ហើយចចកនិង កូនចៀម ចិញ្ចឹមជាមួយគ្នា និងតោ ខ្លាខិន និងគោ។ ហើយគ្មានការសម្លាប់ គ្មាន ការស្លាប់ គ្មានទុក្ខព្រួយ។ ហើយមានអ័ដាមនិងអេវ៉ា កំពុងដើរនៅក្នុងសួនច្បារ អេដែន។ រាល់គ្រាប់ពូជបាននាំផលរបស់វា គ្មានអ្វីផ្សេងឡើយ។ វាមិនអាចធ្វើអ្វី ផ្សេងទៀតបានទេ ពីព្រោះព្រះមានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យនៅបែបនោះចុះ” វាត្រូវតែបែប នោះ។

94 អូរ អស្ចារ្យ ខ្ញុំចង់បញ្ឈប់នៅទីនេះ គ្រាន់តែមួយនាទី ដើម្បីនិយាយ មានកន្លែង ដែលយើងកំពុងប្រឈមមុខ ប៉ុន្តែការបំពេញនៃព្រះបន្ទូលនោះ។

95 ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមាន” ហើយនៅទីនេះវាកើតឡើង ដំបូង ឥតខ្ចោះពិតប្រាកដណាស់។ ឥឡូវនេះ ដើមឈើនេះអាចនាំមកនូវផល នៃ ដើមឈើនោះតែប៉ុណ្ណោះ។ មែកធាងនេះអាចនាំតែផលចេញពីមែកធាងនេះ ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយអ័ដាមដែលជាកូនរបស់ព្រះអាចនាំយកផលចេញជាព្រះរាជ បុត្រានៃព្រះ។ ឃើញទេ អ្នកទទួលបានអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? រឿងទាំងអស់ នាំផលរៀងខ្លួន ដូច្នេះព្រះអាចនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងសំរាកឥឡូវនេះ”

96 ហើយតើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ វាជាព្រះបន្ទូលតិចតួចណាស់ ដែលព្រះ ធ្លាប់និយាយតាំងពីពេលនោះមក? ទ្រង់បានស្ងាត់ បន្ទាប់ពីការធ្លាក់ចុះ រហូតដល់ ពួកហោរា ហើយពួកគេនាំព្រះបន្ទូលចេញមក អ្នកឃើញទេ? ព្រះជាម្ចាស់បាន សម្រាក ទ្រង់គ្មានអ្វីទៀតដែលត្រូវធ្វើទេ។ ពួកគេគ្រាន់តែទៅកាន់ ទីស្នាក់ការ កណ្តាលរបស់ទ្រង់ ហើយគោះនៅលើមាត់ទ្វារហើយនិយាយថា “បិតាអើយ តើ វាជាអ្វីទៅ?” ហើយទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះបន្ទូលចុះមកពួកគេ។ ឃើញទេ ទ្រង់មាន ប្រព័ន្ធមួយនិងវិធីនៃការធ្វើរឿងទាំងនោះ។

97 “ចូរឱ្យវាគ្រាន់តែជា...ហើយនោះជាវិធីដែល អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៃពូជរបស់វា នាំមក នូវប្រភេទរបស់វា។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលអ្វីគ្រប់យ៉ាងមើលទៅស្អាតណាស់ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងកំពុងកើតឡើងទៅតាមអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល ឥឡូវនេះ មានអ្នកបោកបញ្ឆោតដឹកខ្ទក់។

98 ឥឡូវនេះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមព្រមានអ្នកទាំងអស់គ្នា។ ពេលណាអ្នក ឃើញគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះចាប់ផ្តើមយកកន្លែង ដើម្បីលូតលាស់ មើលម្នាក់ដែលចូលមកបញ្ឆោតតាមដែលគាត់អាចធ្វើបាន ដកស្រង់បទគម្ពីរ ទៅអ្នកណាដែលមិន មើលវា។ មើលគាត់ ព្រោះគាត់ជាអ្នកបោកប្រាស់។

99 ខ្ញុំនឹងហៅវា ជំនួសថា អ្នក—ត្រាប់តាម ដែលត្រូវបានធ្វើត្រាប់តាម ជាមនុស្ស បង្កូចរូបរាង ដែលធ្វើឱ្យខូចទ្រង់ទ្រាយដើម។ គាត់គឺជាអ្នកបង្កូចទ្រង់ទ្រាយឬជា អ្នកក្លែងបន្លំឬជាអ្នកសំអុយពីពូជដើមនិងកម្មវិធីដើម។

100 ឥឡូវនេះអ្នកឃើញនៅទីនេះដូចជានៅក្នុងក្រុមរបស់អ្នកនៅទីនេះព្រឹកនេះ អ្នកទទួលបានកម្មវិធី អ្នកមាននិមិត្ត។ ឥឡូវនេះសូមក្រឡេកមើលអ្នកបង្កូចនោះ អូ! គាត់ដូចជាល្វីល្វើ ហើយបង្កូចតាមដែលគាត់ អាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែសូមរក្សានិមិត្ត របស់អ្នក ក្មេងប្រុសអើយ។ ឃើញទេ សូមរក្សាកាន់ភ្ជាប់។

101 ឥឡូវនេះយើងក៏បានដឹងថា នៅពេលដែលគាត់ចូលមក គាត់បានបំផ្លាញ គ្រាប់ពូជនោះ។ ហើយគាត់បានបំផ្លាញពូជនោះដោយចូលទៅក្នុងផ្ទៃដីអេវ៉ា ហើយ ធ្វើឱ្យគ្រាប់ពូជនោះខូចដោយពូជដែលខូចរបស់វា មុនពេលវាអាចទៅដល់ ទីនោះ ដើម្បីបំផ្លាញសួនច្បារស្រស់ស្អាតអេវ៉ាដែរ។

102 កន្លែង—កន្លែងណា ស្ថានសួគ៌ គឺជារបស់តែមួយគត់ដែលស្តារឡើង វិញ។ តើយើងស្ថិតនៅកន្លែងណានៅពេលនេះ លើផ្លូវត្រឡប់ទៅភាពដើមនោះវិញ ការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើតរបស់ព្រះ ត្រឡប់ទៅសួនច្បារអេដែនម្តងទៀត ប្តីនិងប្រពន្ធដោយគ្មាន—គ្មានបាបឬអ្វី—ក៏ដោយ ដើម្បីរស់នៅជារៀងរហូត។ ប៉ុន្តែ—ត្រា... ត្រា...

103 ឥឡូវនេះទ្រង់ចង់អោយយើងផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់យើង ដោយការកែប្រែជាថ្មី។ ឬផ្លាស់ប្តូរ ផ្លាស់ប្តូរដោយការប្រែជាថ្មីនៃចិត្ត—របស់យើង។

104 ឥឡូវសាតាំងចូលមកហើយធ្វើឱ្យខូចព្រះបន្ទូល វានិយាយអ្វីដែលមិនមែនជាព្រះបន្ទូល។ នេះជាអ្វីដែលវាបានធ្វើតាំងពីដំបូងមក។ ហើយឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ វានឹងស្តាប់ទៅគួរអោយខ្លាចណាស់នៅព្រឹកនេះ ទៅ—ចំពោះមនុស្សបើខ្ញុំមិនចំណាយពេលនិងគិតច្រើនពេកនៅទីនេះ មុនពេលដែលខ្ញុំ មានការគិតរបស់ខ្ញុំដែល—ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នក។ គឺនេះអ្នកដែលធ្វើឲ្យខូចទ្រង់ទ្រាយ បានចូលមក ហើយដូចដែលព្រះបានចំណាយពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំជាមួយនឹង ព្រះបន្ទូលដើម ដើម្បីនាំយកព្រះបន្ទូលទាំងអស់តាមផលផ្លែរបស់វានិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់បានធ្វើនឹងក្លាយជាព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ព្រះ ដែលនាំផលផ្លែរបស់វា ហើយឥឡូវនេះអ្នកដែលបង្កូចទ្រង់ទ្រាយបានខ្លះខ្លាយពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីធ្វើឱ្យខូចព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ ហើយតើវាបានធ្វើអ្វីខ្លះ? វាបាននាំខ្លួនវាទៅបង្កើត សួនអេដែនមួយថ្មីរបស់សាតាំង។ នោះជាកន្លែងដែលយើងកំពុងរស់នៅសព្វថ្ងៃ។

105 តើវាបានធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច? តើវាអាចកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច? ឥឡូវនេះផ្នែកដែលគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍គឺជារបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ហើយនោះជាកន្លែង ដែលយើងត្រូវទៅ អ្វីដែលខ្ញុំនៅទីនេះ ដើម្បីដាក់របស់នេះនៅចំពោះមុខអ្នក ដូច្នេះអ្នកអាចសិក្សាពីវាឥឡូវនេះ ហើយជាមួយបងប្អូននៅទីនេះនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅក្នុងសប្តាហ៍ក្រោយដែលត្រូវមកដល់ នោះអ្នកនឹងឃើញពីរបៀបដែលសាតាំង ហើយមើលថាតើវាឆ្លាតយ៉ាងម៉េច វាល្អល្អើយ៉ាងណា។

106 ឥឡូវនេះ វាបានបង្កូចគ្រាប់ពូជទាំងនេះ។ ឥឡូវនេះ វាមិនអាច បំផ្លាញពួកគេបានទេ វាគ្រាប់តែបង្កូចទ្រង់ទ្រាយប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះយើងដឹងថា អំពើបាបគឺនាំអោយខូចសេចក្តីសុចរិត។ វាគ្រាន់តែជាការកុហក ឆ្ងាយពីការ ពិតដែលបង្ហាញឲ្យខុស។ ឃើញទេ អ្វីទាំងអស់។ ការជិតក្បត់គឺជាទង្វើជាក់លាក់ ដែលព្រះបាន

តែងតាំង វាបានធ្វើខុស។ ឃើញទេ អ្វីទាំងអស់។ ហើយសេចក្តីស្លាប់គឺជាដំណើរ
ខូចអាក្រក់នៃជីវិត។ សេចក្តីស្លាប់គ្រាន់តែ ឃើញទេ បំផ្លាញជីវិត។

107 ឥឡូវនេះវាមានរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីធ្វើវាជាមួយនឹងថ្នាំពុលរបស់
វា។ ហើយតើវាធ្វើវាដោយរបៀបណា? ឥឡូវនេះ នេះគឺជាផ្នែកដ៏ទាក់ទាញ។ ហើយ
សូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ វាបានធ្វើវាដោយការជឿនលឿន។ ឥឡូវនេះ
ស្តាប់ទៅប្លែកណាស់ប៉ុន្តែនោះជាអ្វី។ ខ្ញុំនឹងធ្វើសេចក្តីថ្លែងនៅទីនេះ ដែលនឹង
ធ្វើអោយអ្នកស្មាន ប្រហែលជាពីរបីនាទី ខ្ញុំសង្ឃឹមថាមិនមែនទេ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹង
ទេ? ឥឡូវខ្ញុំអត់ព្យាយាមគាំទ្រការមិនអើពើរទេ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងទេ ថាអរិយធម៌
វិទ្យាសាស្ត្រ ការអប់រំនិងអ្វីដែលយើងស្រលាញ់ វារីកចំរើនខ្លាំងណាស់សព្វថ្ងៃ
នេះ គឺជាឧបករណ៍របស់សាតាំងសូម្បីតែអរិយធម៌? អរិយធម៌មិនដែលមកពីព្រះ
ទេ។ អរិយធម៌កើតឡើងដោយសាតាំង។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងបង្ហាញដល់អ្នកតាមរយៈ
ព្រះបន្ទូលតែប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ។

108 អរិយធម៌មិនមែនជារបស់ព្រះទេ។ ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នក នៅក្នុងអរិយធម៌នេះ
កាន់តែជឿនលឿននៅពេលដែលយើងធ្វើការតាមរយៈវិទ្យាសាស្ត្រយើងតែងតែ
សម្លាប់ខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? ហើយអរិយធម៌នេះបានកសាងដល់កំពូល របស់
វាឥឡូវនេះ ហើយយើងបានស្តាប់នៅក្នុងភាពជឿនលឿននេះ។ យើងមានបាប
នៅក្នុងអរិយធម៌នេះ។ យើងមានជំងឺនៅក្នុងអរិយធម៌នេះ។ នោះមិនមែនជា របស់
ព្រះទេ។

109 ដូច្នោះ ព្រះនៅក្នុង...ភាពដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ គឺជានគរដ៏អស្ចារ្យដែលនឹង
ត្រូវមកយើងនឹងមានអរិយធម៌មួយ ប៉ុន្តែវានឹងគ្មានអ្វីដូចនេះទេ។ វាមិនមែនជា
វិទ្យាសាស្ត្រទេ។ វានឹងក្លាយជាអរិយធម៌នៃសេចក្តីជំនឿដោយព្រះបន្ទូល។ ឃើញ
ទេ?

110 ភាពជឿនលឿននៃវិទ្យាសាស្ត្រនេះដែលយើងមាន គឺពិតជាអន្ទាក់របស់
សាតាំង ហើយនោះជាអ្វីដែលវាបានធ្វើដើម្បីសម្លាប់មនុស្សជាមួយ។ នោះ
គឺជាអ្វីដែលវាកំពុងតែសម្លាប់យើងរាល់គ្នារាល់ថ្ងៃ។ នោះជារបៀបដែលយើង
បរិភោគរាល់ថ្ងៃ។ ជំនួសឱ្យការរស់នៅយើងស្លាប់។ ពួកគេបានបង្កូចអ្វីៗទាំងអស់
សូម្បីតែយកអ្វីៗទាំងអស់នេះយ៉ាងច្រើន ហើយលាយគ្នាបែបនេះ ជាមួយ

កូនកាត់នេះនិងនោះ ថា ហេតុដល់វាស្លាប់។ វាគឺការប្រណាំងសេចក្តីស្លាប់។ ហើយមិនថាអ្នកព្យាយាមធ្វើប៉ុណ្ណាក៏ដោយ អ្នកនឹងត្រូវស្លាប់។

111 អ្នកបានឃើញរូបភាពនោះកាលពីយប់មិញក្នុងចំណោមជនជាតិអាហ្វ្រិក ទាំងនោះ។ អ្នកដឹងថាហេតុអ្វីទេ? ពួកគេមិនដែលមានថ្នាំប៉េនីស៊ីលីនទេ។ ពួកគេ ជាមនុស្សរស់នៅបានយូរជាងយើង។ ពួកគេមិនទាំងស្គាល់ថ្នាំនោះ ផង...មេរោគ មិនខានពួកគេទេ។ ឃើញទេ ហេតុអ្វី មេរោគមួយនឹងលើក ដៃចុះចាញ់ពួកគេ។ ឃើញទេ? ដោយសារតែគាត់មើលឃើញគាត់គ្មាន...ពួកគេ ធ្វើមិនបាន។ ហេតុអ្វី? ពួកគេទាំងអស់មិនបាន... ឃើញទេ យើងយកតាមបែប វិទ្យាសាស្ត្រដើម្បី ដោះស្រាយដូចជាប៉េនីស៊ីលីនឬវត្ថុដែលគេដាក់នៅក្នុងពួកយើងដើម្បី—យកជម្ងឺ នេះចេញហើយ ហើយវានឹងបំផ្លាញអ្វីៗផ្សេងទៀត និងធ្វើឱ្យដីពួក សម្រាប់អ្វី ផ្សេងទៀត។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះវាមិនធ្វើអញ្ចឹងទេ។ ឃើញទេ?

112 ឥឡូវនេះមានមនុស្សជាច្រើនអ្នកមកពីកសិដ្ឋាន។ តើអ្នកដឹងទេថា រុក្ខជាតិ ដែលមានសុខភាពល្អមិនចាំបាច់បាញ់ថ្នាំឡើយ។ វាមាន—វាជ្រាបនៅលើ វា ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ ជាជីវិតដែលមេរោគមិនអាចនៅលើវាបាន នៅលើ—នៅលើ រុក្ខជាតិដែលមានសុខភាពល្អពិតប្រាកដ។ វាជារុក្ខជាតិក្តៅ ជារុក្ខជាតិកូនកាត់នេះ អ្នកត្រូវតែបណ្តុះ!

113 ឧទាហរណ៍ អ្នកខ្លះទៀតនៅទីនេះគឺអ្នកភាគខាងលិចទីនេះ។ បកទៅកាន់ ពេលវេលារបស់គោស្នែងវែងពីដើម។ ថ្ងៃនេះអ្នកនិយាយថា អ្នកបាន សាច់គោល្អ ប្រសើរជាងមុន ជាមួយ—ជាមួយអ្នកនៅទីនេះ។ តើអ្នកធ្លាប់មានទេ? អ្នកគ្មាន ទេ។ គោស្នែងវែងចាស់នោះ មិនឈ្នះគោញីចំណាស់នោះទេ ប៉ុន្តែនាងអាចធ្វើបាន នាងនឹងអាចឈ្នះរដូវរងារនៅទីនេះ ដូចជាសត្វក្តាន់មួយ។ អូនាងស្តមហើយអ្វីៗ ទាំងអស់ប៉ុន្តែនាងមានពីរដង...

114 អ្នកទាញចំបើងនៅក្រោមគាត់ ពេលអ្នកថតរូបវា គឺដល់សាច់ពោះ ដើម្បី បង្ហាញថាគាត់មានសាច់គោ។ ហើយតើវាជាអ្វី? អ្នកបោះបង់វានៅទីនោះ វានឹង ស្លាប់។ គាត់មិនអាចស៊ូបាននៅរដូវរងារបានទេ ទោះបីគាត់អាច។ អ្នកត្រូវចិញ្ចឹម គាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដើម្បីថែរក្សាគាត់ ចិញ្ចឹមគាត់នៅជុំវិញ។ គាត់ជាកូនកាត់។ ឃើញទេ? តែគោចាស់ពិតប្រាកដ អាចដល់ឲ្យគាត់ស្លាប់បាន។

115 នោះជាវិធីសព្វថ្ងៃនេះជាមួយក្រុមគ្រីស្ទានរបស់យើង។ យើងមាន ច្រើនណាស់ យើងបានធ្វើទំនាក់ទំនង អង្វរពួកគេ ដាក់ពួកគេ ធ្វើជាគ្រូជំនួយនៅក្នុង ព្រះវិហារ ដាក់គាត់នៅលើស្នា ហើយធ្វើឱ្យគាត់មានមុខតំណែងដ៏អស្ចារ្យមួយ នៅក្នុង ព្រះវិហារ។ ឬបើអ្នកមិនធ្វើអញ្ចឹងទេ ហេតុអ្វីបានជាគាត់នឹងមិន—គាត់នឹង មិនចូល មកទេ បើអ្នកមិនអោយម្នាក់នោះធ្វើរឿងនេះហើយមួយនោះ។ វានៅតែ ជាទារក។

116 តើអ្នកអាចស្រមៃថាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដកំពុងធ្វើដូច្នោះទេ? ពួកគេមាំ។ ពួកគេ ត្រូវបានគេកប់។ តើអ្នកអាចស្រមៃថាសាវ័កប៉ូលជា ពួកគ្រីស្ទានបែបនោះទេ តើ អ្នកអាចស្រមៃពីសាវ័កពេត្រុសទេ “ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះបើអ្នកមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំក្លាយជា អ្នកត្រួតត្រាទូទៅទេ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ខ្ញុំអាចទៅ ចូលរួមជាមួយក្រុមដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ?” ពួកគេជាមនុស្សរឹងមាំ។ ពួកគេជាមនុស្សនៃជំនឿ។ ពួកគេរស់នៅជាមួយព្រះ។ ពួកគេបានដើរជាមួយព្រះ។ ពួកគេជាមនុស្ស ដែលមិនសូវចេះនិយាយ។ ពួកគេ បានបម្រើព្រះទាំងយប់ទាំងថ្ងៃឥតឈប់ឈរ។ អ្នកមិនចាំបាច់បាញ់ថ្នាំឬក៏ចិញ្ចឹម ដូចទារកទេ ពួកគេនឹងផ្តល់ឲ្យខ្លួនឯង នូវនេះ ការនោះឬផ្សេងទៀត។ ពួកគេជា បុរសរឹងមាំ! ពួកគេជាគ្រាប់ពូជពិតប្រាកដ មិនមែនជាកូនកាត់នៅក្នុងនិកាយទេ។

117 “បើអ្នកមេតូឌីសមិនធ្វើជាក់ខ្ញុំបានល្អទេ ខ្ញុំនឹងទៅរកពួកបាបទីស្ទ។ បើពួកបា បទីស្ទមិនធ្វើល្អជាក់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំនឹងទៅរកពួកពេនទីកុស្ត។ បើពួកគេមិនធ្វើល្អ ដាក់ ខ្ញុំទៀត ខ្ញុំនឹងត្រឡប់ទៅរកពួកកាតូលិកឬអ្វីៗផ្សេងទៀត។” ឃើញទេ ពួកគេជា កូនកាត់ដែលត្រូវតែរក្សាបាញ់ថ្នាំ “មែនហើយ បណ្ឌិតបង ដូច្នោះ—និង—ដូច្នោះ។” នោះមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ។

118 គ្រីស្ទានមិនសុំ—មិនសុំតំណែងទេ មិនសុំការយោគយល់ទេ។ គ្រាន់តែស្គាល់ ព្រះជាម្ចាស់បានហើយ។ វាជាគ្រាប់ពូជដើម។ វាស្រលាញ់ព្រះហើយស្រលាញ់គ្នា ទៅវិញទៅមក។ មិនបាច់បាញ់ថ្នាំទៅលើពួកគេនិងបំបៅដូចទារកទេ មិនបាច់ចាំ មើលទេ និយាយថា “មែនហើយប្អូនស្រីនេះ ខ្ញុំជឿថាមិនអីទេ សម្រាប់នាងដែល មានសក់ខ្លីហើយមួយនេះមិនមែន។” ហើយ—ហើយគ្មានរបស់ ដូចនោះទេ ចូរឱ្យ ពួកគេមានដោយរបស់នេះ។ វា—ជាភាពរឹងមាំ វាជាដំណឹងល្អ! ដាក់វាចេញនៅ ទីនោះឱ្យវាធ្លាក់ចុះនៅកន្លែងដែលវាត្រូវទៅចុះ។ ពួកគ្រីស្ទានស្រលាញ់វា។

ខ្ញុំត្រូវតែទៅផ្ទះ នៅស្ថានសួគ៌
 នៅលើត្រែផ្កាដ៏សុខសាន្ត
 ខណៈពេលដែលអ្នកផ្សេងទៀតប្រយុទ្ធដើម្បីឈ្នះ រង្វាន់
 ហើយធ្វើដំណើរតាមសមុទ្រឈាម?

119 តើខ្ញុំត្រូវឱ្យគេចាំមើលពីក្រោយ បែបនេះ បែបនោះហើយនិងផ្សេងទៀត ឱ្យដូច
 ទារក? ខ្ញុំរំពឹងថាកន្លែងរបស់ខ្ញុំនៅឆ្ងាយពីកន្លែងដែលអាក្រក់នោះ។ ខ្ញុំរំពឹងថានឹង
 មិនឡើងទៅទីនោះដោយគ្មានពានរង្វាន់អ្វីទាំងអស់នោះទេ។

ខ្ញុំត្រូវតែតស៊ូ ខ្ញុំត្រូវតែឡើងគ្រង
 បង្កើនភាពក្លាហានឲ្យ ទូលបង្គំព្រះអង្គអើយ!

120 ឃើញទេ ខ្ញុំសូមឈរដូចជាគ្រីស្ទានម្នាក់។ មិនមែនជា—រុក្ខជាតិកូន កាត់
 ទេ។ ដែលត្រូវចិញ្ចឹមបីបាច់និងបាញ់ថ្នាំ ហើយនាំយកទៅជារបស់អ្វីមួយ។ ទោះ
 យ៉ាងណាអ្នកមិនមែនចូលគ្រីស្ទានទេ អ្នកបានកើតនៅក្នុងវា។ អ្នកក្លាយជាមនុស្ស
 ថ្មី អ្នកគឺជាគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះដែលបានចូលមកផែនដី។

121 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថាគាត់បានបាញ់ថ្នាំពុលនេះ ហើយការបាញ់នេះ
 គឺជាការបាញ់នៃការយល់ដឹងទំនើប ការអប់រំបែបវិទ្យាសាស្ត្រនិងអរិយធម៌ អ្វី
 ដែលយើងស្រលាញ់ខ្លាំងណាស់។ តើអ្នកធ្លាប់ឈប់គិតថា សត្រូវដ៏ធំរបស់យើង
 នៅក្នុងជីវិតធម្មជាតិសព្វថ្ងៃនេះ តើជាកុម្មុយនិស្តឬ? តើព្រះនៃកុម្មុយនិស្តគឺជា
 អ្វី? អរិយធម៌និងការអប់រំវិទ្យាសាស្ត្រ។ ត្រឹមត្រូវហើយ មែនទេ? នោះជាអ្វីដែល
 ពួកគេ រស់នៅនិងលូតលាស់ជាវិទ្យាសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ ជាព្រះ
 នៃវិទ្យាសាស្ត្រ ឥឡូវនេះបើអ្នកគ្រាន់តែ...ហើយជាមួយនឹងការបាញ់ថ្នាំពុល នៃ
 អរិយធម៌វិទ្យាសាស្ត្រនិងការអប់រំទំនើបនេះ។

122 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមបង្ហាញដល់អ្នកថា ការអប់រំនិងអរិយធម៌បានមកពីវិញ្ញាណ
 អាក្រក់។ ឥឡូវចូរយើងត្រឡប់មកទីនេះ ហើយមើល បើអ្នកចង់ឃើញ នៅក្នុងលោកុ
 ប្បក្កិជំពូកទីបួន។ ត្រូវហើយ ឥឡូវនេះសូមចាប់ផ្តើមនៅខទី ១៦នៃលោកុប្បក្កិ
 ជំពូក៤ នៅទីនេះឬ...លោកុប្បក្កិជំពូក៤ សូមទោស ម្តងទៀត។ ឥឡូវនេះសូម
 កត់សម្គាល់សាតាំង...

123 អ្នករាល់គ្នាបានដើរតាមខ្សែអាត់ទាំងនេះជាមួយនឹងបងប្អូន—របស់យើង នៅទីនេះ ឥឡូវនេះអ្នកបានឮខ្ញុំអធិប្បាយអំពីពូជរបស់សត្វពស់ ហើយវាមិនអាចបដិសេធបានទេ។ នោះត្រូវបានបើកនៅក្នុងត្រាមួយនៃត្រាទាំង៧។ វាត្រូវបានលាក់បាំង។

124 ឥឡូវនេះបើកុមារបានឡើងមកនៅក្រោមប្រភេទនោះ ឃើញទេ នៅក្រោមប្រភេទនៃការបង្កៀសបែបនោះ គឺជាអ្វីដែលខ្ញុំពុកម្តាយពួកគេមាន ពួកគេមានលក្ខណៈរបស់ខ្ញុំពុកម្តាយគេ និងកាយរបស់ពួកគេជាដើម ពួកគេត្រូវតែជឿ។ ឃើញទេ ពួកគេជឿដោយសារតែពួកគេបានកើតនៅក្រោមខ្ញុំពុកម្តាយនោះ។ ប៉ុន្តែសព្វថ្ងៃនេះយើងមិនបានកើតមកក្រោមខ្ញុំពុកម្តាយបែបនោះទេ។ ខ្ញុំពុកម្តាយរបស់យើងគឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូល...“មែន” និយាយថា “ខ្ញុំបានកើតនៅក្រោមព្រះដែរ” សម្រាប់សម័យកាលនោះ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជា សម័យកាលកម្រិតខ្ពស់បំផុត ហើយនេះគឺជាសម័យកាលលើសពីនិកាយ ទាំងនោះ។

125 ត្រូវតែចេញមក ត្រូវតែចេញមក ព្រះបានតែងតាំងវាដូច្នោះ ដែលវាត្រូវតែចេញមក ត្រាទាំងប្រាំពីរត្រូវតែបានបើក។ វាសន្មត់ថាត្រូវបានធ្វើនៅ ក្នុងយុគសម័យឡេឌីសេនេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថា លើសពីនេះទៅទៀត ស្រមោលនៃការសង្ស័យ... មិនមែនដូចដែលយើងអ្នក យើងមិនអ្នកទេ មានតែអំនួតលើព្រះយេស៊ូវប៉ុណ្ណោះគ្មានមួយឡើយ។ យើងអ្នកតែលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែយើងអរគុណជាមួយ...សម្រាប់ឯកសិទ្ធិនៃការដឹងដោយ...លើសពី ស្រមោលនៃការសង្ស័យ ព្រះបានជ្រើសរើសយើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ហើយបានបង្ហាញវាដោយទីសម្គាល់នៅលើមេឃនិងនៅលើផែនដី ហើយពួកគេ គ្រប់គ្នានឹងមកក្រុងទៅ ព្រះបន្ទូលវិញ ដើម្បីបង្ហាញថាវាដូច្នោះ ថាវាជាសម័យដែលយើង រស់នៅក្នុងសារ ហើយវាយ៉ាងណា។ យើងមិនមែនជាអ្នកខុសឆ្គងទេ។ យើងមិនមែនជាក្រុមនិយមជ្រុលទេ។ យើងជាអ្នកបំរើព្រះដែលត្រូវបានហៅ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកនឹងមានឈ្មោះគ្រប់ប្រភេទដែលត្រូវបានគេដាក់ឲ្យ អ្នកប៉ុន្តែមិនមែនមានន័យថាវាដូច្នោះទេ។

126 ឥឡូវចាំថា កូនប្រុសរបស់សាតាំងគឺជាការអីន។ ឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថាអ្នកទាំងអស់គ្នាបានស្តាប់ហើយតាមរយៈខ្សែអាត់ទាំងអស់ដែលខ្ញុំឃើញក្នុងបណ្ណាល័យរបស់អ្នកនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះសូមចាំថា អេវ៉ាមានផ្ទៃពោះដោយសាតាំង ហើយ

នៅថ្ងៃដដែលនោះ... យើងមានករណីនេះនៅតុកសុន ឥឡូវស្ត្រីម្នាក់ បើនាង ក្លាយជា...នាងរស់នៅជាមួយបុរសពីរនាក់ នាងអាចមានកូនពីរប្រភេទ ផ្សេងគ្នា។ យើងដឹងហើយ។ ខ្ញុំស្គាល់វានៅក្នុងការបង្កាត់ពូជសត្វឆ្កែ និងរបស់ផ្សេងៗ។ បើវា អញ្ជឹងមែនទេ។

127 ដូច្នោះសាតាំងនៅព្រឹកនោះ ប្រហែលជាបានជួបនឹងសត្វអាក្រក់មួយជា សត្វ ពស់ មិនមែននៅក្នុងសត្វល្អនេះទេ ប៉ុន្តែជាសត្វមួយប្រភេទ។ ភាគច្រើនឆ្លាត មាន ល្បិចឆ្លាតចំផុតនៃសត្វ គ្រាន់តែស្ថិតនៅក្រោមមនុស្សបន្តិច។ ហើយមនុស្ស គឺជា សត្វខ្លួនឯង ហើយយើងគឺជា—យើងជាថនិកសត្វ និងជាសត្វឈាមក្តៅ។

128 ហើយ—សាតាំងគឺជាតំណបន្ទាប់នៅទីនេះ សត្វស្ទើរភិនគឺជាតំណបន្ទាប់ពី មនុស្ស ហើយមនុស្សឈរ—បន្ទាប់សត្វស្វា។ ឥឡូវវិទ្យាសាស្ត្រកំពុងស្វែងរក តំណដែលបាត់នោះ។ ហើយវាលាក់ខ្លួនដូច្នោះ ហើយសូម្បីតែឆ្អឹងនៅក្នុងវាក៏ មើលទៅគ្មានណាមួយដូចជាមនុស្សដែរ ធ្វើឱ្យវាក្លាយជាសត្វល្អនមួយ។

129 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា អ្នកនេះបានរកឃើញអេវ៉ានៅក្នុងសួនច្បារអេវ៉ាដនៃ ស្ត្រីវ័យក្មេងម្នាក់នេះដែលមិនបានស្គាល់បាបសោះមិនដឹងថានាងនៅអាក្រាត ដោយរបៀបណាទេ។ ហើយវាបានដឹង។ វាឆ្លាត វាងវៃណាស់។ ហើយវាបាន ប្រាប់នាងថា “គ្រាប់ពូជ —ផ្លែឈើគឺទាក់ទាញណាស់ហើយវាគួរ អោយចង់បាន” ហើយ...នៅពេលវាដេកជាមួយនាងនាព្រឹកនោះ។

130 ហើយបន្ទាប់មកឃើញទេ បន្ទាប់មកពេលរសៀលនាងបានបញ្ចុះបញ្ចូល អ័ដាមឱ្យធ្វើរឿងដដែលប្រាប់គាត់ថាវាជាអ្វី។

131 ហើយបន្ទាប់មកអ័ដាម ដោយចេតនា ដោយដឹងថាគាត់មិនគួរធ្វើវាទេ បាន ដើរចេញជាមួយប្រពន្ធរបស់គាត់ហើយបានធ្វើរឿងនេះ។ ដែលទីបំផុតគាត់ នឹង ចូលមកវាទោះយ៉ាងណា។ ប៉ុន្តែឃើញទេ វាត្រូវតែជារបៀបនោះ គឺជាប្រាជ្ញារបស់ ព្រះ បណ្តាលមកពីការនេះ ហើយដែលបង្ហាញពីគុណលក្ខណៈ របស់ទ្រង់ថាជា ព្រះអង្គសង្គ្រោះ ព្រះវេបិតា ជាអ្នកព្យាបាល។ អ្នកបានព្រមព្រៀងរឿងនោះ ឃើញទេ។ ឥឡូវបើរឿងនោះមិនបានកើតឡើងទេ...

132 ទ្រង់គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចេញតាមសីលធម៌ ដោយសេរីភាពតាមតែ ពួកគេធ្វើ។ ទ្រង់មិនអាចធ្វើឱ្យពួកគេធ្វើវាបានទេ ហើយបន្ទាប់មកនៅតែត្រឹមត្រូវ។

ប៉ុន្តែទ្រង់អាចដាក់ពួកគេស្មើនឹងទ្រង់និងមាន សិទ្ធិជ្រើសរើសខាងសីលធម៌ ដោយសេរីហើយបន្ទាប់មកអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេធ្វើវាខ្លួនគេ។ ហើយទ្រង់ជ្រាបថា ពួកគេនឹងធ្វើវាបាន។

133 ហើយដូច្នោះបន្ទាប់មក អ្នកឃើញបន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ័ដាយរស់នៅជា មួយនាងបាននាំយកកូនភ្លោះ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជារបស់សាតាំង។ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជារបស់អ័ដាយដែលជារបស់ព្រះ។ ការ៉ុននិងអេ បិល។

134 ហើយរឿងនោះកើតឡើង។ ឥឡូវយើងមានករណីមួយនៅតុកសុន។ ស្ត្រី ស្បែកស—ស្ត្រីស្បែកសម្នាក់បានដេកជាមួយប្តីរបស់នាងនៅពេលព្រឹក ហើយ នៅពេលរសៀលនោះនាងបានទៅដេកជាមួយនឹងបុរសជនជាតិស្បែក។ ហើយ ម្នាក់ក្នុងចំណោមក្មេងប្រុសតូច...មានក្មេងប្រុសតូចពីរនាក់បានកើតមក។ ម្នាក់ ក្នុងចំណោមពួកគេគឺស្បែកដែលមានក្បាលតូចហើយក្មេងម្នាក់ទៀតជាក្មេង —ក្បាលពណ៌ទងដែងស្អាតណាស់។ ហើយ—ហើយគិតឥឡូវនាងកំពុងព្យាយាម ធ្វើ ឱ្យឪពុកស្បែកសថែរក្សាកូនទាំងពីរនោះ។ ហើយគាត់និយាយថា “ខ្ញុំនឹងថែរក្សា កូនខ្លួនឯងប៉ុន្តែមិនមែនជាកូនរបស់នេប្រ្លោនោះទេ។ សូមឱ្យបុរសនេប្រ្លោនោះ ថែរក្សាកូនរបស់គាត់ចុះ។” ដូច្នោះអ្នកឃើញវាជាការពិត។

135 តែងតែមានកូនភ្លោះ។ ហើយនោះជាមូលហេតុ...កុំភ្លេចរឿងនេះឱ្យសោះ បងប្អូនអើយ។ ក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃចុងក្រោយនឹងក្លាយជាកូនភ្លោះ “ជិតដល់ពេល ហើយ ហើយវានឹងបញ្ឆោតដល់ពួកវិសតាំង...” ម៉ាថាយ ២៤:២៤ ។ ក្រុមជំនុំ នឹង...វាជាការផ្លាស់ប្តូរទៅរកពេនទីកុស្ត។ វាដូចជារឿងពិតណាស់នឹង “បញ្ឆោត ដល់ពួកវិសតាំងបើសិនជាអាច។” ហើយបន្តិចក្រោយមកបើខ្ញុំមាន ឱកាសខ្ញុំ ចង់ពន្យល់ តើការជ្រើសរើសនោះកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច។ មើលវានឹងបញ្ឆោត ពួកគេពីព្រោះវាស្ទើរតែដូចរឿងដដែលៗ។ មើលមានតែឪពុកពីរនាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ម្តាយតែមួយ ព្រះវិហារតែមួយ ចលនាតែមួយ រឿងដូចគ្នា។ ដីពួកគឺដូចគ្នាដែល ព្រះបន្ទូលបានធ្លាក់ ប៉ុន្តែម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ដូចជានៅទីនេះត្រូវបាននាំ អោយខូច។ អ្នកយល់ទេ? និយាយ “អាម៉ែន” បើអ្នកយល់។ ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា “អាម៉ែន។”—Ed] ឃើញទេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាអ្នកបន្តិចព្រោះវាមាន ឪពុកខុសឆ្គង។ ដែលខ្ញុំនឹង បញ្ជាក់នៅថ្ងៃណាមួយបើព្រះជាម្ចាស់អនុញ្ញាតឱ្យ

ខ្ញុំ និកាយមួយនោះគឺជាសញ្ញា សម្គាល់របស់សត្វនោះ។ ឃើញទេវាមានឪពុក ខុសឆ្គង គាត់កំពុងជំរុញមនុស្សឱ្យ ចូលអង្គការមួយជំនួសព្រះបន្ទូល។ មើលវាជា ឪពុកខុសឆ្គង។ វាជាចលនារបស់ កាអ៊ីន។

136 នៅពេលដែលខ្ញុំត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញនៅពេលនេះ ខ្ញុំកំពុងផ្សព្វផ្សាយលើ ប្រធានបទ *ស្ទើររបស់សត្វពស់* សត្វនៅដើមដំបូង និងសត្វនៅថ្ងៃចុងក្រោយ និង តាមដានវាតាមព្រះគម្ពីរ ហើយបង្ហាញពីរបៀបដែលវាដឹកនាំ។ ឃើញទេ? ហើយ អ្នកទាំងអស់គ្នាទទួលបានវាតាមទូរស័ព្ទ អ្នកឃើញទេ បើព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាតឱ្យ យើងធ្វើវាបាន។ ហើយឥឡូវនេះមើលតើសំលាញ់នេះឆ្លាតប៉ុណ្ណា ហើយដែល វាមើលទៅដូចជាត្រឹមត្រូវប៉ុណ្ណា... ហើយពួកគេដូចជា លោកយូដាសនិង ព្រះយេស៊ូវអ៊ីចឹងជាបងប្អូននៅក្នុងកុលសម្ព័ន្ធ ដូចជាអសារនិងយ៉ាកុបដែរ។ ហើយ—និងដូចជា—សត្វក្អែកនិងលលក ដែលអង្គុយក្រោមដំបូលតែមួយ។ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺជាកូនភ្លោះ នៅក្នុង—សង្គ្រាមដ៏អស្ចារ្យដែលយើងកំពុង មាន។

137 សត្រូវប្រើការបោកបញ្ឆោតដូចជាវា បានធ្វើចំពោះអេវ៉ាដែរ “អូ! ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែច្បាស់ណាស់... ឃើញទេ?”

138 ឃើញទេ ការព្យាយាមរំកិលក្នុងវាហួសពីអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលពីដំបូង “អ្នកនឹងត្រូវស្លាប់!”

139 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “មែនហើយ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលបែបនោះ ប៉ុន្តែប្រាកដណាស់...” ឃើញទេ ការបាញ់ថ្នាំលើវា? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអ្វីដែល ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលនោះ ព្រះនៅតែរក្សា ទ្រង់មិនត្រូវការជំនួយ ណាមួយ ពីសាតាំងឡើយ។ ទ្រង់រក្សាវា។ ដូច្នេះកុំបាញ់បោកអី។ ឥឡូវនេះយើងកត់សម្គាល់ ថា បន្ទាប់មកវាបាននាំមកនូវផលប្រភេទរបស់វា។

140 ឥឡូវនេះនៅក្នុងលោកុប្បត្តិនៅទីនេះ យើងបានរកឃើញបន្ទាប់ពីការ បាញ់ថ្នាំ នៃចំណេះដឹងនេះ ឥឡូវនេះ វិទ្យាសាស្ត្រគឺជាចំណេះដឹង។ ហើយអ្វីដែល យើងឮគឺ “វិទ្យាសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ” មុខវិជ្ជាអស្ចារ្យ នៅក្នុងសាលាគឺ: វិទ្យាសាស្ត្រ! ថ្ងៃនេះ អ្វីដែលកាន់តែប្រសើរ រថយន្តល្អប្រសើរ ជាងមុន ផ្ទះប្រសើរជាងមុន ផ្ទះល្អប្រសើរជាងមុន នេះល្អប្រសើរជាងមុន នោះល្អ ជាងនេះ។ ពួកយើងកំពុងធ្វើអ្វីហ្នឹង? កំពុងស្លាប់គ្រប់ពេល។ បង្កើតរថយន្តយើង

នឹងឈប់ដើរ ឈប់ដើរ យើងនឹងប្រែទៅជាព្រះដើយកន្តើយ។ យើងគ្មានភាពជា
មនុស្សទៀតទេ យើងជាចាហ្វយសមុទ្រ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

141 ហើយស្ត្រី ទាំងអស់ដែលនាងបានធ្វើ បោះចោលសម្លៀកបំពាក់ ហើយ
បន្ទាប់មក ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់អ្វីមួយ—Ed] ចុចប៊ូតុងមួយនៅទីនោះ។
ពេលណាម្តាយរបស់អ្នកធ្លាប់ដើរទៅឯមាត់ទឹក ហើយដងទឹក និងកាប់ឈើ។
ហើយដាក់សៀវភៅកន្លែងណាមួយ ហើយ—ហើយនាងស្លៀកពាក់បែបនោះ។
ហើយយើងទន់ខ្សោយណាស់ បើគេធ្វើវា វានឹងសម្លាប់យើង។ ប៉ុន្តែយើង មិនអាច
ជួយវាបានទេ នេះគឺជាសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

142 សូម្បីតែវិទ្យាសាស្ត្រក៏និយាយដែរថា “ក្មេងស្រីតូចកំពុងតែចូលមក អស់រដូវ
ស្រ្តីវ័យក្មេងដែលមានអាយុពីម្ភៃទៅម្ភៃប្រាំឆ្នាំ។” ខ្ញុំបានជួបពួកគេ។ “យុវជននោះ
ឆ្លងកាត់វ័យកណ្តាលរបស់ពួកគេ អាយុចន្លោះពី ២០ទៅ ២៥ ឆ្នាំ។” ម្តាយ
របស់ខ្ញុំ...ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ បានឆ្លងកាត់ប្រហែលសាមសិបប្រាំទៅសែសិប។ ម្តាយ
របស់ខ្ញុំឆ្លងកាត់ពីសែសិបប្រាំទៅហាសិប។ ឃើញទេ ពីរបៀបដែលការចុះ ខ្សោយ
នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ព្រោះហេតុអ្វី? យើងកំពុងធ្វើការលើវិទ្យាសាស្ត្រ។

143 កាលពីមួយរយហាសិបឆ្នាំមុន ការធ្វើដំណើរតែមួយគត់ដែលមនុស្សមានគឺ
ជិះសេះឬដោយថ្មើរជើង។ ហើយឥឡូវនេះគាត់ទៅដោយយន្តហោះ ស្ទើរតែដោយ
គំនិតមួយ។ ឃើញទេ វិទ្យាសាស្ត្របានធ្វើវា ហើយដែលជារបស់អារក្ស។ ឥឡូវនេះ
អ្នកនិយាយថា “ត្រូវហើយបងប្រុសប្រាណហាំមែនឬ?” ហ្នឹងហើយ។

144 សូមអានលោកុប្បត្តិឥឡូវនេះជំពូក៤

ហើយកាអ៊ីនបានចេញពីព្រះវត្តមានរបស់ព្រះ...

145 ឥឡូវនេះមើលរឿងដំបូងដែលគាត់បានធ្វើ។ (អ្នកប្រាប់ខ្ញុំពេលអ្នកគិតថា
យើងទទួលបានគ្រប់គ្រាន់នៅទីនេះ ព្រោះខ្ញុំនឹងបញ្ឈប់នៅទីនេះគ្រប់ទីកន្លែង។)
ឃើញទេ “កាអ៊ីនបានចេញពីវត្ត មានរបស់ព្រះអម្ចាស់។” នៅទីនោះគាត់បានធ្វើ
កំហុសរបស់គាត់។ ហើយមាន កន្លែងដែលអ្នកនឹងធ្វើខុស ហើយមានកន្លែងដែល
ខ្ញុំនឹងធ្វើកំហុស នាទីដែលយើង ដើរចេញពីព្រះវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

*...កាអ៊ីនបានចេញពី...ព្រះវត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់ហើយបាន
រស់នៅក្នុងស្រុកណូឌនៅខាងកើតអដែន។*

146 ឃើញទេ ពីរបៀបដែលវាជាអ្នកសាសនា បានទៅ “ខាងកើត ខាងកើត
 ហើយការអ៊ិនបានស្គាល់ប្រពន្ធភាគី នោះនាងមានផ្ទៃពោះបង្កើត
 បានអណុក គាត់ក៏សង់ទីក្រុង១ (ឃើញទេ ភាពស៊ីវិល) ហើយ
 ដាក់ឈ្មោះទីក្រុងនោះតាមឈ្មោះអណុកកូនខ្លួន
 ហើយ...អណុកបង្កើតបានអ៊ីវ៉ាខ្មុះ ហើយអ៊ីវ៉ាខ្មុះ...អ៊ីវ៉ាខ្មុះ...
 [ចំណុចដែលបាត់—Ed]

...គាត់យកប្រពន្ធចម្រើកម្លោះអំដា មួយទៀតឈ្មោះស៊ីឡា
 នាងអំដាបង្កើតបានយ៉ាបាលដែល...ជាឪពុកនៃអស់ពួកអ្នកនៅក្នុង
 ត្រកូល ហើយមានហ្វូងសត្វ។
 ប្អូនគាត់ឈ្មោះយូបាល (ខ្ញុំគិតថា យូ-បា-ល។)ជាឪពុក...នៃពួក
 អ្នកលេង ពិណ និង អក។ (ឃើញទេ តន្ត្រី វិទ្យាសាស្ត្រ ឃើញទេ បាន
 ចូលមក។)

ឯនាងស៊ីឡា...ក៏បង្កើតបានទូបាល-ការអ៊ិន ជាមេបង្រៀន
 រាល់-ទាំង-ការ-កែ-ច្នៃ នៃជាងលង្ហិន និងជាងដែក (ពាក្យមួយទៀត
 ហៅថា សូនធ្វើ ដាក់បញ្ចូលគ្នា) ប្អូនស្រីទូបាល...ទូបាលការអ៊ិន គឺ
 នាងនាំអាម៉ា។

ឯឡាមេក គាត់និយាយទៅប្រពន្ធទាំងពីរថា ម្ចាស់អំដាម និងស៊ី
 ឡាអើយ ចូលស្តាប់ពាក្យអញចុះ ឱប្រពន្ធឡាមេករាល់គ្នាអើយ ចូរ
 ផ្ទៀងត្រចៀកស្តាប់អញចុះ ដ្បិតអញបានសំឡាប់មនុស្សម្នាក់ ពីព្រោះ
 វាបានធ្វើឲ្យអញមានរបួស គឺជាមនុស្សកំឡោះម្នាក់ ដោយហេតុវាបាន
 វាយអញឲ្យជាំ

បើសិនជាត្រូវសងសឹកជួសការអ៊ិន១ជា៧ដង នោះក៏ត្រូវសងសឹក
 ជួសឡាមេកជា៧០ដង...៧ដង ឬ៧ដងវិញ។

147 ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់ ពេលដែលពួកគេបានចាកចេញពីវត្តមាននៃព្រះអម្ចាស់
 ពួកគេបានចាប់ផ្តើមសាងសង់ទីក្រុង ពួកគេបានចាប់ផ្តើមបង្កើតឧបករណ៍។
 ពួកគេបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ ដើម្បីធ្វើលម្អិតនិងដែក និង—និងលេង
 តន្ត្រីនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? តើវាមកពីណា? នរណា

បានចេញទៅក្រៅ? កាអ៊ីនគឺជាពូជរបស់សត្វពស់។ អ្នកយល់ពីវាទេ? កាអ៊ីនបានចេញទៅ។ ហើយចំណាំគាត់បានចេញពីវត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់និងបានចាប់ផ្តើមធ្វើការនៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ។

148 ឥឡូវនេះមើលកន្លែងដែលគាត់នៅតែធ្វើការឃើញទេ វិទ្យាសាស្ត្រ ការអប់រំសង់ទីក្រុង វប្បធម៌។ វាជារបស់អារក្ស។ អ្នកណាចាប់ផ្តើមវា? អារក្ស។ ថ្ងៃនេះជារបស់អ្នកណា? អារក្ស។ គ្រាប់បែកបរមាណូនិងវត្ថុផ្សេងៗដើម្បីបំផ្លាញ យើង។ យើងរស់នៅក្នុងវា។ យើងត្រូវរស់នៅទីនេះ។ យើងជាមនុស្ស យើងត្រូវនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែអរិយធម៌ដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះនឹងគ្មាននៅក្នុងនោះទេ។ ឃើញទេ? ហើយវិទ្យាសាស្ត្រត្រូវបានជំនួស—បានជំនួសធម្មជាតិ និងបង្កូចវាឱ្យទៅជាអ្វីដែលឥតប្រយោជន៍។

149 ហើយដូច្នោះគឺជាសាសនាវិទ្យាសាស្ត្រ! វាត្រូវការព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ហើយបង្កើតអង្គការក្រុមជំនុំមួយចេញពីវា ជំនួសឱ្យការធ្វើអ្វីដែលវាក្លែងវែង។

ពួកគេនិយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតហើយ”

គម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះនិងជារៀងរហូត”

“មិនដែលមានការប្រោសឲ្យជាណាទេ។”

150 “ចូរអ្នករាល់គ្នាទៅពាសពេញលោកិយ ហើយផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់ចុះ។ ទីសម្គាល់ទាំងនេះនឹងជាប់តាមអស់អ្នកដែលជឿ: ក្នុងឈ្មោះខ្ញុំគេនឹងដេញអារក្ស ពួកគេនឹងនិយាយភាសាថ្មី បើពួកគេចាប់កាន់ ពស់ ឬផឹកអ្វីដែលពុល នោះនឹងគ្មានគ្រោះថ្នាក់ដល់ពួកគេឡើយ។ បើពួកគេដាក់ ដៃលើអ្នកឈឺ នោះនឹងជាសះស្បើយ។” អ្វីទៅ? បន្ទាប់មក ប្រជាជាតិទាំងអស់អ្នករាល់គ្នា សត្វទាំងអស់! “មើលចុះ យើងនៅជាមួយអ្នក រហូតដល់ចុងបំផុតនៃផែនដីគឺជាចុងបំផុតនៃព្រះនៃកូមូស រឿងទាំងមូល ជាទីបញ្ចប់នៃសមិទ្ធផល។” ទ្រង់គឺពិតនៅទីនោះ!

151 ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានមើលវិទ្យាសាស្ត្រហើយនិយាយថា “អូ! ដរាបណាយើងប្រមូលផ្តុំគ្នាហើយចូលរួមក្នុងព្រះវិហារ ហើយយើងក្លាយជានរណា ឬក្លាយជាសមាជិកល្អ យើងបង់ប្រាក់របស់យើង...”

152 ឃើញទេ វាមិន—មិនអាចនិយាយថា “អូ! គ្មានអ្វីឲ្យដូចព្រះឡើយ។” អ្នកបានលឺសំលេងខ្សែអាត់របស់ខ្ញុំនៅលើប្រធានបទព្រះគ្រីស្ទក្នុងក្លាយនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ឃើញទេ មិនមែនជាព្រះយេស៊ូវក្នុងក្លាយទេ (សាកាំងដឹងច្បាស់ជាងនេះទៅទៀត) ប៉ុន្តែវាគឺជាព្រះគ្រីស្ទក្នុងក្លាយ។ ព្រះគ្រីស្ទមានន័យថា “អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។” ហើយពួកគេពិតជាត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងជាមួយ (អ្វី?) ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើម្បីធ្វើទិសម្ចាស់និងការអស្ចារ្យ។ ហើយពួកគេធ្វើវា។

153 ប៉ុន្តែ ឃើញទេ នៅពេលដែលវាមកដល់ឥឡូវនេះយើងស្ថិតនៅក្នុងគ្រាចុងក្រោយហើយមិនត្រូវទៅយុគសម័យពេនទីកុស្តវិញទៀតទេ។ យើងនៅទីនេះក្នុងយុគសម័យចុងក្រោយ។ ហើយសម័យកាល ដំបូងចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដែលជាព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយសម័យកាល ចុងក្រោយត្រូវបញ្ចប់ដោយព្រះបន្ទូលដែលជាព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយរឿងផ្សេង ទៀតទាំងនេះសំបកនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតដូចដែលខ្ញុំបានពន្យល់គឺគ្រាន់តែជាអ្នកនាំព្រះបន្ទូលមកប៉ុណ្ណោះដើម្បីបម្រើគោលបំណងរបស់វាវត្តដល់វាឈានចូលដល់ទីខ្ពស់ពេញលេញនៃគ្រាប់ធញ្ញជាតិដំបូង។

154 ឥឡូវខ្សែ៥៥

រួចមក អ័ដាមបានស្គាល់ប្រពន្ធម្តងទៀត ហើយនាងបង្កើតបានកូនប្រុស១ ឲ្យឈ្មោះថា សេត ព្រោះនាងថា ព្រះទ្រង់បានប្រទានពូជ១ទៀតមកអញជំនួសអេបិល ដែលកាអ៊ីនបានសំឡាប់ទៅនោះ

ឯសេត...ឯសេតគាត់ក៏បង្កើតបានកូនប្រុស១ ដែរ ដាក់ឈ្មោះថា អេណុស ហើយនៅជាន់នោះ គេចាប់តាំងអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះយេហូវ៉ា។

155 មើលពីរបៀបដែលពូជរបស់សត្វពស់នោះបានទៅជាវិទ្យាសាស្ត្រ ការអប់រំទីក្រុង និងតន្ត្រីនិងរឿងដ៏អស្ចារ្យ ការអប់រំ និងវិទ្យាសាស្ត្រជាដើម។

156 ប៉ុន្តែគ្រាប់ពូជនៃសេចក្តីសុចរិតដែលជានរណា...ឃើញទេ អ្នកវាមិនមានគ្រាប់ពូជទេ។ អ្នកដឹងទេ។ ស្ត្រីគ្មានគ្រាប់ពូជទេ ស្រីភេទ។ នាងមានស៊ុតប៉ុន្តែមិនមែនជាគ្រាប់ពូជទេ។ ប៉ុន្តែនាង...បានតែតាំងគាត់ ជាពូជ ឃើញទេ ការតែតាំងមួយដែលជាការតែតាំងរបស់ព្រះ នាងបានទទួល គ្រាប់ពូជ។

ហើយពូជជីវិតអស្ចារ្យ ពីព្រោះស្រ្តីគឺជាព្រះបានប្រទាន។ ឃើញទេ ព្រះប្រទានឲ្យ
 នាងបានបង្កើតពូជជំនួសការអ៊ិនដែលត្រូវបានសម្លាប់។ ដែលសត្រូវ សេចក្តីស្លាប់
 គ្រាប់ពូជរបស់សត្វពស់បានបំផ្លាញគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ ដោយការ រង្វង់នៅ
 ទីនោះ អ្នកឃើញទេ? ព្រះតែងតាំងតាមរយៈស្រ្តី ដែលជាពូជមួយ ដែលជា
 ព្រះគ្រីស្ទ ឃើញទេ ដើម្បីនាំពូជដើមត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ អ្នកមើលឃើញ
 ទេ? ដូច្នោះអ្នកនឹងឃើញការបង្កើតដែលនាំមកនូវការស្លាប់ តាមរយៈការអប់រំ
 និងភាពងឺត ហើយអ្វីដែលយើងហៅសព្វថ្ងៃនេះថាវិទ្យាសាស្ត្រនិងសាសនា
 ជាដើម វាបាននាំមកនូវសេចក្តីស្លាប់។ ប៉ុន្តែនាង...បានតែងតាំង គាត់ជាពូជមួយ
 ហើយបន្ទាប់មកមនុស្សបានចាប់ផ្តើមអំពាវនាវដល់ព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ហើយ
 ចាប់ផ្តើមត្រឡប់មករកព្រះបន្ទូលម្តងទៀត។ ឃើញទេ?

157 ហើយចូរចាំថា ចូរធ្វើតាមគ្រាប់ពូជនោះ ដូចដែលយើងនឹងតាមដានវានៅក្នុង
 ពីរបីសប្តាហ៍លើប្រធានបទសត្វពស់នេះ។ អ្នកធ្វើតាមនោះវាផ្លាស់ទៅតាម បទ
 គម្ពីរ។ មើលវា។ រលឹទាំងពីរដុះឡើងជាមួយគ្នាដូចដែលអ្នកបានឮសាររបស់ខ្ញុំ នៅ
 លើប្រធានបទ “ដើមទំពាំងបាយជូរ” ពួកគេមកជាមួយគ្នា ហើយជិតគ្នា រួមគ្នា
 វាស្ទើរតែបញ្ឆោតអ្នកដែលបានរើសតាំងបើអាចធ្វើទៅបាន នៅថ្ងៃចុងក្រោយ
 នៅពេលវាមកដល់ក្បាល។ វាដាក់គ្រាប់ធញ្ញជាតិដូចជាគ្រាប់ស្រូវសាលី ប៉ុន្តែវា
 មិនមែនជាស្រូវសាលីទេ។ វាជាសំបកនៅឡើយ។

158 ឥឡូវនេះ ឃើញទេនៅទីនោះ: ភាពជឿនលឿន ការអប់រំ... ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមាន
 បទគម្ពីរដប់ទៀត អ្នកឃើញទេ បានសរសេរនៅទីនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាមិនអានវា
 ទាំងអស់នោះទេ ប៉ុន្តែយើងយល់ពីរឿងនេះ ការអប់រំ វិទ្យាសាស្ត្រ និងអរិយធម៌គឺជា
 របស់អារក្ស។ ត្រូវហើយ។ វាមិនមែនជារបស់ព្រះទេ។ វាជារបស់អារក្ស។ ឥឡូវខ្ញុំ
 មិននិយាយថាអ្នកមិនគួរមានវាទេ។ ទេ ពិតជាមិនដូច្នោះទេ។ បន្តិចក្រោយមកនៅ
 លើ ខ្ញុំអាច យើងនឹងបង្ហាញថា ថាព្រះ...

159 ដូចជាអ្នកស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ អ្នកជាស្រ្តី យើងបុរស។ យើងមិនត្រូវបាន
 កំណត់ឱ្យស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ទេពីដំបូង។ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ យើងកំពុងរស់នៅ
 នៅក្នុងយុគសម័យនេះដែលយើងគួរតែពាក់ យើងត្រូវតែស្លៀកសម្លៀកបំពាក់។ វា
 ត្រូវបានតែងតាំងឱ្យយើងធ្វើ។ យើងត្រូវតែពាក់វា។ ប៉ុន្តែនៅដើមដំបូង យើងមិន
 ចាំបាច់ពាក់ទេ ពីព្រោះយើងមិនស្គាល់បាបទេ។ តែឥឡូវយើងត្រូវ តែពាក់។

160 ឥឡូវនេះយើងត្រូវមានរថយន្ត។ ឥឡូវយើងត្រូវទៅកន្លែងដើម្បីទស្សនា និងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅក្នុងរថយន្តនិងវិទ្យាសាស្ត្រជាដើម ប៉ុន្តែវាមិនមែនមកពីព្រះ។ ទេ។ វាមិនមែនជារបស់ព្រះទេ។ ការអប់រំ ប៉ុន្តែពួកគេ...

161 ទម្រង់នៃការអប់រំ អរិយធម៌ វិទ្យាសាស្ត្រ ព្រះមានលក្ខណៈដើមរបស់ទ្រង់ ឃើញទេ វាលើសពីអ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើ។

162 ឥឡូវនេះមើលទៅពួកគេយករបស់ខ្លះហើយដាក់របស់ខ្លះៗជាមួយគ្នា ហើយ វាបង្កើតជាជាតិគីមីដែលនឹងបំផ្លាញ។ ឥឡូវនេះទុកឱ្យពួកគេធ្វើអ្វី របស់ពួកគេនិង នៅកន្លែងរបស់ពួកគេចុះមិនអីទេ។ ដាក់វាបញ្ចូលគ្នា ពួកគេធ្វើ ខុសទាំងអស់។ ឃើញទេ? ឃើញទេ វានាំមកនូវសេចក្តីស្លាប់។

163 ហើយនៅពេលដែលអ្នកព្យាយាមយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយដាក់វា នៅក្នុងសាសនានៃលោកិយនេះ អ្នកនាំសេចក្តីស្លាប់ដល់អ្នក។ វាសម្លាប់គោលដៅ ចំបង។ ឃើញទេ តើខ្ញុំចង់មានន័យថាម៉េច? វាសម្លាប់មនុស្ស។ អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលចុះអ្នកបានជឿលើព្រះ។”

“អូឥឡូវអ្នកមិនចាំបាច់ជឿអារនោះទេ។ បើសិនអ្នក—អ្នក—អ្នក...ក្រុមជំនុំ របស់យើងនឹង” នៅពេលនោះការរីកដុះដាលដែលសម្លាប់មនុស្ស—ដែលសម្លាប់ ប្រធានបទ។

164 អ្នកត្រូវតែទុកឱ្យអ្វីៗទាំងអស់នៅដាច់ឆ្ងាយ ហើយយកព្រះបន្ទូលតែមួយ ប៉ុណ្ណោះ។ រស់នៅជាប់ជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ។ កុំចាកចេញ។ នៅពេលដែលព្រះ មានបន្ទូលដូច្នោះនោះគឺវាអញ្ចឹងហើយ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វី ដែលការអប់រំអាចបង្ហាញ ឡើយ។

165 នៅថ្ងៃរបស់លោកណូអេ ពួកគេអាចបង្ហាញថាគ្មានទឹកនៅលើមេឃទេ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា នឹងមានធ្លាក់ចុះខ្លះៗ ហើយវាក៏មក។ ត្រូវហើយ។

166 ពួកគេនិយាយនៅថ្ងៃនេះថា “គ្មានភ្លើងនៅខាងលើនាំឱ្យធ្លាក់នោះទេ។” ប៉ុន្តែ មើល វានឹងធ្លាក់ចុះនៅថ្ងៃណាមួយ។ អ៊ូ-ហ៊ី។ “តើយើងនឹងធ្វើវាយ៉ាងនេះហើយធ្វើ វា យ៉ាងនោះ? មើលព្រះធ្វើវា។ ទ្រង់នឹងធ្វើ។ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថាវានឹងសម្រេច បែបនោះ។

167 ហើយគ្រាប់ពូជនោះនឹងកាន់កាប់កន្លែងណាមួយ។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! នេះ រឿងតែមួយគត់ដែលទ្រង់កំពុងស្វែងរកថ្ងៃនេះ គឺជាជីពួកនៅកន្លែងណាមួយ។

168 វានឹងចាប់ផ្តើមនៅក្នុងនរណាម្នាក់ ហើយពួកគេនឹងបង្វែរវាចេញ ហើយ បាញ់ ថ្នាំវាដូចជាវាបានធ្វើចំពោះអេវ៉ា។ វាបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងអេវ៉ា សម្រាប់ នាង ហើយបាននាំកូនប្រុសរបស់ព្រះ មិនមែនជាកូនរបស់សាតាំងទេ។ ប៉ុន្តែ នាងជា ផ្ទៃដីហើយវាធ្លាក់ខុសកន្លែង។ ដូច្នេះតើព្រះបន្ទូលនឹងធ្លាក់ចុះនៅក្នុងអ្នក ដែល មិនជឿឬ អ្នកដែលមិនជឿ ឬអ្នកសង្ស័យ។ វានឹងបង្កើតឱ្យមានសមាជិក ព្រះវិហារ មួយចេញពីពួកគេ ប៉ុន្តែមិនមែនជាកូនប្រុសឬកូនស្រីនៃព្រះទេ។ អ្នក ប្រាប់ពួកគេឱ្យ សក់របស់ពួកគេដុះវែងឡើង។ ពួកគេនឹងសើចមុខអ្នក។ អ្នកប្រាប់ ពួកគេ ឱ្យធ្វើរឿងនេះឬរឿងនោះ ឬបុរសនោះដើម្បីធ្វើវា ពួកគេនឹងសើចនៅនិងមុខ អ្នក វាមិនមែនជាកូនរបស់ព្រះទេ។ វាជាផ្ទៃដីមិនត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែវានៅកាន់គ្រាប់ពូជ ដដែល។ ឃើញទេ អ្នកចាក់ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយទេ? ពួកគេបានត្រូវវីសតាំងមែន ហើយដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និយាយភាសាដទៃ ហើយធ្វើទីសម្គាល់ និងការ អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែវាជាបស់សាតាំង។

169 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះ ហើយ និយាយថា ព្រះជាម្ចាស់អើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំមិនបានបណ្តេញ អារក្ស ចេញ ហើយបានធ្វើការ—ធ្វើការដ៏អស្ចារ្យ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះអង្គទេឬអី?” ព្រះ មានបន្ទូលថា “ចូរចេញពីអញទៅ ឯងដែលប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិតអើយ។”

170 តើអ្វីទៅជាអំពើទុច្ចរិត? ជាវិធីបាននិយាយថា “បើខ្ញុំមានគំនិតទុច្ចរិតនៅក្នុង ចិត្តខ្ញុំនោះព្រះនឹងមិនស្តាប់ខ្ញុំទេ។” ឃើញទេ?

171 អំពើទុច្ចរិតគឺជាអ្វីមួយដែលអ្នកដឹងថាអ្នកគួរតែធ្វើហើយតែអ្នកមិនធ្វើវាទេ។ អ្នកដឹងច្បាស់ប៉ុន្តែអ្នកមិនធ្វើទេ។ វាជាអំពើទុច្ចរិត ឃើញទេ? អ្នកដឹងថាពួកគេ គួរតែ នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់ពួកជំនុំ ឬ ជាប្រយោជន៍អ្នកណាម្នាក់ ឬអ្នកណាម្នាក់ ដើម្បីប្រយោជន៍អ្នកដទៃឬអ្វីផ្សេងទៀត អ្នកនឹងវង្វេងចេញពី ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងធ្វើអ្វីដែលអង្គការនិយាយ។ “ខ្ញុំមិនដឹង ទេ។ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនិយាយថាយើងគួរតែធ្វើវាតាមវិធីនេះហើយខ្ញុំជឿតាមវិធី នេះ។”

172 មើលហើយវានៅចំពោះមុខអ្នក មុនពេលដែលអ្នកមិនគួរធ្វើវា។ នោះហើយ ទុច្ចរិត។ “ចូរចេញពីអញទៅ អ្នកដែលធ្វើការទុច្ចរិតអើយ”

173 សូមក្រឡេកមើលទៅសារកប៉ុល ដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងកូរិនថូសទី១ជំពូក១៣ គាត់បាននិយាយថា “ទោះបីខ្ញុំនិយាយជាភាសាមនុស្សឬភាសាទេវតា ក៏ដោយ...” ឥឡូវនេះអ្នកចង់បាន ឬអ្នកណាម្នាក់ចង់បានដើម្បីដាក់ជាកសុតាង នៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុលបាននិយាយថា “ទោះបីខ្ញុំចេះនិយាយភាសា ដទៃដូចជា មនុស្សហើយពួកទេវតា ហើយគ្មានសេចក្តីស្រលាញ់ទេ” ដូចអ្នកទាំងអស់គ្នានៅ ទីនេះក្នុងចំណោមអ្នក “ខ្ញុំគ្មានអ្វីទេ?” ឃើញទេ?

174 អ្នកអាចនិយាយភាសាដទៃបានពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូល។ ត្រូវអធិប្បាយអាច យកព្រះបន្ទូលនេះចេញទៅផ្សាយ ហើយនិយាយព្រះបន្ទូលនោះ ហើយព្រះបន្ទូល នោះនឹងរីកចម្រើន។ តែត្រូវអធិប្បាយអាចជា មនុស្សកំពុតខ្លួនឯង វាជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែសត្វមានជីវិតពិតរបស់ព្រះ ត្រូវការអ្វីៗទាំងអស់ក្នុងគោលបំណង នៃព្រះបន្ទូល។ “មនុស្សនឹងមិនរស់ដោយ សារនិប៉ុងតែប៉ុណ្ណោះទេ តែគឺរស់ ដោយសាររាល់ព្រះបន្ទូលដែលចេញមកផង។” ហើយអ្នកបន្ថែមអ្វីផ្សេងទៀត ជាមួយនោះ អ្នកមានរុក្ខជាតិដែលខូច។

175 បើខ្ញុំចាប់ផ្តើមនៅទីនេះជាមួយស្រូវសាលីមួយ ហើយដាក់—ស្រងែជាមួយ វា ហើយនឹងបង្កាត់ពូជជាមួយគ្នាទេ បើវាអាចធ្វើបានដោយលំអងដាក់នៅទីនោះ ខ្ញុំមានស្រូវសាលីក្លាយ។ ឃើញទេ? វាមើលទៅដូចជាស្រូវសាលី តែវាជាស្រងែ ទេ។ វាមិនមែនជាជីវិតពិតប្រាកដទេ វាមិនអាចបង្កើតផលសុទ្ធ ម្តងទៀតបានទេ។ ឃើញទេ? វានឹងចេញមក ប៉ុន្តែវាមិនអាចបង្កើតផលសុទ្ធ ដោយខ្លួនឯងបានទេ។

176 សត្វ—សត្វ—លាអាចបង្កាត់ពូជជាសេះសមួយ ហើយវានឹងបង្កើតកូន លា កាត់នោះ ប៉ុន្តែលាកាត់នេះមិនអាចបង្កាត់ជាសត្វលាសុទ្ធបានទេ។ វាជា កូនកាត់។

177 “ចូរអោយរាល់ព្រះបន្ទូលចេញមកតាមប្រភេទរបស់វាចុះ” ឃើញទេ វាអាច បង្កាត់បានតែម្តង។ ហើយព្រះវិហារអាចបង្កាត់ចេញជាអង្គការមួយបាន តែវា មិនអាចបង្កាត់ខ្លួនឯងបានទេ វានាំមកនូវអង្គការមួយផ្សេងទៀត។ លូដើមិនអាច បង្កាត់ពូជជាមួយលូដើរៀន វាបាននាំចេញជាមេតូឌីស។ ហើយមេតូឌីសបាននាំ ចេញមកគឺជាពេនទីកុស្ត។ ឃើញទេ វាមិនអាចបង្កាត់ វិញបានទេ ពីព្រោះវា

បានស្តាប់ហើយ។ វាមិនអាចចាប់ផ្តើមឡើងវិញបានទេ។ តើកន្លែងណាដែល ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានចាប់ផ្តើមការរីកដុះដាលនៅក្នុងអង្គការ? ក្រឡេកមើលប្រវត្តិ របស់អ្នក។ ទ្រង់មិនដែលធ្វើទេ។ វាជាអង្គការដែលបង្កើតឡើង នៅពីក្រោយការរីក ដុះដុល។

178 នៅពេលដែលលូធើរ ដែលជាមនុស្សរបស់ព្រះ បានចេញមកជាមួយនឹង សារ នៃការរាប់ជាសុចរិត នៅពីក្រោយគាត់ បាននាំមកនូវព្រះវិហារលូធើរៀន។ ពួកគេ មិនអាចកសាងឡើងបានទេ។

179 បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បានចាត់បុរសម្នាក់ឈ្មោះចនវេស្តី ហើយក៏មាន ការរីក ដុះដុលនៅខាងក្រោយនោះ។ តើពួកគេបានធ្វើអ្វីខ្លះ? រៀបចំ។ វាមិនអាចនាំមក រកខ្លួនវាម្តងទៀតវិញបានទេ។ ឃើញទេ វាអារ។

180 ហាលេលូយ៉ា! ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងនៅស្ថិតស្ថេរ! ត្រឹមត្រូវ ហើយ។ វានឹងនាំមកនូវផលផ្លែរបស់វា។

181 នៅទីនេះពួកពេនទីកុស្តបានចូលមក វាមិនអាច។ មើលអ្វីដែលវាបាន ធ្វើ បានរៀបចំ។ វាមិនអាចបង្កាត់ដោយខ្លួនឯងបានទេ។ ពួកគេអាចមានអូ រីលវ៉ូប៊ីត និងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅទូទាំងប្រទេស តែវាមិនអាចធ្វើបានទេ។ វានឹង ត្រូវព្យួរ ត្រឡប់ទៅរកពូជកូនកាត់នៃសត្វលាវិញ។ វាមិនអាចទេ! មិនខ្វល់ថា វាបញ្ចូលច្រើនប៉ុណ្ណាលើវាក៏ដោយ វានៅរត់ តើមានរឿងខាងវិញ្ញាណប៉ុន្មាន ហើយអ្វីក៏ដោយដែលវាមាន វាជា (ឥឡូវអ្នកពេញវ័យ ហើយដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុង និយាយ។) មិនថាអ្នកមានប្តីនិងប្រពន្ធប៉ុន្មានទេ និងអ្វីផ្សេងទៀត និង របៀប ដែលមានបងប្អូនស្រីតូចៗបង្កើតឡើងនៅទីនេះទេ ហើយព្រះវិហារនិង អង្គការចតុចៗ វាមិនអាចបង្កាត់ការរីកដុះដាលឡើងវិញបានទេ។ វាចប់ហើយ។ វាបានឆ្លងទៅកាន់លោកិយចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយវាមិនអាចបង្កើត ខ្លួនវាម្តងទៀតបានទេ។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកអ្វីមួយផ្សេងទៀត ហើយចាប់ផ្តើម ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នឹងបន្តទៅមុខទៀត។ ហើយបើវាបានរៀបចំ វាក៏នឹងត្រូវស្តាប់ ដែរ! ត្រូវហើយ។ វាមិនអាចផលិតដោយខ្លួនឯងបានទេ ពីព្រោះវាជាកូនកាត់។ ត្រូវហើយ។

182 សូមក្រឡេកមើលពោតកូនកាត់របស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ ពួកគេនិយាយថា “នោះគឺជាពោតល្អបំផុត” វាជា—វាជាយាតករ។ វាជាអ្វីដែលសម្លាប់អ្នក។ ជីវិត

របស់អ្នកមិនត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់...រាងកាយរបស់អ្នកមិនត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់រឿងនោះទេ។ រាងកាយរបស់អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់គ្រាប់ធញ្ញជាតិដើម។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នកពីដើម រស់នៅបានយូរ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេប្រឹងប្រែង។ បុរសអាយុ ចិតសិបនិងអាយុប៉ែតសិបឆ្នាំគឺលំបាកនិងតឹងតែង។ ឃើញទេ ពួកគេបានរស់នៅ លើរបស់ធម្មជាតិ មើលបុរសព្រៃភ្នំចាស់ទាំងនេះ រស់នៅលើក្តាន់និង—និងធញ្ញជាតិដើម។ មើលបុរសនៅក្នុងទីក្រុងវិញ នៅទីនេះគាត់បានមកនៅតាមបណ្តោយជម្រាលជ័រមួយ នៅអាយុប្រហែលសាមសិបប្រាំសែសិបឆ្នាំ។ ទន់ខ្សោយ? ប្រាកដណាស់! មែនហើយ ខ្ញុំចេញពីប្រធានបទ តើមែនទេ?

183 ចំណាំ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងតែព្យាយាមពន្យល់វាមកកាន់អ្នក ដែលជាអរិយធម៌ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងហៅថាវប្បធម៌។ វប្បធម៌ អ្នកបានឮច្រើនអំពីរឿងនោះ។ ឥឡូវនេះតើអ្នកធ្លាប់ឮការប៉ាន់ប្រមាណរបស់ខ្ញុំអំពីវប្បធម៌ជាអ្វីទេ? វាជាបុរស ដែលគ្មានភាពក្លាហានក្នុងការសម្លាប់ទន្សាយប៉ុន្តែអាចស៊ីវាបានបន្ទាប់ពីមានអ្នកណាម្នាក់ផ្សេងទៀតសម្លាប់វា។ ដូច្នេះខ្ញុំ គឺជាអ្វីដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—គិតពីវប្បធម៌ អ្នកឃើញហើយ។ នោះគឺត្រូវហើយ។ ឃើញទេ យើងមិន...

184 ព្រះជាម្ចាស់មិនយាងមក...វាមិនមែនជាវប្បធម៌របស់មនុស្សទៅព្រះទេ។ អ្នកកុំធ្វើវាទៅថ្វាយព្រះ។ ទ្រង់បានកើតមកជាគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ មកពីព្រះ តែងតែជាព្រះ ហើយមិនអាចមានអ្វីក្រៅពីព្រះឡើយ។ អ្នកមិនគួរបញ្ចូលវប្បធម៌ ចូលទៅក្នុងវាទេ។

185 ឥឡូវនេះ របៀបដែលគាត់មានប្រភេទអេដែនរបស់គាត់ និងដោយពូជដែលខូច! សាតាំងបានធ្វើឱ្យអេដែន បានអស្ចារ្យ ជាប់របស់គាត់ឥឡូវនេះ។ តើវាគឺជាអ្វី? វប្បធម៌ វិទ្យាសាស្ត្រ ព្រះវិហារដ៏ស្រស់ស្អាត ថ្នាក់ខ្ពស់ គ្រូអធិប្បាយពូកែ ការអប់រំ: “ឌីអេ ឌី ភីហេចឌី អិលអិលឌី បណ្ឌិតអក្សរសាស្ត្រ បណ្ឌិតនៃទេវវិភាព ក្រុមបណ្ឌិត!” រាល់ពេលដែលអ្នកបញ្ចេញសំលេង នោះវាកាន់តែឆ្ងាយពីព្រះ គ្រាន់តែបោះវាចោល។ ហើយក្រុមជំនុំមិនចង់អោយនរណាម្នាក់ឈរនៅទីនោះទេ ហើយប្រើពាក្យអាក្រក់ទេ ដូចពាក្យ “វាយ ហាន់ និង ចិត និងអនុវត្ត និងការទៅប្រមូលយក។” ពួកគេមិនចង់ឮទេ។ ពួកគេចង់បានរបស់ស្រស់ស្អាត។

186 នោះជារឿងដដែលដែលការអ៊ីនមាននៅក្នុងគំនិតរបស់គាត់ (ឪពុករបស់
 ពួកគេកាលពីដើម) បានផ្តល់ផ្កានិងផ្លែឈើពីដី នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ចង់
 បានដង្ហាយ មនុស្សម្នាក់ជាមួយនឹងការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ៖ វាគឺជាឈាម!
 មិនមែនជាផ្លែពីរទេ ឬផ្លែផ្លាមួយ ឬអ្វីដែលវាគឺជាផ្លែឈើ ដូចដែលពួកគេ បាន
 និយាយសព្វថ្ងៃនេះទេ វាគឺជាឈាមដែលបាននាំយើងចេញពីសួនច្បារអេដែន ជា
 —ឈាម ស្រ្តីដែលអនុញ្ញាតឱ្យគ្រាប់ពូជខុសត្រូវបានដាំចូលទៅក្នុងសួន ហើយ
 ចាប់ផ្តើមវា។

187 ឥឡូវនេះយើងបានបង្ហាញពីសារនេះ គឺដល់ពេលហើយ ដែលខ្ញុំត្រូវ
 និយាយចំពោះអ្នក ដើម្បីបង្ហាញវាមើលទៅថ្ងៃនៃការបង្កាត់ពូជនៅ ថ្ងៃនេះការ
 ព្យាយាមដើម្បីធ្វើឱ្យស្រស់ស្អាត។ មើលកូនកាត់។ មើលនៅក្នុង ជីវិតរក្ខជាតិ។
 នៅទីនេះរដូវក្តៅមុន...

188 វាគឺជារដូវក្តៅនេះ វាគឺ ជា ខ្ញុំមានផ្កាព្រៃចាស់បន្តិច (គាត់បានបង្ហាញខ្ញុំ នៅ
 ទីនោះពីរបីនាទីមុនវាបានចូលមកក្នុងគំនិតខ្ញុំ) ផ្កាព្រៃតូចៗដែលខ្ញុំមាន នៅលើគ្រែ
 នៅទីនេះ ខ្ញុំត្រូវស្រោចទឹកវាពីរដងក្នុងមួយថ្ងៃដើម្បីរក្សាវាឱ្យរស់។ វាជាកូនកាត់។
 ប៉ុន្តែវាមានដើមកំណើតពីផ្កាលឿងមួយទៀត ដែលត្រូវបានគេដាក់ បញ្ចូលគ្នា
 ជាមួយនឹងរបស់ផ្សេងទៀតធ្វើឱ្យផ្កានេះអញ្ជឹង។

189 ហើយបុរសម្នាក់ដែលឈរនៅទីនោះ នៅពេលដែលអ្នកអាចដឹកបាន
 ជំរៅ១០ហ្វីតនៅក្នុងដី អ្នកនិងមិនអាចរកសំណើមគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីស្តោះបានទេ។
 ឃើញទេវាគឺ—វា—វាទើបតែរស់នៅក្នុងឆ្នូលដី ហើយវាពិតជាស្អាតហើយ វាមិន
 ចាំបាច់ស្រោចទឹកទេ។ វាជារត្នុធាតុដើម។ វាមិនមែនជាកូនកាត់ទេ។ នៅទីនោះ
 គ្មានអ្វីលាយជាមួយវាទេ វាគឺជាផ្កាពិត។

190 ហើយនេះគឺជាអ្វីដែលលាយជាមួយវា ដែលត្រូវតែស្រោចទឹកវានិងចិញ្ចឹម វា
 ដូចទារក។ ឃើញទេ? មួយនេះអ្នកមិនបាន គ្មានសត្វល្អិតណាមួយលើវាទេ។ យើង
 ត្រូវបាញ់ថ្នាំវានិងធ្វើអ្វីៗផ្សេងទៀតដើម្បីថែវា។ ហើយសត្វរុយនិងមូសវានិង អ្វី
 ផ្សេងៗពួកគេហើរចេញ។ បើអ្នកមិនធ្វើវានឹងសម្លាប់ពួកគេចោល។

អ្នកគ្មាន សត្វមូសណាមួយមកជិតវាទេ!

191 អូ! នោះគឺជាគ្រីស្ទានពិតនិងកើតជាថ្មី។ អ្នកអាចល្បួងគាត់ជាមួយអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ គាត់នៅតែជាគ្រីស្ទាន។ ល្បួងនាងកន្លែងណាដែលអ្នកចង់ធ្វើ នាងនៅតែជាគ្រីស្ទាន។

192 ស្រីតូចម្នាក់មកពីបងប្អូននៅទីនេះ ប្រជាជនមួយចំនួនរបស់អ្នក ក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេបានសរសេរសំបុត្រមួយអោយខ្ញុំនៅថ្ងៃមុន។ បាននិយាយថា “ប៉ាខ្ញុំមិនចង់ឲ្យខ្ញុំទៅលេងកីឡាបាល់ស្ថិតមួយរឺក៏បាល់បោះទេ បងប្រុសប្រាណ ហាំ។ យើងបានជឿ...” នាងបាននិយាយថា នាងមានអាយុ១២ឆ្នាំហើយ និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ យើងជឿថាអ្នកមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ តើអ្វីដែលអ្នកប្រាប់យើងឥឡូវនេះ?” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាឪពុកខ្ញុំខុស។ ប៉ុន្តែ” បន្ថែមថា “អ្វីដែលអ្នកនិយាយខ្ញុំនឹងជឿ” ឥឡូវនេះ ក្មេងស្រីតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់នោះ។

193 ដូច្នេះខ្ញុំបានគិត “មែនហើយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើល ក្មួយសម្លាញ់ បើអ្នកជាគ្រីស្ទាន នោះអ្នកគឺជាគ្រីស្ទាននៅគ្រប់ទីកន្លែង។ មិនថាអ្នកនៅទីណាក៏ដោយអ្នកនៅតែជាគ្រីស្ទាន។ ប៉ុន្តែ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកឃើញទេ នៅលើទីលានបាល់បោះ តើប៉ាវកំពុងគិតអំពីអ្នកយ៉ាងណា ពួកគេក្មេងៗបាន ស្បថនិងអនុវត្តដូចនោះ។ ខ្ញុំនៅតែជឿជាក់ថាអ្នកនឹងក្លាយជាគ្រីស្ទានម្នាក់។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ប៉ាវដឹងពីជីវិតជាងអ្នក។ ឃើញទេ?” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកមានអាយុ១២ឆ្នាំហើយ ហើយអ្នកនិយាយថា អ្នកមានប្អូនស្រីតូចម្នាក់ដែរ ប្អូន។ ឥឡូវនេះនាងចង់ឲ្យអ្នកកាត់តុក្កតាក្រដាស។ អូ អ្នកគ្មានពេលកាត់តុក្កតាក្រដាសទេ។” ឃើញទេ អ្នកមានភាពជឿនលឿន ជាងប្អូនស្រីតូចទៅទៀត។”

194 នោះហើយគឺជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំគួរតែមានថ្ងៃនេះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ មិនមែនជាមេតូឌីស បាបទីស្ត ពេនទីកុស្ត ប្រេសប៊ីដឺរៀន។ ប៉ុន្តែការរីកចម្រើននៅក្នុងព្រះបន្ទូលទៅកាន់បុត្រានិងបុត្រីនៃព្រះ។ អូ! ត្រូវហើយ។ ត្រូវហើយ។ សារនេះត្រូវបានបង្ហាញទាន់ពេលវេលា។

195 ដោយវិទ្យាសាស្ត្រ ដោយវិទ្យាសាស្ត្រនិងការស្រាវជ្រាវរបស់គាត់ អ្នកឃើញទេ ពួកគេបានព្យាយាមធ្វើឱ្យខូចអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង បង្កើតជាគ្រាប់ពូជខុសគ្នា បង្កើតអ្វីផ្សេង ធ្វើឱ្យវាស្អាតជាង។

196 មើលបងប្អូនស្រីរបស់យើង។ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់កាលពីមុនថា ពួកគេស្អាតប៉ុណ្ណា។ អ្នកអាចនឹងឈរក្នុងពួកគេនៅទីនេះ ក្នុងការប្រកួតមួយចំនួននៃបរិក្ខារក្លានទេពរបស់ពិភពលោក ឬរឿងទាំងនេះនៅទីនេះនៅកាលបរិច្ឆេទ ហើយពួកគេនៅឆ្ងាយដាច់មួយលានម៉ាយល៍។ ប៉ុន្តែពួកគេមានឈ្មោះក្នុងសៀវភៅដ៏ល្បីល្បាញ។ គឺនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត។ អ៊ូ—ហ៊ី។ “ចិត្តសុភាពរាបសា និងការបន្ទាបខ្លួនគឺជាទ្រព្យសម្បត្តិដ៏ប្រសើរបំផុត ចំពោះព្រះ។” ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា—ដ្បិតស្រ្តីរបស់យើង “តុបតែងខ្លួន ដោយសុភាពរាបសា និងបន្ទាបខ្លួនចុះចូលនឹងស្វាមីរបស់អ្នកនិងភាពផ្អែមល្អែម។” នោះជាអ្វីដែលអស្ចារ្យមានតំលៃនៅចំពោះព្រះនៃត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

197 មិនមែនទាំងអស់នេះគឺជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើទេ។ ពួកគេជាកត្តាអតិបរមាស្រ្តីដែលស្រស់ស្អាតខាងក្រៅគឺជាបស់សាតាំង។ របស់ទាំងអស់នោះជាបស់អារក្ស។ តើអ្នកដឹងទេ? ពិតប្រាកដណាស់។ វាជាអារក្សទាំងអស់។

198 ឥឡូវនេះខ្ញុំចាំបានថាករិយារបស់ខ្ញុំនៅពេលដែលនាងស្អាតនិងក្មេង នាងមិនបានផាត់មុខនោះទេ។ អត់ទេ។ នាងបានមក ហើយខ្ញុំបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យនាងនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលនាងស្លៀកពាក់រូបក្រោមជង្គង់ដូចនោះ។ ឃើញទេ តែឥឡូវនាងចាស់ហើយ នាងនិយាយថា “ខ្ញុំចាស់ជ្រើររុញណាស់។”

199 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ នៅពេលអ្នកកាន់តែចាស់ ភ្នែករបស់ខ្ញុំកាន់តែស្រអាប់។ ខ្ញុំចងចាំអ្នក ដូចអ្នកពីមុនដែរ ហើយខ្ញុំចាំហើយដឹងក្នុងចិត្តខ្ញុំថា អ្នកនឹងក្លាយជាអ្វីនៅថ្ងៃណាមួយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេដោយ ស្មារតីស្ងប់ស្ងាត់និងផ្អែមល្អែមដែលអ្នកមានព្រះនឹងនាំយើងរួមគ្នាម្តងទៀត។ នោះហើយជាពេលយើងនឹងមិនផ្លាស់ប្តូរទេ។” ដូច្នេះហេតុអ្វី...

200 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ នៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកណូអេ នៅពេលដែលកូនរបស់ព្រះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្សស្រស់ស្អាត ពួកគេបានយកស្រ្តីសម្រាប់ធ្វើប្រពន្ធ។ ឃើញទេ បុត្រានៃព្រះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្ស ពីព្រោះពួកគេសិចស៊ីនិង—ហើយស្លៀកពាក់ដូចនោះ។ ពួកគេ—ពួកគេមានតណ្ហាលើស្រ្តី ហើយពួកគេបានទៅធ្វើការនោះ ឃើញទេ។

201 ខ្ញុំពិតជាអរគុណដែលអ្នករាល់គ្នាជាកូនប្រុសរបស់ព្រះបានឃើញលើសពីនេះ ឃើញទេ ពីរបៀបដែលស្រ្តីធ្វើខ្លួន។ ឃើញទេ?

202 ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វីទៅ? ស្ថាតណាស់។ វាជាកូនកាត់។ យកពួកគេខ្លះមកលាងមុខពួកគេ...អ្នកនឹងមិនដឹងនូវអ្វីដែលអ្នកឃើញទេ? ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ប្រហែលជាកំហឹងគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹង—ការ ភ្ញាក់ផ្អើលនិងអាក្រក់ហើយនិង—និងភាពលម្អ និងកខ្វក់និងរត់នៅជុំវិញ ជាមួយបុរសម្នាក់ផ្សេងទៀត។

203 ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីទេ ប្រពន្ធខ្ញុំ—ខ្ញុំគោរពភាពស្មោះត្រង់ចំពោះស្រ្តីគ្រប់រូប។ ពេលខ្ញុំជាក្មេងប្រុសតូច ខ្ញុំតែងតែនិយាយថា “បើស្រ្តីនៃប្រោរចង់បានភាព ស្មោះត្រង់ខ្ញុំនឹងបង្ហូរឈាមចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំដើម្បីរក្សាផ្លូវនោះ។” មើលខ្ញុំគោរពអ្វីដែលត្រូវនិងរឿងត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំបានព្យាយាមរស់នៅពេញមួយ ជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ពីមុនខ្ញុំនៅក្មេង តែឥឡូវនេះខ្ញុំចាស់ហើយ ខ្ញុំមិនបានផ្លាស់ប្តូរ គំនិតរបស់ខ្ញុំបន្តិចឡើយ។ ឃើញទេ?

204 វិទ្យាសាស្ត្រ នៅក្នុងលំនាំដូចគ្នាដែលអវាបានធ្វើ វាក៏បានធ្វើចំពោះព្រះវិហារបង្អួចលើនាង។ វាបានអនុវត្តផែនការរបស់វានៅថ្ងៃនេះ តាមរយៈព្រះវិហារកូនកាត់របស់វា អេដែនសម័យទំនើបរបស់វាដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងអេដែនវិទ្យាសាស្ត្រ អេដែនរបស់សាតាំង ជាអេដែនវិទ្យាសាស្ត្រ។

205 បើអ្នកចង់បើកវានៅក្នុងអេសាយ១៤:១២។ ខ្ញុំនឹងដកស្រង់វាទៅកាន់អ្នក បើអ្នកចង់ឃើញ បើអ្នកចង់ឃើញក្នុងខ១២និង១៤ “សាតាំងបាននិយាយក្នុងខ្លួនវាថា អញនឹងលើកតម្កើងខ្លួនអញខ្ពស់ជាងព្រះអម្ចាស់ដ៏ខ្ពស់បំផុត។” វានឹងមាននគរមួយ ដែលថាសូម្បីតែកូនប្រុសរបស់ព្រះក៏នឹងថ្វាយបង្គំវាដែរ។

206 ហើយនោះពិតជាអ្វីដែលវាបានធ្វើ។ វាបានធ្វើវាតាមរយៈព្រះវិហារសាសនាដូចជាវាបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងការចាប់ផ្តើមសាសនា។ វាបានធ្វើរួចហើយ។

207 ដូចគ្នាដែរហោរាប៉ូលបានឃើញ នៅក្នុងថៃស្យាទូនីចទី២ ជំពូក២ ថាគាត់—គាត់បានងើបឡើង...ក្នុងអេដែនវិទ្យាសាស្ត្រដ៏ធំនៅថ្ងៃនេះ ក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រនៃការ អប់រំនិងអរិយធម៌។ ហើយបានធ្វើខ្លួនគាត់ ហើយទីបំផុតបានដឹកនាំឡើងនៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាសាសនាដែលជាកន្លែងដែលព្រះវិហារទាំងអស់ នឹងត្រូវក្រាបថ្វាយបង្គំគាត់។ ហើយមើលតើវាជាអ្វី? វាជាស្មារតីរង្វេង ដែលធ្វើការក្នុងចំណោមមនុស្ស កូនប្រុសរបស់ព្រះដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុង រូបភាពនៃព្រះ ហើយ

បុត្រីនៃមនុស្សដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្នុងរូបភាពនៃ មនុស្ស បាននាំពួកគេ នៅក្រោមភាពមិនពិតដូចជាគាត់បានធ្វើដល់អេវ៉ាដែរ។ ហើយបានបង្កើតឡើង ដោយខ្លួនគាត់ផ្ទាល់តាមរយៈវិទ្យាសាស្ត្រនិងការអប់រំនិងវប្បធម៌ រហូតដល់គាត់ មានអរិយធម៌សម័យទំនើបខ្លួនឯង បែបវិទ្យាសាស្ត្រនិងជា អេវ៉ាដែរស្លាប់។

208 ទីណា ដែលព្រះ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ បានមានបន្ទូល ហើយទ្រង់មាន អេវ៉ាដែរដែលគ្មានការស្លាប់ គ្មានវិទ្យាសាស្ត្រ គ្មានការអប់រំ ដូចយើងមានសព្វថ្ងៃឬ អរិយធម៌ទេ។

209 អ្នកឃើញវាឥឡូវនេះ យល់ទេ? ឃើញទេ ឥឡូវនេះគាត់មានអេវ៉ាដែរ របស់ គាត់ហើយ។ មើល ព្រះវិហារទាំងអស់ថ្វាយបង្គំគាត់។ ដែលបានដាក់ថែស្យាឡូ និចទីពីរទ្រង់បានមានបន្ទូលថា

...បុរសនោះដែលហៅខ្លួនឯងថាជាព្រះ កំពុងអង្គុយនៅក្នុងព្រះវិហារ នៃព្រះ...

ហើយមនុស្សទាំងអស់...នៅលើផែនដីនឹងក្រាបចុះហើយថ្វាយបង្គំ គាត់ ឈ្មោះពួកគេមិនត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត របស់កូនចៀមឡើយ...តាំងពីមុនគ្រឹះនៃផែនដីម្ល៉េះ។

210 ឃើញទេ វាជាអេវ៉ាដែរសម័យទំនើប។ ឥឡូវគាត់កំពុងធ្វើអ្វី ខ្លួនឯង? គាត់ កំពុងនាំខ្លួនឯងទៅរៀន កន្លែងចុងក្រោយរបស់គាត់ អេវ៉ាដែរ ដ៏អស្ចារ្យ។

211 អ្នកមើលឃើញកន្លែងដែលសម្តេចប៉ាបបានមកទីនេះនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតទេ? តើអ្នកឃើញអ្វីៗដែលបានកើតឡើង? ទ្រង់និយាយ១៣ពាក្យ មានការសន្ទនា គ្នាចំនួន១៣ បាននិយាយនៅក្នុងពហុកិឡដ្ឋានយ៉ាកគីដែលជា ១៣។ អ្វី គ្រប់យ៉ាងគឺ១៣។

212 ហើយលេខជាតិរបស់យើងគឺ១៣បានលេចចេញក្នុងជំពូកទី ១៣ នៃវិវរណៈ ឆ្លុតដប់បី ផ្កាយដប់បី បារដប់បី ដប់បីលេខនៅលើកាក់ ផ្កាយដប់បីនៅលើកាក់ អ្វី គ្រប់យ៉ាងគឺដប់បីហើយនិងស្រ្តីម្នាក់។

213 នេះគឺជាសម្តេចប៉ាប ដែលជាក្បាល ដល់ស្រ្តី។ មេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្តក្លែងក្លាយ ចំពោះកូនក្រមុំក្លែងក្លាយនៃវិទ្យាសាស្ត្រ ដែលពិភពរបស់យើង ពិភពអាមេរិច ខាងកើតនៅទីនេះឬពិភពខាងលិចបានដឹកនាំពិភពក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ មកចំពោះ

នាងនៅក្នុងព្រះវិហារវិទ្យាសាស្ត្ររបស់គេ ហើយឥឡូវនេះប្រូតេស្តង់ទាំងអស់
 កំពុងតែក្រាបថ្វាយបង្គំគាត់ ឃើញទេ នៅលើដប់បី។ អ្នកឃើញវាទេ? អ្វីគ្រប់យ៉ាង
 គឺស្ថិតនៅក្នុងដប់បី។ ប្រទេសទាំងមូលរបស់យើង ប្រទេសជាតិអ្វីៗផ្សេងទៀត
 គឺដប់បីពិតរបស់ ស្រ្តី។ ឃើញទេ យើងនៅទីនេះយើងទទួលបានវា។ វាបាន
 ប្រែក្លាយទៅជា ពិភពស្រ្តីនៅសួនច្បារអេដែន ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយវានឹងក្លាយជាពិភព
 របស់ព្រះ។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ។

ឥឡូវនេះ ផងដែរ ព្យាករណ៍ទាំងនេះនិងអ្វីដែលបានទាយ។

214 ហើយឥឡូវនេះជាថ្មីម្តងទៀត បានមកដូចជាមុនពេលដែលព្រះបានផ្លាស់ប្តូរ
 លើផែនដី វាក្លាយជាភាពរីករវាងវិញ្ញាណ។ ពិតណាស់វាមាន។

215 សូមកត់សម្គាល់អេដែនទី២ បានវាយបញ្ចូលយ៉ាងជិតស្និទ្ធទៅនឹងទីមួយ
 ដើម្បីបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំនឹងប្រៀបធៀប នៅ
 ទីនេះតែពីរបីនាទី។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងត្រូវបញ្ឈប់ ពីព្រោះវាម៉ោង១១ហើយ ដូច្នេះសូម
 ស្តាប់។ អេដែនទាំងពីរនេះ តើអេដែនបានព្យាយាមយ៉ាងដូចម្តេច ដូចជាអ្វីដែល
 សាតាំងបានធ្វើតាំងពីដំបូងដល់អេវ៉ានៅក្នុងអេដែនពិតប្រាកដ អេដែនដំបូង។
 គ្រាន់តែមើលពួកគេវាយបញ្ចូលជាមួយគ្នាឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ យើងយល់ហើយ
 ឥឡូវ អ្នករាល់គ្នាយល់ច្បាស់ពីអេដែនវិទ្យាសាស្ត្រដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ឃើញ
 ទេ? ឥឡូវនេះ វាមិនមែនជាអេដែនរបស់ព្រះទេ។

216 អេដែនរបស់ព្រះមិនមែនមកពីវិទ្យាសាស្ត្រ ការអប់រំ វប្បធម៌ទេ។ វាមកដោយ
 ព្រះបន្ទូល ឃើញទេ ហៅរឿងទាំងអស់នេះដូចជាពួកគេមិនបាន។ ហើយសូម
 កត់សម្គាល់នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន...សូមប្រៀបធៀបពួកគេបន្តិច។ ឥឡូវនេះសូម
 កត់សម្គាល់។

217 បុរសនិងប្រពន្ធរបស់គាត់ (មេ...នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន) គូនេះគឺអាក្រាត
 ហើយមិនដឹងពីវាទេ។ តើវាត្រូវទេ? នៅក្នុងអេដែនរបស់ព្រះគូនេះគឺអាក្រាត ហើយ
 មិនដឹងទេ។

218 ឥឡូវនេះពួកគេអាក្រាតម្តងទៀតហើយក៏មិនដឹងវាដូចគ្នា នៅវិវរណៈ៣ ជា
 យុគសម័យឡៅឌីសេ។

ព្រោះអ្នកជា...មនុស្សអាក្រាត វេទនា អ្នកក្រ រង្វង ខ្វាក់។ ហើយ
មិនដឹងពីវា។

219 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសួនអេដែនរបស់ព្រះ ពួកគេបានអាក្រាតហើយពួកគេមិន
ដឹងទេ។ ក៏ដូចគ្នានៅក្នុងសួនអេដែនរបស់សាតាំង ដែលជាវិទ្យាសាស្ត្រ និង
ការអប់រំពួកគេអាក្រាតម្តងទៀតហើយក៏មិនដឹងដូចគ្នា។ តើអ្វីទៅជាការក្លែងបន្លំ!

220 មើលនៅថ្ងៃនេះ។ សូមក្រឡេកមើលពួកបុរសព្យាយាមស្លៀកសម្លៀកបំពាក់
ប្រពន្ធរបស់គាត់ ហើយនាងកំពុងព្យាយាមស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ប្តីរបស់គាត់។
ហើយគាត់កំពុងព្យាយាមអនុញ្ញាតឱ្យសក់របស់គាត់ដុះដូចនាង។ ហើយនាង
កំពុងកាត់សក់នាងចោលដូចគាត់។ អូ អូ អូ ខ្ញុំអើយ! បុរសព្យាយាមធ្វើជាស្ត្រី
ហើយស្ត្រីព្យាយាមធ្វើជាបុរសដែលជាមនុស្សរង្វង!

221 នោះគឺជារឿងដដែលដែលក្រុមជំនុំកំពុងធ្វើ យុគសម័យឡៅឌីសេ។ សូម
កត់សម្គាល់។

222 មូលហេតុដែលពួកគេមិនបានដឹងថាពួកគេអាក្រាត តាំងពីដំបូង មាន
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមួយដែលបាំងពួកគេចេញពីភាពអាក្រាត។ ពួកគេមិនបានដឹង
ទេ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅលើភ្នែកពួកគេ គេមិនឃើញមានអ្វីក្រៅពីបងប្អូន
ប្រុសស្រីរបស់គេឡើយ ឃើញទេ។ ច្បាប់ ពួកគេមិនបានដឹងថាពួកគេអាក្រាត
នោះទេ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ!

223 ឥឡូវនេះស្មារតីនៃភាពមិនបរិសុទ្ធ ភាពស្មោកស្រោកនិងតណ្ហាបានគ្របបាំង
ពួកគេ ការអប់រំវិទ្យាសាស្ត្រ “ហេតុអ្វី វាជាវិទ្យាសាស្ត្រ។ ស្លៀកខោខ្លីស្រួលជាង។”
ប្រជាជនឥណ្ឌាបង្រៀនអ្នកប្រសើរជាងនេះ។ ពួកគេបានរុំនៅក្នុងភួយ ដើម្បីឱ្យ
មានភាពត្រជាក់ មើលឃើញនិងពាក់វា។ ឃើញទេ ការអប់រំបានគ្រលប់ មករ
កពេលវេលាមួយ ជារឿងដែលពួកគេគិតដែលនាំពួកគេទៅរកវប្បធម៌និងអរិយធម៌
ដែលបានដាក់ពួកគេចូលក្នុងភាពល្ងង់ខ្លៅម្តងទៀត កាន់តែអាក្រក់ជាងមុន។

224 សាលារៀន ការអប់រំ មើលទៅសាលារៀន! មើលចុះនៅទីនោះមាន សាកល
វិទ្យាល័យ នៅយប់ផ្សេងទៀត ពួកគេដែលជាក្មេងប្រុស! តើមានទារកប៉ុន្មាន
នាក់កើតចេញដោយសារពួកគេ ស្ត្រីវ័យក្មេងនៅទីនោះ ចំពោះស្ត្រីវ័យក្មេង ជា
រៀងរាល់ឆ្នាំនៅសាកលវិទ្យាល័យ! សូមអ្នកគិត! អ្នកនិយាយថា “នេះគឺជាសំរាម

តាមចិញ្ចើមផ្លូវ។” ហើយពួកគេជាក្មេងប្រុស “ជាក្រឿងអលង្ការម្តែមួយឆ្នាំ” ពួកគេបានហៅ ដោយលាបក្រែមលើបបូមាត់ និង—សក់ដូចក្រុមតន្ត្រី ហើយទម្លាក់ម្សិច្សុះនៅទីនោះ។ ពួកគេនិយាយអញ្ចឹង។ ហើយអាក្រាត—កខ្វក់! អ្នកនិយាយថា “នោះគឺជាការទាត់ចោលតាមចិញ្ចើមផ្លូវ។” តើមែនទេ? វាជានិស្សិតនៃសាកលវិទ្យាល័យ។

225 ពួកគេស្រវឹងស្រានៅយប់ផ្សេងទៀត។ ហើយពួកគេមិនបានដឹងអ្វីដែលត្រូវធ្វើដូច្នោះហើយជាការទាត់ចោល។ ហើយជីកស្រានិងផិតក្បត់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូច្នោះ គឺមិនគ្រប់គ្រាន់ទេសម្រាប់ពួកគេ។ ពួកគេបានបំបែកដប។ ហើយរត់ទៅទ្វារផ្ទះ ស្រ្តីហើយគោះទ្វារ។ ពួកគេមក ដាល់មុខពួកគេ។ កាត់ភ្នែករបស់ក្មេងស្រី ចោលឲ្យខូចទ្រង់ទ្រាយសម្រាប់ជីវិត។ អ្នកគិតថាពួកគេអនុញ្ញាតឱ្យវាចេញ? អត់ទេ

226 ក្មេងប្រុសពីរនាក់របស់ពួកគេជិះឡើងនិងចុះតាមផ្លូវ ហើយក្មេង២នាក់ជាស្រ្តីរៀបការរួច អង្គុយនៅ—លើជណ្តើរ ហើយពួកគេជេរប្រមាថស្រ្តីម្នាក់ទៀត។ សមត្ថកិច្ចបានចាប់ពួកគេយកទៅដាក់គុក។ ព្រឹទ្ធបុរសចុះមកនៅទីនោះ។ ហើយរឿងទាំងមូលគឺកំពុងកើតឡើងនៅសាកលវិទ្យាល័យនោះ នោះជាកិច្ចការដែលពួកគេធ្វើ។ បាននិយាយថា “ពួកគេគឺជាកូនរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកធ្វើឱ្យពួកគេធូរលុង។” ពួកគេខ្លួនឯងបានបង្វែរឱ្យធូរលុង។

227 ហ្នឹងហើយ អរិយធម៌ ការអប់រំនាំទៅរកការស្លាប់និងភាពវឹកវរនិងនរក។ កុំស្តាប់រឿងនោះ។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ។

228 អេវ៉ាគ្រាន់តែបានយកមួយចំណិតតូចដើម្បីមើលពីអ្វីដែលលោកិយមាន អ្នកដឹងទេ ជាច្រើនដង “យើងត្រូវពាក់តែរបស់នេះបន្តិច។” ឬតើអ្នកដឹងពីអ្វី ដែលខ្ញុំចង់និយាយទេ គ្រាន់តែត្រូវចំណាយពេលបន្តិចដើម្បីមើល។ ឥឡូវនៅក្នុងសាវ័កយ៉ូហានប្តូ...

229 យ៉ូហានទី១១ជំពូក២:១៥ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បើអ្នកស្រលាញ់លោកិយឬសេចក្តីស្រលាញ់ក្នុងលោកិយនេះ នោះសេចក្តីស្រលាញ់របស់ព្រះ ជាម្ចាស់មិននៅក្នុងខ្លួនអ្នកទេ។” របស់នៅខាងក្រៅនោះ គឺជាសេចក្តីស្លាប់។ អ្នកត្រូវកាត់ស្បែកហើយកាត់ចេញពីវា។ អ្នកមិនចង់បានរឿងទាំងឡាយនៃ លោកិយនេះទេ អ្នកនឹងស្លាប់ដែរ។ ពួកគេស្លាប់ហើយ។ ពួកគេបានស្លាប់ហើយ។ អ្នកមិន

ចង់បានអ្វីដែលងាប់ទេ។ វារលួយហើយ។ វាជុំគ្និន។ តើការរស់នៅ ចង់បានអ្វី ដែលកខ្វក់ដូចនោះយ៉ាងម៉េច? ឃើញទេ អ្នកមានជីវិតក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះបន្ទូល ធ្វើអោយអ្នកមានជីវិត។

230 ខ្ញុំអើយ នៅពេលដែលខ្ញុំគិតពីវានៅថ្ងៃនេះ ដែលយើងកំពុងរស់នៅហៅថា ការអប់រំ! អ្នកមិនអាចចូលក្នុងវេទិកាបានទេលុះត្រាតែអ្នកបានទទួលសញ្ញាប័ត្រ បណ្ឌិតជាដើម។

231 វាបានរំលឹកខ្ញុំពីបព្វជិតម្នាក់នៅពេលមួយចេញពីកងទ័ព។ គាត់បាននិយាយ ថា—ថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ” (វាជាការត្រឹមត្រូវបន្ទាប់ពី សង្គ្រាមលោក លើកទីមួយ។) បន្ត បព្វជិតបានបន្ថែមថា “ពលទាហានបានមកហើយនិយាយ ថា ‘អ្នកបព្វជិតតើអ្នកចង់ទៅសមរក្សមិ ជាមួយខ្ញុំ នៅឯអាហ្សូនីទេ’” នៅទីនោះ ពីសាល ឡឺវីនប្រទេសបារាំងអ្នកដឹងទេ។ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំបានឆ្ពោះទៅ រកព្រៃអាហ្សូនី។” ហើយនិយាយថា “គាត់បានយករថក្រោះជាច្រើនដែលបាន ផ្ទុះឡើង។”

232 ហើយនិយាយថា “នៅព្រឹកថ្ងៃព្រះអង្គម្ចាស់រស់ឡើងវិញ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ ទើបតែបានទទួលតាមរយៈ...ខ្ញុំបានដើរជាមួយគិលានុប្បដ្ឋាយិកាហើយនាងបាន អោយក្មេងប្រុសរងរបួសទាំងនោះ កុលាបអាមេរិច អ្នកបានដឹងទេ អ្វីមួយដែល ទាហានអាមេរិចបានប្រើ។ ក្មេងប្រុសទាំងនោះចាប់យកផ្កាកុលាប ហើយស្រែកយំ ដោយព្រោះពួកគេដឹងថាវាមកពីផ្ទះ។” ឃើញទេវាមកពីផ្ទះ។

233 ហើយនោះគឺជាវិធីដែលខ្ញុំគិតថាយើងធ្វើតាមព្រះបន្ទូល សូមចាប់វា “ឱ ព្រះអង្គអើយ!” វាមកពីផ្ទះឃើញទេ។

234 បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់នៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ...” ទ្រង់បាន មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានចេញទៅក្រៅទៅទីនោះហើយនិយាយថា... ហើយ—មេទ័ព បានចេញទៅយកលេខ តើមានរថក្រោះចំនួនប៉ុន្មាន ត្រូវបានបំផ្លាញហើយមាន របស់ដូចនោះ។” បាននិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានមានបន្ទូលថា ‘ចូរ ទៅឯថ្មតូចមួយ’” ហើយមើលក្បែរនោះ។ បាននិយាយថា “ពួកគេបានចាក់ ប្រេងម៉ាស៊ូតនិងក្លរីនហើយ” “គ្រាន់តែដុតស្លឹកទាំងអស់ចោល។ គ្មានអ្វីដែល នៅសេសសល់ទេហើយនេះគឺជាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ!” គាត់និយាយថា “អ្វីដែលជា បុណ្យអ៊ីស្ទើរ! អ្វីដែលជាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ នៅពេលដែលគ្មានស្មៅនៅលើដី គ្មានអី

ទាល់តែសោះ!” ហើយបាននិយាយអ្វីឱ្យទាក់ទាញគាត់ទៅកាន់ថ្មនោះ។ គាត់បាន
ទាញថ្មមកហើយនិយាយថា “មានផ្កាអ៊ីស្ទើរតិចតួចនៅពីក្រោមវា ត្រូវបានសង្គ្រោះ
នៅក្រោមខ្សែស្មើពុល។” ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំបានគិតថា ឱព្រះជាម្ចាស់អើយសូម
រក្សាទូលបង្គំអោយនៅក្រោមថ្មនេះ រហូតដល់ការពុលនេះត្រូវបានកន្លងផុត និង
អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំរីកនៅក្នុងដីស្រែនោះ។”

235 យើងអាចឈប់នៅទីនេះ បើអ្នកចង់ ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមានច្រើនណាស់នៅ
ទីនេះ ខ្ញុំមិនអាចទៅដល់វាទេ យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ដូច្នេះប្រហែលជាខ្ញុំអាចបាន
ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត ហើយយកវាទៅឱ្យអ្នក។

236 អូ ខ្ញុំទើបតែបានឆ្លងកាត់ការអធិប្បាយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត “គិតពីគំនិតរបស់
មនុស្ស” អ្នកទាំងអស់គ្នាបានអានវា ឃើញទេ “ផលិតផលវិសជាតិ របស់មនុស្ស
បរិសុទ្ធ” សូមគិតបងប្អូនអើយ។ ទោះបីអ្នកធ្វើអ្វីក៏ដោយសូមគិត! អេភេសូរ ៥:២៦
នៅក្នុងនោះបាននិយាយ។

237 ហើយយើងបាននិយាយដដែលអំពីព្រះបន្ទូលដែលបានតម្កល់ទុកជាមុន ឃើញ
ទេ ដែលពួកគេជាច្រើនបានជំពប់ដួល។ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ទ្រង់—ទ្រង់
ប្រើវា “ត្បិតយើងត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុនដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។” ហើយវា
នៅក្នុងនោះយើង...នៅពេលដែលអ្នកបានតម្កល់ទុកជាមុន ហេតុអ្វីវាត្រូវតែកើតឡើង
ពីព្រោះវាបែបនោះ ព្រះ—ព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសអ្នក ពីព្រោះទ្រង់ជ្រាបពីអ្វី
ដែលអ្នកនឹងធ្វើការចាប់ផ្តើម។

238 សូមកុំបណ្តោយឱ្យអារក្សបាញ់អ្នកដោយការអប់រំនិងថ្នាំពុលរុក្ខបែបនោះ
“អ្នកត្រូវតែទំនើប។ អ្នកត្រូវតែជាអ្នកនេះ” អ្នកមិនត្រូវមានអ្វីក្រៅពីកូនប្រុសស្រី
របស់ព្រះទេ។ ហើយបើអ្នកកើតពីព្រះបន្ទូល អ្នកនឹងធ្វើបាន។ សូមកត់សម្គាល់
ពីការបាញ់ថ្នាំ។ បើអ្នកយកគ្រាប់ពូជមួយគ្រាប់ ជាពូជល្អ ហើយអ្នកបាញ់វា វា
—នឹងសម្លាប់វា។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបាញ់របស់និកាយ លើកំពូលរបស់
អ្នកវានឹងបំផ្លាញឥទ្ធិពលរបស់ព្រះបន្ទូលដើម។ បើពួកគេប្រាប់អ្នកថា “អ្នកត្រូវ
ធ្វើបែបនេះ។ ហេតុអ្វី ក្មេងស្រីផ្សេងទៀតធ្វើវាបាន។ បុរសផ្សេងទៀតធ្វើវាបាន។”
តើអ្នកមិនជឿទេ។ វានឹងបំផ្លាញឥទ្ធិពលនៃព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់មកលើអ្នក។
អ្នកដឹងទេ។

239 អត្ថបទរបស់យើងនិយាយថា “កុំធ្វើគ្រាប់តាម” ការបាញ់ថ្នាំ “តែត្រូវផ្លាស់ប្តូរ” គ្រាប់ពូជដែលមាននៅក្នុងអ្នក។

240 មនុស្សសព្វថ្ងៃនេះធ្វើដូចជាពួកគេមិនជឿថាមានព្រះ។ តើអ្នកដឹងទេ? ពួកគេ ធ្វើដូចនោះ។ ឥឡូវ ខ្ញុំមិនចង់ហៅពួកគេថាជាមនុស្សល្ងើលទេ ប៉ុន្តែពួកគេធ្វើដូច ល្ងើលល្ងើរ។ ព្រោះទំនុកជំកើង ១៤:១ចែងថា “មនុស្សល្ងើល និយាយនៅក្នុងចិត្ត ថាគ្មានព្រះទេ។” អ្នកមិនគួរហៅមនុស្សថាល្ងើលទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេពិតជាធ្វើដូចជា មនុស្សល្ងើលពីព្រោះពួកគេមិនធ្វើ...ពួកគេធ្វើដូចជាគ្មានព្រះ។ ព្រះបន្ទូលនេះត្រូវ បានគេមិនអើពើ។

241 ឃើញទេ នៅថ្ងៃមួយពួកគេបានហៅខ្ញុំចូលក្នុងបន្ទប់មើល... ប៊ីលីប៊ូល ខ្ញុំ ប្រហែលឬពួកគេមួយចំនួនបាននិយាយថាមាន—កម្មវិធីសាសនានៅលើកញ្ចក់ ទូរទស្សន៍។

242 យើងគ្មានទូរទស្សន៍ទេ។ គ្មានមួយណានៅក្នុងផ្ទះរបស់ខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែមាន...អ្នក ចង់បានវា វាស្រេចនឹងអ្នក។ ប៉ុន្តែព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំមិនឱ្យមានវាទេ។

243 ហើយនៅពេលដែលយើងបានផ្លាស់ទៅនៅទីនោះ ខ្ញុំបានជួលពីម្ចាស់ស្រី នេះ នៅទីនោះ នាងមានទូរទស្សន៍មួយដែលពួកគេត្រូវមានវាសម្រាប់ឲ្យនាងជួលផ្ទះ។ ហើយខ្ញុំអោយពួកគេមើលកម្មវិធីសាសនា ដូច្នេះពួកគេបាន—ទូរទស្សន៍មក ហើយ បាននិយាយថាមានចម្រៀងដំណឹងល្អច្រៀងនៅលើនោះ។

244 ហើយអ្នកនិយាយអំពីក្រុមរបស់រីកគីមួយនៅទីនោះ ធ្វើដូចជាពួកគេ បាន ហៅខ្លួនឯងថាជាអ្នកចម្រៀងដំណឹងល្អ! វាគឺជាកិត្តិយសរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ មើលរបៀបដែលពួកគេកំពុងដឹកនាំ អង្គនៃខ្លួនពួកគេ ហើយ—កាត់សក់ម៉ូត រីកគីទាំងនេះ និងអ្វីៗទាំងអស់អ្នកដឹងទេ។ គ្រាន់តែ—វាគ្រាន់តែមើលទៅ—វា មើលទៅដូចជាកូរ៉េអូស៍សំណើចណាស់!

245 កាអ៊ិនគីជាមនុស្សបែបនេះដែលជាអ្នកកាន់សាសនា។ ប៉ុន្តែគាត់មាន ពូជ ខុសនៅក្នុងគាត់ ឃើញទេ ហើយដូច្នេះវាបាននាំចេញទៅពូជសត្វពស់។ សាតាំង បានលង់ស្រលាញ់ពូជអេដេន ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលបាននាំកាអ៊ិនមក។ គាត់ ដាក់ថ្នាំពុលលើវា។

246 លោកកាអ៊ីនបានស្គាល់បំណងល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ។ គាត់ដឹងពីព្រះហរទ័យល្អឥតខ្ចោះនៃព្រះ។ កាអ៊ីនបានដឹងអំពីវា។ ហេតុអ្វី? ប៉ុន្តែគាត់បានបដិសេធ មិនធ្វើវាទេ ធ្វើជាពូជរបស់ពស់។ នៅពេលដែលគាត់បានឃើញឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះគាត់បានបដិសេធ។ គាត់បានឃើញព្រះបើកសម្តែងក្នុងសាររបស់ អេបិល។ គាត់បានដឹងថាគឺជាបំណងរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ? គាត់បានឃើញ ព្រះបើកសម្តែងក្នុងសាររបស់អេបិល។ ហើយតើព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល អ្វីទៅគាត់? ហើយគាត់គ្រាន់តែ និយាយថា “ធ្វើដូចគ្នា ចូរក្រាបថ្វាយបង្គំដូចបងប្អូនរបស់អ្នក ហើយ—អ្នកនឹងសុខសប្បាយ។” ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ គាត់បានឃើញឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែគាត់មិនចង់ ធ្វើតាមទេ។ ឃើញទេ គាត់ចង់បន្ថែមអ្វីមួយទៅលើវា។

247 ហើយពួកវិទូទាំងនេះបានឃើញព្រះគម្ពីរនេះ ពួកគេបានអានវា ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានចង់ធ្វើតាមទេ។ ឃើញទេ? វាបង្ហាញពីពូជរបស់ពស់។ ពួកគេបានឃើញការបើកសម្តែង ចំពោះមនុស្ស ប៉ុន្តែវាហាក់ដូចជាពិបាក សម្រាប់មនុស្សបន្ទាបខ្លួនចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

248 អ្នកមិនអាចរកឃើញទេ នៅពេលអ្នកកំពុងនិយាយជាមួយស្ត្រីនិងក្មេងស្រីអំពីពាក់សក់វែង ហើយពួកគេនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នក ទុកសក់វែង?” ឃើញទេ? “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកស្លៀកសំពត់វែង?” អ្នកទៅនិយាយ ជាមួយពួកគេហើយពួកគេបែរសួរដាក់អ្នក។ តើមិនត្រឹមត្រូវទេឬ? ឃើញទេ ពួកគេដឹងថាវាជាអ្វីត្រឹមត្រូវ តែបើមាន—បើមានស្ត្រីម្នាក់នៅក្នុងពួកគេ។ ឃើញទេ? ពួកគេដឹងថាវាត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ពួកគេមិនអាចបន្ទាបខ្លួន ចំពោះការនោះបានទេ ឃើញទេ។

249 ហ្នឹងហើយ ឃើញពីរបៀបដែលកាអ៊ីនបានធ្វើទេ? គាត់មិនអាចបន្ទាបខ្លួនគាត់ទៅរកភាព ត្រឹមត្រូវនោះទេ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។

250 អូ! សូម្បីតែពួកពេនទីកុស្ត ក៏និយាយថា “ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះជាម្ចាស់! ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំកាត់សក់របស់ខ្ញុំហើយនិយាយភាសាដទៃ!” ហី! នោះបង្ហាញនៅទីនោះថាមានអ្វីខុស ឃើញទេគ្រាប់ពូជបាននាំមកនូវអ្វីប្លែក។

251 ពូជនោះមិនអាច។ ពូជរបស់ព្រះមិនអាចបង្កើតស្ត្រីសក់ហាយឡាយ បានទេ។ គ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន ព្រោះព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ឃើញ ទេ វាមិនអាចធ្វើបានទេ។ អត់ទេ។

ឥឡូវនេះវាហាក់ដូចជាពិបាកណាស់ក្នុងការបន្ទាបខ្លួនចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។

252 សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ៤:៦និង៧ ដោយគ្រាន់តែអានបទគម្ពីរ មួយចំនួននៅទីនេះ។ “ធ្វើដូចអេបិលបានធ្វើ” ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “បើអ្នក —អ្នកឃើញអ្វីដែលប្តូរបុរសរបស់អ្នក...” បាននិយាយថា “ទៅមុខហើយធ្វើអ្វី ដែល អេបិលបានធ្វើ ប្រភេទនៃការថ្វាយបង្គំដូចគ្នាដែលគាត់បានធ្វើ ហើយ—អញ នឹង ឲ្យពរឯង។ បើឯងមិនធ្វើ អំពើបាបនៅឯមាត់ទ្វារ។” ឥឡូវនេះ អំពើបាបគឺជា “ការមិនជឿ។” “បើឯងមិនធ្វើដូចអេបិលទេ! ឯងបានឃើញអញបើកសម្តែង ឲ្យ គាត់ហើយធ្វើឱ្យគាត់ត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវបើឯងមិនធ្វើវាទេអញនឹងវាបង្ហាញថា —អំពើបាបនិងការមិនជឿស្ថិតនៅមាត់ទ្វារហើយ។” ឃើញទេ?

253 ហើយសព្វថ្ងៃនេះពួកគេបានឃើញអ្វីដែលព្រះបើកសម្តែង។ ពួកគេមើល ឃើញអ្វីដែលព្រះកំពុងធ្វើ។ ពួកគេឃើញការទាំងអស់នេះកំពុងកើតឡើង។ ពួកគេ ដឹងអំពីវា។ព្រះគឺបង្ហាញពីទីសម្គាល់របស់ទ្រង់លើឋានសួគ៌និងនៅលើផែនដី ខាងក្រោមនិងរបស់ទាំងអស់នេះ ហើយពួកគេឃើញអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។ ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិនធ្វើទេវា។ ឃើញទេ សាតាំង ពូជរបស់ពស់។ វាឆ្លាត ចេញពី សាលាគម្ពីរ បានទទួលការអប់រំផ្នែកព្រះបន្ទូល គ្រប់ពាក្យ អ្វីៗទាំងអស់ ឈរ នៅលើតុអាសនាយ៉ាងត្រឹមត្រូវហើយគ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់ត្រូវដាក់ស្តែងមាន វេយ្យាករណ៍យ៉ាងត្រឹមត្រូវ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់ ពួកគេមិនបន្ទាបខ្លួនចុះ ដូចនោះបានទេ។ ឃើញទេ ពួកគេគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើ បាន។ពួកគេមិនធ្វើតែម្តង។ ពួកគេមិនអាចធ្វើបានទេ។

254 ឥឡូវនេះ “បើមិនដូច្នោះទេអំពើបាបគឺនៅមាត់ទ្វារ។ ការមិនជឿនឹងកើតឡើង” បន្ទាប់មកគាត់បានក្លាយជាមិនស្តាប់បង្គាប់ដោយចេតនា។ “ហើយនៅពេល ដែល អ្នកដឹងថាធ្វើល្អហើយមិនធ្វើវា នោះអ្នកបានប្រព្រឹត្តអំពើបាបហើយ” បើ អ្នកដឹងថា អ្វីដែលត្រឹមត្រូវហើយអ្នកមិនធ្វើវាទេ។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មកគាត់ ក្លាយជា មនុស្សមិនស្តាប់បង្គាប់ដោយចេតនាបន្ទាប់ពីព្រះបន្ទូលត្រូវបានបើក

សម្តែងសេចក្តីពិត បន្ទាប់មកគាត់បានឆ្លងកាត់បន្ទាត់បំបែក បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវបានបណ្តេញ ចេញពីអែវែននៅពេលដែលគាត់ឆ្លងកាត់។ មានបន្ទាត់ទៅកន្លែងដែលអ្នកទើបតែ មកដល់ហើយបើអ្នកចង់ទៅម្ខាងទៀត អ្នកនឹងត្រូវបណ្តេញចេញហើយ។ អ្នកដឹងច្បាស់ មែនទេ? មានខ្សែបន្ទាត់។ បើអ្នកមិនជឿទេអ្នកអានហេព្រើរ១០:២៦។ នោះជាបទគម្ពីរដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនោះ។ ឃើញទេ។

ដ្បិតក្រោយដែលយើងបានទទួលស្គាល់សេចក្តីពិតហើយ បើយើងធ្វើបាប ស្ម័គ្រពីចិត្តទៀត នោះគ្មានយញ្ញបូជាណា សំរាប់នឹងលោះបាបទៀតទេ

255 នោះគឺជាគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ តើវាត្រូវទេ? “ដ្បិតក្រោយដែលយើងបានទទួលស្គាល់សេចក្តីពិតដែលត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយដល់អ្នក អានអោយអ្នក បានបង្ហាញដល់អ្នក ដ្បិតក្រោយដែលយើងបានទទួលស្គាល់សេចក្តីពិតហើយ ហើយអ្នកទៅមុខនិងមិនជឿដោយចេតនា នោះគ្មានយញ្ញបូជាសំរាប់លោះបាប ទៀតឡើយ។”

ប៉ុន្តែ...មើលទៅគួរឱ្យខ្លាច...ចំពោះកំហឹងយ៉ាងខ្លាំងដែលនឹងលេបត្របាក់មារសត្រូវ។

256 តើត្រឹមត្រូវទេ? អ្នកអាចឆ្លងកាត់បន្ទាត់នោះ។ ដូចជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដែរ ក្នុងដំណើររបស់ពួកគេដែលឆ្លងកាត់វាលហោស្ថាន អ៊ីស្រាអែលក៏ធ្វើដូចគ្នាដែរ។ បន្ទាប់ពីពួកគេបានឮសាររបស់លោកម៉ូសេនិងបានឃើញវាត្រឹមត្រូវ។ បានស្តាប់ ហោរាក្លែងក្លាយដែលបាននិយាយថា “អូ មើលក្មេងៗអើយយើងទាំងអស់គ្នា ដូចគ្នា។ យើងគួរតែរៀបការជាមួយគ្នា ហើយយើងគួរតែធ្វើបែបនេះ។” ហើយលោកម៉ូសេបានប្រាប់ពួកគេខុសគ្នាពីហ្នឹង ហើយបានឃើញព្រះបានបើកសម្តែង។ ពីព្រោះបាទ្យាមហាក់ដូចជាបុរសដែលមានចំណេះដឹងច្រើនជាង លោកម៉ូសេ។ គាត់បានមកពីប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យមួយដែលមានមនុស្សអស្ចារ្យ ហើយត្រូវបានរៀបចំរួមគ្នា ទឹកដីស្រុកម៉ូអាប កងទ័ពដ៏អស្ចារ្យនិងអ្វីៗដែលមនុស្សនៅសម័យនោះខ្លាច។ ហើយនៅទីនេះមានហោរាចុះមកគឺជាហោរាម្នាក់ដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ម្នាក់ដែលបានចាក់ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ បានចុះទៅរកអ្នក ដែលបានចាក់ប្រេងតាំងពិត (មើលឱ្យយជិត) ហើយបានបង្រៀនប្រជាជន ហើយ

ពួកគេភាគច្រើនបានទៅបន្ទាប់ពីនោះ។ កុំភ្លេចកុំភ្លេចឱ្យសោះ។ ឃើញទេ ធ្វើអ្វី ដែលមិនមែនជាព្រះបន្ទូលពិត ភស្តុតាងបានបង្ហាញ!

257 កុំអោយនរណាម្នាក់ចូលមកទីនេះហើយប្រាប់អ្នកពីអ្វីផ្សេងៗ ចូរមើលអ្វីដែល ព្រះកំពុងបញ្ជាក់និងបើកសម្តែង។

258 ឥឡូវនេះបើពួកគេក្រឡេកមើលទៅក្រោយហើយនិយាយថា “ម៉ូសេ! ព្រះបាន លេចមកនៅលើមេឃ។ ហើយបុរសនោះបាននិយាយថា មានសត្វល្អិត រុយ និង កង្កែប។ បានយកកើតចេញមក បូសនិងជំងឺអាសន្នធាត។ បានញែកសមុទ្រ ក្រហម ហើយយើងបានមក...ហើយបានផ្តល់ឱ្យយើងនូវនំ ម៉ាណាពីស្ថានសួគ៌។ នោះគឺជាហោរារបស់យើង!”

259 ប៉ុន្តែមានហោរាម្នាក់ទៀតបានមក “សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ខ្ញុំក៏ជាហោរា ដែរ។” ហើយបាននិយាយថា “អ្នកទាំងអស់គ្នាខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចេះ ប្រើវេយ្យាករណ៍ល្អជាងលោកម៉ូសេ។ ហើយខ្ញុំជានេះហើយ នោះឃើញទេ” អ្វីៗ ជាដើម។

260 ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ពួកគេបានបរាជ័យ។ ហើយពួកគេគ្រប់គ្នាបាន ស្លាប់នៅទីរហោស្ថាន។ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេរស់នៅទេ។ ពួកគេ មិនបានចូលទេ។ ពួកគេនឹងមិនអាចចូលស្ថានសួគ៌សូម្បីតែម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

261 ពួកគេបាននិយាយថា “ដូនតារបស់ពួកយើងបានបរិភោគនំម៉ាណានៅ ទី រហោស្ថាន!” មើល ពួកពេនទីកុស្ត គឺជាការត្រឹមត្រូវ ឃើញទេ ពួកគេពិតជា បានឆ្លងកាត់បទពិសោធន៍នេះមែន។ ពួកគេពោលថា “បុព្វបុរសរបស់យើងបាន បរិភោគនំម៉ាណានៅវាលរហោស្ថាន!”

262 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ពួកគេគ្រប់គ្នាបានស្លាប់ហើយ” ការស្លាប់គឺ “ការ បែកអស់កល្បជានិច្ច។” ពួកគេនឹងមិនក្រោកឡើងម្តងទៀតទេ ទោះបីពួកគេ បាន ឆ្លងកាត់បទពិសោធន៍ទាំងអស់នេះក៏ដោយ។ បើនិយាយទៅ ពួកគេបាននិយាយ ភាសាដទៃ ហើយរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនិងអ្វីៗទាំងអស់។

263 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ការបង្ហាញរវាងព្រះបន្ទូលរវាងហោរា២នាក់ ក្នុងចំណោមពួកគេគឺចេញពីព្រះបន្ទូលហើយម្នាក់ទៀតនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។

ពួកគេទាំងពីរគឺជាហោរា។ អ្នកយល់ទេ? និយាយថា “អាម៉ែន” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អេឌី។ មួយនៅជាប់ព្រះបន្ទូលនិងមួយ ផ្សេងទៀតចេញពីព្រះបន្ទូលពួកគេទាំងពីរជាហោរា បានបង្ហាញថាជាហោរា។ ប៉ុន្តែមួយនៅជាប់ជាមួយព្រះបន្ទូល ឃើញទេ? អ្នកចាក់ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ឃើញទេ? មួយ...ហោរា ពួកគេទាំងពីរជាហោរា។ មួយចេញពីព្រះបន្ទូលនិងមួយ (មួយ) បានបើកសម្តែងដោយព្រះបន្ទូល និងមួយផ្សេងទៀតមិនត្រូវបានបើកសម្តែងដោយព្រះបន្ទូលទេ។ ការអ៊ីននិងអេបិល ម្តងទៀត។ ឃើញរឿងទាំងពីរ គឺជា—ក្លែងក្លាយនិងសេចក្តីពិត? ត្រឹមត្រូវហើយ។

264 ប៉ុន្តែពួកគេគ្រប់គ្នាបានរស់នៅទីរហោស្ថានហើយត្រូវវិនាស។ ព្រលឹងរបស់ពួកគេបានស្លាប់ទៅហើយ។ ហើយពួកគេតាមផ្លូវនៃកាតព្វកិច្ច ទៅព្រះវិហារនិងធ្វើអ្វីៗដែលព្រះបានតែងតាំងពួកគេឲ្យធ្វើ ប៉ុន្តែគេបានទទួល យកគ្រូក្លែងក្លាយដែលមិនត្រូវបានបកស្រាយដោយព្រះបន្ទូលថាត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែគាត់ជាបណ្ឌិតខាងទេវភាព ហើយអ្វីដែលអ្នកចង់ហៅអំពីហោរាពិត ប៉ុន្តែមិនត្រូវបានបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណដោយព្រះបន្ទូលនិងដោយទីសម្គាល់របស់ព្រះទេ។ ហើយពួកគេបានវិនាសនៅក្នុងទីរហោស្ថាន មនុស្សសុចរិត មនុស្សមានកិត្តិយស មនុស្សសាសនាបានស្លាប់និងមិនដែលបានចូល ស្ថានសួគ៌ទេ។

265 ឃើញទេកន្លែងដែលយើងត្រូវដើរ? យល់ទេ? កុំអនុញ្ញាតឱ្យវាអិល។

266 ដូចគ្នានឹងគ្រារបស់លោកណូអេដែរពូជ-ព្រះបន្ទូលបានសង់ទូកអណ្តែតឡើងការផ្លាស់ប្តូរពីផែនដីទៅលើមេឃ។ ស្តាប់ទៅដូចជាឆ្លុះសម្រាប់មនុស្សមានការគោរពដូចណូអេ។ ហើយគាត់បានប្រាប់ពួកគេថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ ព្រះបានមានបន្ទូល ហើយនឹងមានភ្លៀងធ្លាក់”

267 វិទ្យាសាស្ត្រ និងការអប់រំនិងសាសនានៅថ្ងៃនោះបាននិយាយថា “មើលទៅសត្វចាស់នោះ។ គាត់កាន់តែចាស់ទៅហើយ គំនិតរបស់គាត់កំពុងតែវង្វេងហើយ។”

268 ឃើញទេ ប៉ុន្តែគាត់និយាយត្រូវពីព្រោះគាត់គឺជាហោរា ដែលបានទទួលការបើកសម្តែង។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលចុងក្រោយ សាររបស់គាត់ត្រូវបាន បង្ហាញ

ការពិត។ តើគាត់ធ្វើអ្វី? គាត់បានផ្លាស់ប្តូរពីផែនដី ទៅសិរីល្អដោយទុកជំងឺមួយនៃ ព្រះបន្ទូលដែលគាត់កំពុងអធិប្បាយ។ វាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។

269 ការបាញ់ថ្នាំតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រធ្វើឱ្យពួកគេរលួយចូលទៅការជំនុំជំរះ។ ពួកគេរលួយនៅលើទឹកនៃការវិនិច្ឆ័យនៃទឹកជំនន់។

270 តើមនុស្សព្យាយាមធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃនេះក្នុងយុគសម័យវិទ្យាសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យ នៃការអប់រំនេះ: វិហារអេដែន បានស្តារឡើងវិញជាថ្មីនៅលើអេដែនរបស់ខ្លួន លក្ខខណ្ឌវិទ្យាសាស្ត្រ ជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលនេះ? តើពួកគេកំពុងតែលើកតម្កើង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ? តើមនុស្សដែលព្យាយាម លើកតម្កើងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឬក៏ពួកគេកំពុងតែព្យាយាមលើកដំកើងខ្លួនឯង? តើវាជាអ្វី? ឆ្ងល់មែនទេ?

271 ក្រុមជំនុំនេះត្រូវបានបំផ្លាញគ្រាប់ពូជ: កម្មវិធីចំណេះដឹងបានបង្កើត ជាតិសាសន៍ទាំងមូលជាថ្មីម្តងទៀតដោយវិទ្យាសាស្ត្រដើម្បីធ្វើចាកឆ្ងាយពី ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វិទ្យាសាស្ត្របដិសេដចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! វា និយាយទៅ ធំធេងណាស់មែនទេ? ប៉ុន្តែ ពួកគេមាន។

និយាយថា “វាមិនអាចទេ?”

272 វាគឺជាពេលដែលព្រះយេស៊ូវត្រូវយាងមក។ ថ្ងៃដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក ពួកគេគឺជា—មនុស្សស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដោយសំបុត្រ។ មែនទេ? ប្រាកដ ណាស់។ ប៉ុន្តែពួកគេល្ងង់ខ្លៅមិនដឹងថាទ្រង់ជានរណា នៅពេលដែល ពួកគេ បានឃើញព្រះនៅលើស្ថាបនៃសត្វព្រាប បានសម្តែងនិងធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បាន និយាយថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ហើយទ្រង់បានធ្វើអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយ។ “បើខ្ញុំ មិនធ្វើការរបស់ព្រះចិត្តខ្ញុំទេកុំជឿខ្ញុំឡើយ។” ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើដូចដែលព្រះ បន្ទូល បានចែងថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ហើយពួកគេជាមនុស្សវិទ្យាសាស្ត្រនៅក្នុងគ្រានេះ ប៉ុន្តែ ពួកគេជាអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រល្ងង់ធ្វើបាបដោយចេតនា។

273 តណ្ហាបានខ្ជាក់។ ពួកគេត្រូវការព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដើម្បីបង្ហាញ—ការ អាក្រាតរបស់នាង។ នៅក្នុងវិវរណៈ៣ បាននិយាយថា “អញទូន្មានឱ្យឯងទិញ ពីអញ ឱ្យឯង ថ្នាំលាប ឱ្យភ្នែកឯងបានបើក ឲ្យឯងបានមើលឃើញដែលឯងនៅ អាក្រាត។”

274 ថ្នាំលាបគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ការព្យាបាលភ្នែកដែលនាំអ្នកពីរឿងធម្មជាតិ នៃលោកិយ និងផ្លាស់ប្តូរអ្នកដោយអំណាចនៃព្រះចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកអ្នកឃើញហើយ! អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំបានបាត់បង់ឥឡូវនេះខ្ញុំបានរក ឃើញ។ ខ្ញុំដឹងតែភ្នែកតែឥឡូវខ្ញុំឃើញហើយ” ឃើញទេ វានឹងខុសគ្នា។

275 នោះហើយគឺជាអ្វីដែលព្រះវិហារហៅសព្វថ្ងៃនេះគឺ “ខ្ញុំទូន្មានអ្នកឲ្យ មក ទិញថ្នាំលាបភ្នែកទុកសម្រាប់ភ្នែកអ្នក ដែលអ្នកអាចត្រូវបានចាក់ប្រេងជាមួយ ថ្នាំខ្ញុំ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងឃើញ។”

276 សូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកសណ្ឋិតលើមនុស្សដែលបានទទួល អ្វីមួយនៅទីនោះ! ការព្យាបាលកើតឡើងពីខាងក្នុង។ សូមឱ្យការជាសះស្បើយ ចេញមកពីព្រះវិញ្ញាណដែលមាននៅក្នុងអ្នក។ បើវាជាវិញ្ញាណពិត នឹងចាក់ប្រេង តាំងគ្រាប់ពូជពិត វាមិនអាចធ្វើអ្វីក្រៅពីការបង្កើតកូនប្រុស ស្រីនៃព្រះទេ។ ប៉ុន្តែ វិញ្ញាណពិតអាចមានលើគ្រាប់ពូជ—ស្រងៃ ទឹកភ្លៀងអាច ធ្លាក់មកលើស្រងៃ ហើយវានឹងធ្វើអោយរស់បានដូចគ្នានឹងស្រូវសាលីហើយធ្វើអោយវាមានជីវិត។ “តែដោយសារផលផ្លែរបស់គេនោះអ្នកនឹងស្គាល់ពួកគេ” ឃើញទេ? យើងគឺផលផ្លែ នៃព្រះដែលទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

277 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរឲ្យមនុស្សម្នាក់លះកាត់ចិត្តខ្លួនឯងហើយដើរ តាមខ្ញុំទៅ។ ឱ្យគាត់បដិសេធការអប់រំរបស់គាត់ បដិសេធចំណេះដឹងរបស់គាត់ បដិសេធកំរិតសិក្សារបស់គាត់ យកឈើឆ្កាងរបស់គាត់ហើយមកតាមខ្ញុំ។”

278 មនុស្សបានបាត់បង់គំនិតរួមនៃភាពថ្លៃថ្នូរ។ ខ្ញុំកំពុងអានបទគម្ពីរខ្លះ នៅ ទីនេះគ្រាន់តែសម្រាប់...ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យខ្លួនឯងប្រាំនាទីនៅលើវា ដប់នាទីឃើញ ទេ។ មនុស្សបានបាត់បង់នូវសុដីវធម៌រួមក្នុងចំណោមគ្នានិងគ្នា។ ពួកគេ—មិន ដូចអ្វីដែលពួកគេធ្លាប់ធ្វើទេ។ មនុស្សនៃសម័យកាល បងប្អូននិង ខ្ញុំនៅទីនេះ បានស្គាល់និងស្រ្តី។ មនុស្សមិនបានប្រព្រឹត្តដូចអ្វីដែលគួរធ្វើនោះទេ។ ពួកគេបាន បាត់បង់ការយល់ដឹងរួម។ នេះជា—ឥទ្ធិពលផ្លូវចិត្ត—ឥទ្ធិពលផ្លូវចិត្ត—ដែលវាមាន លើប្រជាជនទាំងនេះ សម័យវិទ្យាសាស្ត្រទំនើបដែលយើងកំពុង រស់នៅ បាន ធ្វើអោយមនុស្សបាត់បង់ហេតុផលធម្មជាតិរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមិនអាចចាត់ទុក នរណាម្នាក់ជាស្រ្តីដូចជាបងស្រីនិងបងប្រុសម្នាក់នោះទេ។ វាជាអ្វីដែលកខ្វក់។ ដរាបណាពួកគេ...

279 ហើយស្ត្រីត្រូវស្លៀកពាក់ខ្លួនឯងបែបអសីលធម៌ដូច្នោះ ដើម្បីចេញក្នុងចំណោមមនុស្ស។ ហើយពួកគេនិយាយថា “ខ្ញុំជាស្ត្រីល្អម្នាក់។” អញ្ចឹង តើអ្វីទៅដែលនាងបានដាក់ខ្លួនឯងនៅទីនោះ សម្រាប់អ្វី? នាងខ្វាក់ភ្នែក។ មែនហើយ បើ—បើម្នាក់... ក្នុងចំណោមបងប្អូនស្រីទាំងនេះនៅទីនេះ មាន—អាយុតិច បើម្តាយរបស់អ្នកប្តូរមួយរបស់ខ្ញុំនឹងដើរចេញតាមផ្លូវ ដូចស្ត្រី ទាំងនោះ ពួកគេនឹងដាក់នាងនៅក្នុងស្ថាប័នឆ្លុះនេះ នាងមិនបានសូម្បីតែការគិត គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងថាខ្លួនបានស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់នាងឬអត់។ មែនហើយ បើវាជារកិលចរិតដូច្នោះ វាឆ្លុះហើយឥឡូវនេះ។ វានៅតែជាស្ត្រីដដែល។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេបានបាត់បង់នូវសមត្ថភាពនិងការយល់ដឹងរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានបាត់បង់សតិ។ ហើយជាមួយនឹងការយល់ដឹងទំនើប និងវប្បធម៌ និងការអប់រំ “វាល្អប្រសើរជាងមុន។” វាជាអំពើបាបនិងសេចក្តីស្លាប់! សូមកត់សម្គាល់។ ពួកគេ មិនដូចជាពួកគេធ្លាប់ធ្វើ។ នៅពេលដែល...

280 ហើយកត់សម្គាល់នៅក្នុងជីវិតក្រុមជំនុំ។ វាធ្លាប់ជា ជីវិតក្រុមជំនុំ ជាយូរមកហើយ នៅពេលដែលហោរាមានអ្វីដែលត្រូវនិយាយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ មនុស្សបានផ្លាស់ប្តូរ។ ពួកគេនៅជាប់នឹងវា។ ពួកគេមានចលនា។ ប៉ុន្តែឥឡូវ “ខ្ញុំមិនចូលចិត្តបុរសនោះទេ។ បោះឆ្នោតឲ្យគាត់ធ្លាក់ចុះ។” ហី! ឃើញទេ? អ៊ូ-ហ៊ី។ មើលពួកគេគ្មានការយល់ដឹងទៀតទេ។ ប្រជាជនមិនផ្លាស់ ប្តូរដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះទៀតទេ។

281 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជាវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានមករកហោរារបស់ទ្រង់។ ហើយព្រះបន្ទូលសន្មតថាផ្លាស់ប្តូរអ្នក ពីអ្វីដែលជារបស់លោកិយ ចូលទៅក្នុងរូបភាពនៃបុត្រានិងបុត្រីនៃព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលអាចបានតែតាមរយៈព្យាករណ៍ទាំងនេះដូចដែលពួកគេបាននិយាយ។ ហើយវាត្រូវតែត្រូវបានគេប្រៀបធៀបជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលហើយបង្ហាញថា នោះជាព្រះបន្ទូល។ បន្ទាប់មកបើអ្នកទទួលយកព្រះបន្ទូលនោះវានឹងផ្លាស់ប្តូរអ្នក។ ពីកូនរបស់ព្រះឬកូនស្រី... ឬពីកូនប្រុសស្រីនៃលោកិយក្លាយជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ។

282 មើលអ្នកនៅទីនេះ។ តើមានបទពិសោធប៉ុន្មាន? គ្រប់គ្នានៃពួកយើង។ យើងមានបទពិសោធនោះ។ ដោយសារតែវាត្រូវបានគេនិយាយ វាត្រូវបានគេជឿ ហើយ

ព្រះបន្ទូលបានចេញមកហើយចូលទៅក្នុងក្រុមហេប៊ែរដូង ហើយនៅទីនោះវាបាន ដុះចេញមក។ ឃើញទេ?

283 ផ្លាស់ប្តូរខ្លួនអ្នក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផ្លាស់ប្តូរពូជព្រះបន្ទូលចូលទៅក្នុង រូបរាង របស់វា។ ដូចជាបើដើមកាចេញផ្លែកាមួយ ដើមប៉ោមចេញផលផ្លែប៉ោម រឿង ដូចនោះ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នឹងនាំឱ្យមានកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ។ នោះជាអ្វី ដែល សន្មត់ថាត្រូវធ្វើ។

284 ថ្ងៃណាមួយនៅពេលដែលលោកិយបានដាក់នៅក្នុងភាពងងឹតនិងភាពរឺកវ ម្តងទៀតព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនឹងធ្វើចលនានៅក្នុងពូជដែលតម្រូវទុកជាមុន។ ពូជតម្រូវ ទុកជាមុនបានតម្រូវទុកថាបានផ្លាស់ប្តូរ។ ព្រះគម្ពីរអេសាយ ៩: ៦។

285 ឥឡូវនេះ ហោរានោះបានឈរនៅទីនោះ តើ—មនុស្សណាដែលមាន កលល្បិចនៅលើប្រជាជាតិ ប្រជាជន។ អ្នកជឿនៅសម័យរបស់គាត់ បានជឿ គាត់ មិនមែនពួកគេទាំងអស់ទេពួកគេមិនដែលធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែ ហោរានេះ ពួកគេ បានឃើញបុរសនោះនិយាយអ្វីហើយវាពិតជាត្រឹមត្រូវមែន។ អ្វីដែលគាត់ និយាយ គឺល្អឥតខ្ចោះហើយវាបានកើតឡើង។ ហើយ នៅទីនេះបុរសនេះត្រូវតែ ក្រោកឈរ ឡើងមុខប្រជាជនរបស់គាត់ ហើយនិយាយថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមាន គភ៌” អូ ដោយគ្មានហេតុផល។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ព្រះជាម្ចាស់មិនបាន និយាយអំពីវាទេ អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ទ្រង់មានបន្ទូលតាមរយៈហោរានេះ។ ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីដែលបាន សរសេរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរអំពីរឿងនោះទេ ប៉ុន្តែហោរានេះបាន ក្រោកឈរឡើងហើយ និយាយថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹង...” នៅក្នុងគម្ពីរអេសាយ៩:៦ “ជ្រើសមានបុត្រ១កើត ដល់យើង ព្រះទ្រង់ប្រទានបុត្រ១មកយើង ហើយគេនឹងហៅព្រះនាមទ្រង់ថា ព្រះ ដ៏ជួយគំនិតយ៉ាងអស្ចារ្យ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា ព្រះវិបិតាដ៏គង់នៅអស់កល្ប និង ជាម្ចាស់នៃមេត្រីភាព។” ឥឡូវ បើ “ព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌” ព្រះបន្ទូលនោះត្រូវបាន ចែង ដែលជាមេដឹកនាំ ផ្ទៃត្រូវតែនៅទីនោះដើម្បីទទួលវានៅថ្ងៃណាមួយ។ ទ្រង់បាន ស្វែងរកតាមផ្ទៃដី អត់មាន។ ទ្រង់បានឆ្លងកាត់ទឹកដីនោះអត់មាន។

286 ហើយជិតប្រាំបីរយឆ្នាំក្រោយមក គ្រាប់ពូជតម្រូវទុកជាមុនបានរកឃើញផ្ទៃមួយ ហើយនាងបានមកនិងលូតលាស់។

287 ដូចព្រះបានធ្វើនៅដើមដំបូង “ចូរឱ្យមានពន្លឺ” ហើយប្រហែលជាប្រាំបីរយ ឆ្នាំក្រោយមកក៏ចេញមកជាពន្លឺ។ ចូរឱ្យមានដើមឈើមួយចេញមកដូចអ្វីដែល ទ្រង់បានមានបន្ទូលម្តងទៀត។

288 នេះគឺជាគ្រាប់ពូជតម្រូវទុកជាមុនដែលនាំមកនូវអម៉ាញ៉ូអែល “ព្រះជាម្ចាស់គង់ ជាមួយពួកយើង។” “ហើយសាសន៍ដទៃនឹងស្វែងរកទ្រង់” ហើយអ្នកដែលយើង ស្វែងរកសព្វថ្ងៃនេះជាព្រះយេស៊ូវ។ អ្នកឃើញទេ ហើយជាពូជដែលតម្រូវទុកជាមុន!

289 សាតាំងព្យាយាមបាញ់ថ្នាំដូចដែលវាបានធ្វើដល់អេវ៉ាដែរ។ វាបានព្យាយាម បាញ់ ប៉ុន្តែវាបានបរាជ័យ។ ជាមួយនឹងការជ្រាបរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ ទ្រង់គឺជា គ្រាប់ពូជតម្រូវទុកជាមុន។ ពួកគេមិនអាចយកទ្រង់ចូលធ្វើជាពួកផារីស៊ី ឬសាឌូស៊ី ឡើយ។ ពួកគេមិនអាចធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការណា មួយឡើយ។ ទ្រង់គឺជាព្រះព្រះបន្ទូលដែលបានតម្រូវទុកជាមុន។ សាតាំងមិនអាច បោះការមិន ជឿរបស់វាលើទ្រង់បានទេ។ ទ្រង់មានថ្នាំសំលាប់មេរោគលើទ្រង់។

បពិត្រព្រះអង្គ សូមបាញ់ថ្នាំសម្លាប់មេរោគដល់យើង នេះជាសេចក្តីអធិស្ឋាន របស់ខ្ញុំ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

290 បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបានរំកិលទ្រង់ហើយបញ្ជូនទ្រង់ទៅកាល់វ៉ារី លីឈើ ក្នុងដើម្បីនាំពន្លឺនៅថ្ងៃនេះ ហើយបំភ្លឺដល់គ្រាប់ពូជដែលបានតម្រូវទុកជាមុន ទាំងអស់ទៅក្រុមជំនុំនៃថ្ងៃនេះ ឱ្យបានផ្លាស់ប្តូរមកជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ ចូល ទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។

291 សូមកុំឱ្យច្រឡំនឹងពាក្យថា “កំណត់ទុកជាមុន” ខ្ញុំនឹងអានវា ឃើញទេ។ ខ្ញុំចង់ បង្ហាញអ្នកក្នុងអេភេសូរ ១:៥ ។

292 ឃើញទេ ដូចដែលអ្នកបានមើល ដូចអ្នកបានស្ថិតនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក អញ្ចឹង។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់ ផ្សេងទៀតដូចជាអ្នកមាននៅក្នុងឪពុក របស់អ្នកកាលពីដើម។ បើអ្នកមិនមែនទេ អ្នកនឹងមិននៅទីនេះទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញ ទេវាត្រូវតែទៅរកផ្ទៃ ដើម្បីនាំអ្នកចេញ ទៅ។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកជាកូនប្រុសរបស់ គាត់ អ្នកគឺជាកូនប្រុសស្រីរបស់គាត់ ឃើញទេ វាគឺជាគ្រាប់ពូជ។ ហើយបើអ្នក ធ្លាប់...

293 បើអ្នកជាគ្រីស្ទាន ឥឡូវនេះគឺជាគ្រាប់ពូជតម្រូវទុកជាមុន អ្នកបាននៅក្នុង ព្រះ មុនពេលដែលមាន... អ្នកតែងតែនៅក្នុងព្រះ។ មេធាវីរបស់អ្នក ធាវីដែលជា គុណលក្ខណៈរបស់ព្រះដែលជាគំនិតរបស់ទ្រង់។

294 ឧទាហរណ៍ថា ស្ត្រីតូចស្អាតនេះអង្គុយនៅទីនេះមើលឃើញទេ? ព្រះ បានមានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃនោះនឹងមានក្មេងស្រីម្នាក់ ឈ្មោះរបស់នាង នឹងដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ នាងនឹងអញ្ជោះ អញ្ជោះហើយនិងអញ្ជោះ” ហើយ សូម្បីតែ ដល់ម៉ោងនេះ “នាងនឹងអង្គុយហើយស្តាប់សារនោះបានស្លៀកពាក់ ពណ៌ក្រហម។” ឃើញទេ នោះគឺជាគំនិតរបស់ទ្រង់។ អ្នកណាជាប្តីរបស់អ្នក ក៏ដោយ ហើយគាត់ជាអ្នកណាក៏ដោយ។ ហើយគាត់នឹងនាំយករឿងនេះជាមួយគ្នា ហើយអ្នកនឹងអង្គុយនៅទីនេះ—ក្នុងទីក្រុង—នៅថ្ងៃនេះ។ នៅទីនោះមិនអាច មានវិធីណាសម្រាប់អ្នកដើម្បីធ្វើឱ្យវាបរាជ័យ បានទេ ដោយសារតែអ្នកកំពុង លូតលាស់។ ហើយជាដរាបណានៅខាងក្នុងអ្នក មានគ្រាប់ពូជលូតលាស់ អ្នក ត្រូវតែបង្កើតផលអ្វីដែលគ្រាប់ពូជបានចែងថាអ្នក នឹងមាន។ នោះជាការពិត។ នេះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ទ្រង់រក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់មើលវា។

295 អ្នកគឺនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក ដូចជាមេធាវី ហើយអ្នកចេញមកជាកូនស្រី អ្នក អ្នកទាំងអស់គ្នា បងប្អូនប្រុសស្រីអ្នកកើតមក។ បើអ្នកមិននៅក្នុងឪពុករបស់ អ្នក ទេនោះអ្នកនឹងមិននៅទីនេះទេ។

296 ហើយបើអ្នកមិននៅក្នុងព្រះទេ... បើអ្នកជឿលើសារព្រះគម្ពីរនិងសារ បច្ចុប្បន្ន នៃការបើកសម្តែងសេចក្តីពិត ហេតុផលអ្នកកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ពីព្រោះអ្នកត្រូវ បានតម្រូវទុកជាមុនដើម្បីអង្គុយនៅទីនេះ។ បើមិនដូច្នោះទេ អ្នកនឹងមិននៅទីនេះទេ អ្នកនឹងនៅតាមផ្លូវ ប្រហែលជាស្រវឹងខ្លះក្នុងចំណោមអ្នក ហើយអ្នករាល់គ្នាខ្លះនៅ ទីនេះហើយកំពុងនៅជាមួយប្រពន្ធរបស់អ្នកដទៃ។ ហើយអ្នកជាស្ត្រីចេញរៀបការ និងរត់តាមប្តីរបស់ស្ត្រីផ្សេង ទៀតឬដូចនោះ។ ឃើញទេ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវបានតម្រូវ ទុកជាមុនឱ្យនៅទីនេះ។ ឃើញទេ អ្នកមិនអាចជួយវាបានទេ។ អ្នកមានព្រះវរបិតា ជាព្រះ ហើយអ្នកគឺជាគ្រាប់ពូជ។

297 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានមកដល់កន្លែងមួយ ទ្រង់បាននាំអ្នកទៅកន្លែង ដែល... អ្នកគឺនៅក្នុងទ្រង់ពេលនោះ គំនិតមួយ ឥឡូវនេះអ្នកគឺជាមនុស្សម្នាក់ ដែលអាចប្រកបបានជាមួយទ្រង់។ ឃើញទេ? ដូចជាអ្នកបាននៅ—ក្នុងអ្នកគឺ

នៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក នៅតាំងពីដើមដំបូង ប៉ុន្តែឥឡូវនេះអ្នកជាកូនប្រុសកូនស្រី ដូច្នេះអ្នកអាចប្រកបបានជាមួយឪពុកម្តាយរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះយើងជាកូនប្រុស កូនស្រីរបស់ព្រះដែលអាចប្រកបជាមួយព្រះវរបិតានៃយើង។ ឃើញទេ វាពិតជា ស្អាតណាស់! តើអ្នកមិនចង់បានអញ្ចឹងទេឬអី? បន្ទាប់មកអ្នកនឹងបានដូចជា ទ្រង់។ ហើយបើយើងជាកូនទ្រង់ ដូច្នេះអ្នកគឺជាគុណាលក្ខណៈ ហើយគឺមាន លក្ខណៈ ដូចទ្រង់តាំងពីការចាប់ផ្តើមដំបូង។

298 ហើយចាំថាបើអ្នកគឺនៅក្នុងទ្រង់នៅដើមដំបូង ហើយនៅពេលដែល ព្រះយេស៊ូវដែលជាព្រះបន្ទូលបានកើតជាសាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុងចំណោម ពួកយើង។ បន្ទាប់មកអ្នកស្ថិតនៅក្នុងទ្រង់ហើយឈរជាមួយការប្រមាថ ដែលទ្រង់ បានទទួល។ អ្នកបានទៅនៅកាលវារីជាមួយទ្រង់នៅក្នុងទ្រង់។ អ្នកបានស្លាប់ នៅក្នុងទ្រង់ អ្នកក្រោកឡើងក្នុងទ្រង់។ ហើយឥឡូវនេះ អ្នកកំពុងអង្គុយនៅកន្លែង ស្ថានសួគ៌ក្នុងទ្រង់។ ឃើញទេ?

299 បើខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិច ខ្ញុំឈរប្រឆាំងភាពមិនចេះអៀនខ្មាស់របស់នាង ខ្ញុំ នឹងប្រឆាំងសិរីរុងរឿងរបស់នាង។ មិនថានាងជាអ្វីទេខ្ញុំនឹងប្រឆាំង។ ខ្ញុំជាពលរដ្ឋ អាមេរិកាំង។ ខ្ញុំបាន...ខ្ញុំបានទៅដល់ផ្លូវមេរ៉ុក។ បាទមែនហើយ។ មែនហើយ ខ្ញុំ បានចុះចតលើផ្លូវមេរ៉ុក។ ខ្ញុំបានចុះហត្ថលេខា...ព្រឹកនោះខ្ញុំបាននៅ ក្នុងសាល នោះនៅពេលពួកគេបានចុះហត្ថលេខាលើសេចក្តីប្រកាសនៃឯករាជ្យភាព។ ខ្ញុំ បានចុះហត្ថលេខាជាមួយពួកគេ។ ខ្ញុំជាផ្នែកមួយនៃសេដ្ឋកិច្ចរបស់នាង។ ខ្ញុំ បានចុះហត្ថលេខាលើសេចក្តីប្រកាសឯករាជ្យ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំនៅជាមួយ វ៉ាស៊ីនតោននៅជ្រលង ហូក នៅពេលដែលគាត់បានឆ្លងកាត់ទន្លេហូក។ ខ្ញុំបាន នៅទីនោះព្រឹកនោះ។ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានជាមួយគាត់។ ខ្ញុំគឺ។ អ្នកធ្លាប់ជាជនជាតិ អាមេរិក។ បើអ្នកជាជនជាតិអាមេរិក អ្នកត្រូវធ្វើដូចនោះ។ សម្រាប់អ្វីគ្រប់យ៉ាងអា មេរិចមាន អ្នកគឺមានចំណែក។ ខ្ញុំបានលើកទង់ជាតិ—ទង់នៅលើកោះហ្គាំ។ ខ្ញុំ បានជួយពួកគេធ្វើដូច្នោះ។ ខ្ញុំបានយកបន្ទាយទាំងអស់។ ខ្ញុំអៀនខ្មាស់ជំនួសនាង ក្នុងនាមជាអ្នកបដិវត្តម្នាក់។ អ្វីក៏ដោយនាងធ្វើ គឺខ្ញុំ។

300 ហើយអ្វីក៏ដោយនៃព្រះគ្រីស្ទ គឺខ្ញុំចង់តាម។ ទ្រង់ជាអ្វី គឺខ្ញុំអញ្ចឹងដែរ។ ឱ ព្រះអង្គអើយ! បើទ្រង់ត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាមនុស្សឆ្លាត ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវតែអញ្ចឹង

ដែរ។ បើទ្រង់ជា—បេលសេបូលដោយការងារនៃព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំក៏ដូចគ្នាដែរ។ អ្វីក៏ដោយ ទ្រង់ជាខ្ញុំ។ អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់ធ្វើ គឺជាអ្នក។

301 យើងត្រូវតែជាអ្នកបង្កើតភាពអមតៈ សេរីភាពឬកិត្តិនាម ហើយនិងសិរីរុងរឿង ឬភាពអាម៉ាស់របស់នាង។

302 យើងត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ។ យើងត្រូវតែជាព្រះវិហារដែលជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំបានរស់នៅជាមួយទ្រង់នៅលើផែនដីនៅពេលដែលទ្រង់រស់នៅ។ ខ្ញុំបានស្លាប់ជាមួយទ្រង់នៅពេលទ្រង់សុគត។ ខ្ញុំបានរស់ឡើងវិញជាមួយ ទ្រង់នៅពេលដែលទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។ ខ្ញុំបានប្រមូលផ្តុំហើយអង្គុយឥឡូវនេះ នៅឯស្ថានសួគ៌ព្រោះខ្ញុំជាផ្នែកមួយរបស់ទ្រង់។ កន្លែងណាទ្រង់នៅគឺខ្ញុំនៅទីនោះ។ “អ្នកបំរើរបស់ខ្ញុំនៅទីណាក៏ខ្ញុំនឹងនៅទីនោះដែរ”

303 ឥឡូវនេះទ្រង់អាចប្រកបជាមួយយើងនិងតាមរយៈយើង ហើយដាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ជាមួយយើង។ ដែលយើងជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ យើង...បើទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលហើយយើងគឺជាផ្នែករបស់ទ្រង់ហើយយើងគឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល។

304 ហើយតើខ្ញុំអាចបដិសេធថាខ្ញុំគ្មានដៃយ៉ាងដូចម្តេច? មិនថាមានមនុស្សល្អឬខ្លះ វិទ្យាសាស្ត្រខ្លះអាចនិយាយបានថា—ខ្ញុំអត់មានដៃទេ ខ្ញុំមានដៃហើយ! ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានដៃ។ ខ្ញុំប្រើវា។

305 ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានព្រះ។ ខ្ញុំមានព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ ថាទ្រង់នៅក្នុងព្រលឹងខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់។ នោះគឺជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូល នោះគឺជាខ្ញុំ។ ហើយបើខ្ញុំបដិសេធផ្នែកមួយនៃរឿងនេះ នោះដូចជាការបដិសេធថាខ្ញុំមានដៃមួយ ត្រចៀក ភ្នែកដែរ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាក្នុង ភាពជាមនុស្សនៅក្នុងគំនិត ត្រឹមត្រូវរបស់ខ្ញុំបានទេ ខ្ញុំក៏មិនអាចបដិសេធព្រះបន្ទូល របស់ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងគំនិតត្រឹមត្រូវរបស់ខ្ញុំបានដែរ គឺជាព្រះវិញ្ញាណដ៏ត្រឹមត្រូវរបស់ ព្រះជាម្ចាស់។ តើខ្ញុំត្រូវយកអ្វីដែលនិកាយនិយាយឬអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល អំពីវា។ ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបាន។

306 ឥឡូវ “ផ្លាស់ប្តូរ” ទ្រង់អាចផ្លាស់ប្តូរយើងតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ យើងអាចសម្រាកបានព្រោះយើងជាផ្នែកមួយរបស់វា។

307 ហើយឥឡូវនេះមានរឿងជាច្រើនក្នុងការនិយាយអំពីកំណើតធម្មជាតិរបស់ខ្ញុំ មានរឿងជាច្រើននៅក្នុងកំណើតធម្មជាតិរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំមិនអាចអួត។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកខ្ញុំគ្មានអ្វីដើម្បីអួតទេ។ ម្តាយរបស់ខ្ញុំគឺជាមនុស្សមានបាប តាំងពីដើម។ ឪពុកខ្ញុំជាមនុស្សមានបាប។ ហើយពួកគេចេញពីចង្កោមនៃអ្នកសំលាប់ អ្នកបាញ់កាំភ្លើង ហើយភាគច្រើននៃពួកគេបានស្លាប់ជាមួយនឹងស្បែកជើងកងវែងរបស់ពួកគេ។ ប្រមឹកនិងអ្នកលួចស្បែកជើងនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតចេញពីរដ្ឋ កេនតាគី។ ម្តាយខ្ញុំសញ្ជាតិឥណ្ឌាពាក់កណ្តាល។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្មានអ្វីត្រូវអួតនោះទេ។ ខ្ញុំមិនអាចអួតពីគ្រួសារដើមរបស់ខ្ញុំបានទេ។

308 ប៉ុន្តែ សូមថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះ មានរឿងមួយដែលខ្ញុំអាចអួតបាន គឺ កំណើតទីពីររបស់ខ្ញុំដែលកើតចេញពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំអាចអួតលើឪពុក នោះដែលយើងមាន ដ្បិតព្រះអង្គជាព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកប្រោសលោះខ្ញុំ។ ខ្ញុំអាចអួតលើអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់មាន—ទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំពីព្រោះឥឡូវនេះខ្ញុំក្លាយជាកូនប្រុសរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំមិនមែនជាកូនប្រុសរបស់នាវេស ប្រាណហាំទេ ខ្ញុំជាកូនរបស់ព្រះយេស៊ូ គ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំអាចអួតលើកំណើតរបស់ខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមិនអាចអួតលើកំណើតដំបូងរបស់ខ្ញុំទេ គ្មានអ្វីទេ ខ្ញុំខ្មាស់នឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនខ្មាស់ឡើយនៃកំណើតទីពីររបស់ខ្ញុំ។ ទេ ទេ។ ខ្ញុំមិនខ្មាស់នឹងកំណើតទី២របស់ខ្ញុំទេ។ តើទ្រង់បានធ្វើវាដោយរបៀបណា? “តាមរយៈការលាងទឹកដោយព្រះបន្ទូល” ត្រូវហើយ។

309 អ្នកជឿដែលបានតម្រូវទុកជាមុនប្រាកដជានៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល ហើយពួកគេនឹងមិនបង្ខូចវាឡើយ។ វាមិនអាចបង្ខូចបានទេ។ អូ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះហេតុអ្វីយើងមិនអាចមានការប្រកបគ្នាដ៏អស្ចារ្យនេះ ដែលយើងគួរតែមាន ជាមួយបុត្រានិងបុត្រីនៃព្រះមែនទេ? យើងគួរតែមានវា។ ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិនធ្វើទេ ពីព្រោះពួកគេមិនមែនជាកូនប្រុសស្រីពិតប្រាកដទេ...

310 ឃើញទេ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់ផ្សេងទៀត ខ្ញុំនឹងទៅ...ខ្ញុំបានសរសេរវានៅទីនេះប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានពេលវេលាដើម្បីទៅដល់វាទេ។ ខ្ញុំចាកចេញហើយឈប់ឥឡូវនេះ។

311 នោះជាកន្លែងតូចមួយនៅខាងក្នុង ដែលជាកន្លែងដែលអ្នកចាប់ផ្តើម ដែលជាព្រលឹងរបស់អ្នក បន្ទាប់មកចេញពីនោះអ្នកគឺជាវិញ្ញាណ។ ហើយបន្ទាប់

មកអ្នកក្លាយជាមានជីវិតរស់បាន។ ឥឡូវនេះ ការសេវារៈរស់មានញាណប្រាំ ដើម្បីទាក់ទង ទីពីរមានញាណប្រាំ។ នោះគឺជារាងកាយខាងក្រៅ: មើល ភ្នក់ រសជាតិ មានអារម្មណ៍ ក្លិននិងស្តាប់លឺ។ នៅក្នុងខ្លួនមានសេចក្តី ស្រលាញ់និង សតិសម្បជញ្ញៈ។ ល។ ញាណប្រាំ។ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងនៃខាងក្នុង បំបត្រតពិនិត្យ វាជាបស់ព្រះឬសាតាំង។

312 ហើយអ្នកអាចធ្វើគ្រាប់តាមអ្វីមួយដែលអ្នកអាចទាក់ទងដូចជា—ដូចជា គ្រីស្ទានម្នាក់ ឬអ្នកអាចដេញអារក្សដូចជាគ្រីស្ទានដែរ។ ប៉ុន្តែបំបត្រតពិនិត្យ ខាងក្នុង ប្រកបការចាប់ផ្តើម មិនមែនជាបស់ព្រះទេ វាមិនដែលត្រឡប់ទៅ រក ព្រះទេ។ អ្នកយល់ពីវាទេ? តើយូដាសមិនបានដេញអារក្សទេឬ? តើលោកកែជា ដែលជាអ្នកបានច្រោលទោសទ្រង់ហើយសម្លាប់ទ្រង់ ក៏បានទាយផងនោះ? ប៉ុន្តែ គាត់មិននៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលបានទេ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

313 ផ្លាស់ប្តូរពីព្រះវិហារនិងលោកិយទៅជាកូនប្រុសស្រីនៃព្រះ! ចូរកត់សម្គាល់ ត្រង់នេះចុះ។

314 ហើយឥឡូវនេះរបៀបដែលកូនរបស់ព្រះរង្វេងនៅទីនោះ នៅក្នុងលោកិយ ពួកគេមួយចំនួននៃនិកាយ ចេញពីនិកាយនេះទៅនិកាយនោះ ដូចជាផ្កាយរង្វេង មិនស្ថិតស្ថេរឡើយ។ ដូចជាស្លឹកនៅលើទឹកនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ។ យើងធ្លាប់ ឃើញវា ឡើងត្រឡប់មកវិញនៅបូព៌ានៅទីនោះ។ ស្លឹកនឹងបក់តាមខ្យល់ ខ្យល់បក់ ពីខាងនេះទៅចំហៀងខាងនោះ។

315 ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ចង់អោយយើងនឹងផឹង។ “បោះយុថ្កាលើ ព្រះយេស៊ូវ លុះ នៃជីវិតខ្ញុំនឹងក្លាហាន។ បោះយុថ្កាលើព្រះយេស៊ូវខ្ញុំមិនខ្លាចខ្យល់ ឬរលកឡើយ។” ឃើញទេ អ្វីក៏ដោយ។ អ្នករាល់គ្នាកាត់ច្រើននៅចាំជួងអ៊ិនខេប នៅពេលដែលអ្នក នៅសាលារៀន ក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រីនៅក្នុងសាលារៀន។

316 រាងកាយរបស់អំប្រាហាំនិងសារ៉ាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ដើម្បីបំពេញលក្ខខណ្ឌ នៃ ព្រះបន្ទូលសន្យា។ ឃើញទេ ពួកគេចាស់ហើយ។ អំប្រាហាំបានទទួល ការសន្យា ជាមួយសារ៉ានៅពេលដែលគាត់មានអាយុចិតសិបប្រាំនាងមានអាយុបុកសិបប្រាំ ដែលអស់រដូវទៅហើយ រស់នៅជាមួយនាងតាំងពីនាងនៅជាក្មេងស្រី ជាប្អូនស្រី ពាក់កណ្តាល។ ហើយដើម្បីរក្សាការសន្យានោះ រាងកាយរបស់ពួកគេ ទាំងពីរត្រូវ

បានផ្លាស់ប្តូរពីបុរសចំណាស់និងស្រ្តីម្នាក់ ទៅជាបុរសវ័យក្មេងនិងស្រ្តីស្រស់ស្អាត ដើម្បីជួបការសន្យានៃថ្ងៃនោះ។

317 ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ មិនខ្វល់ថាខ្ញុំគឺជាអ្វីទេ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីរបៀបដែលខ្ញុំមកទីនេះទេ យើងអាចត្រូវបាន ផ្លាស់ប្តូរ ដើម្បីជួបការសន្យានៃថ្ងៃនេះ។ ពេលណាយើងអាចរស់នៅជាមួយគ្នា ដោយ សាមគ្គីភាពនិងភាពផ្អែមល្ហែមនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយរស់នៅជា បងប្អូនប្រុសស្រី។

318 ហេណុក រាងកាយទាំងមូលរបស់គាត់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរដើម្បីជួបប្រភេទមួយ នៅក្នុងព្រះ ហើយគាត់ត្រូវបានគេយកទៅស្ថានសួគ៌ដោយមិនបានមើលឃើញពី សេចក្តីស្លាប់ទេ។ អេលីយ៉ាបានធ្វើដូចគ្នាដែរ។

319 រាងកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរពីការស្លាប់ ក្នុងសំណុំបែបបទ ត្រជាក់ វាយរហូតដល់មានស្នាមជាំនិងរំពាត់ ឆ្អឹងជំនីរបស់—ទ្រង់ជាប់នឹង ខ្នង របស់ទ្រង់។ ហើយ—និងបេះដូងរបស់គាត់ត្រូវបានកាត់ដោយលំពែងមួយ ដែល ប្រហែលជាធំប៉ុនហ្គីង កាត់បេះដូងរបស់ទ្រង់ ហើយឈាមនិងទឹកបានមក។ សូម្បីតែសំណើមពីរាងកាយរបស់ទ្រង់ខាងឆ្វេងនិងមានឈាមស្រក់ចុះពីលំពែង និងហូរកាត់តាមជើងរបស់ទ្រង់ចូលទៅក្នុងដី។ ហើយទ្រង់បានសុគតរហូតដល់ ព្រះច័ន្ទនិងផ្កាយបាននិយាយថាទ្រង់បានសុគតហើយ ផែនដីបាននិយាយថា ទ្រង់បានសុគតហើយ ផែនដីបានញាប់ញ័រ ថ្ម—បានរង្ហើពាសពេញផែនដីនិងអ្វី ៗទាំងអស់។ អ្វីៗទាំងអស់បាននិយាយថាទ្រង់បានសុគតហើយ។ សូម្បីតែព្រះ ក៏បានលាក់ព្រះ ភក្តីរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានសុគតហើយ។ ប៉ុន្តែរាងកាយរបស់ទ្រង់ ត្រូវបាន ផ្លាស់ប្តូរ។ ហេតុអ្វី? ពីព្រោះព្រះមានបន្ទូលថា “អញនឹងមិនទុកឲ្យព្រលឹង របស់ ទ្រង់នៅក្នុងស្ថាននរក ហើយអញក៏មិនអនុញ្ញាតឱ្យព្រះដ៏បរិសុទ្ធរបស់អញ ឃើញភាពពុករលួយដែរ។” គ្មានវិធីដើម្បីធ្វើវាបានទេ។

320 ថ្ងៃមួយរាងកាយរបស់យើងអាចត្រូវបានលាតសន្ធឹងក្នុងមណ្ឌល។ យើង អាចមក... អ្នកអាចមើលមកខ្ញុំដេកនៅក្នុងមណ្ឌល។ ខ្ញុំអាចមើលអ្នក ហើយ ប្រហែលជាត្រូវនិយាយពាក្យចុងក្រោយទៅអ្នកឬអ្វីមួយដូចនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកនឹង មិនទុកយើងនៅក្នុងផ្ទះឡើយ។ ពួកគេអាចដាក់ដុំថ្មលើអ្នក។ ពួកគេអាចកប់អ្នក

នៅក្នុងសមុទ្រ។ ពួកគេប្រហែលជាធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេចង់ធ្វើ ប៉ុន្តែអំណាច ផ្លាស់ប្តូរជារបស់ព្រះ...

321 នៅថ្ងៃសុក្រទី១២ បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនចង់អោយអ្នកមិនដឹងទេ បងប្អូន អើយទាក់ទងនឹងអ្នកដែលកំពុងដេកលក់ទៅហើយ។ យើងខ្ញុំនិយាយ រឿងនេះ ប្រាប់អ្នកតាមបទបញ្ជារបស់ព្រះអម្ចាស់ថា សំឡេងត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹង បន្លឺសំឡេង ហើយនាក់ស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងត្រូវរស់ឡើងជាលើកដំបូង យើងដែលនៅរស់នៅដដែល” ដូចដែលបទចម្រៀងបានច្រៀងនៅព្រឹកនេះ “នឹង ចាប់បានទាំងអស់គ្នាជាមួយពួកគេដើម្បីជួបនឹងព្រះអម្ចាស់នៅលើអាកាស។”

322 អំណាចផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះដែលបាននាំយើងចេញពីភាពរីករាយនៃវិទ្យាសាស្ត្រ និងការអប់រំ និងរឿងនានានៃលោកិយនិងការយល់ដឹងអំពីសម័យទំនើបនេះ បាន ផ្លាស់ប្តូរយើងឥឡូវនេះទៅជាកូនប្រុសស្រីនៃព្រះ។ ហើយសូម្បីតែសេចក្តី ស្លាប់ក៏ មិនអាចរារាំងយើងនៅក្នុងផ្លូវដែរ។ “យើងនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរក្នុងពេលមួយប៉ុណ្ណោះ ភ្នែក។”

“អូ តើអ្នកចង់និយាយ?”

323 ខ្ញុំចង់និយាយថានោះគឺជាសេចក្តីពិត! ព្រះយេស៊ូវអើយ ព្រះបន្ទូលនោះ ឈរ នៅលើផែនដីគឺជាព្រះបន្ទូល ជាអ្នកដែលបានរស់ឡើងវិញហើយបានប្រោស ឡា សារ។ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺជាការរស់ឡើងវិញនិងជាជីវិត។ អ្នកណាដែល ជឿទោះបីបានស្លាប់ទៅហើយក៏ដោយក៏នៅរស់ដែរ។ ហើយអ្នកណា ដែលរស់នៅ ហើយជឿលើខ្ញុំនឹងមិនស្លាប់ឡើយ” គ្មានវិធីដើម្បីបញ្ឈប់ការរស់ នៅទេព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ! វាត្រូវតែងើបឡើងវិញ។

324 ហើយចេញពីភាពច្របូកច្របល់នៃអរដែនវិទ្យាសាស្ត្រទំនើបនេះ យើងកំពុង រស់នៅ ក្នុងវប្បធម៌និង—និងវិទ្យាសាស្ត្រនិងការអប់រំរបស់ទំនើប យើងនឹងរស់ ឡើង! “អាវសាច់នេះយើងនឹងទំលាក់ចុះ ហើយងើបឡើងវិញចាប់ យករង្វាន់ ដ៏អស់កល្បជានិច្ច” នៅថ្ងៃណាមួយ។ យើងនឹងឆ្លងកាត់ខ្យល់ ហើយនេះនឹង ត្រូវបញ្ចប់។ ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបាននាំយើងចេញពី ពីគំនិតសម័យ ទំនើប បានផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់យើង ទៅជាមួយព្រះ និងវិញ្ញាណរបស់យើង។ ព្រះវិញ្ញាណដដែលនោះដែលបានមានបន្ទូល បានផ្លាស់ប្តូរយើងយ៉ាងឆ្ងាយ

ហើយវាក៏នឹងនាំយើងទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ ចូលទៅក្នុងសិរីល្អរបស់ទ្រង់ ជាមួយនឹងរាងកាយមានសិរីល្អ។

325 “ពួកគេនឹងសង់ផ្ទះ ពួកគេនឹងគ្រងមរតក។ ពួកគេនឹងដាំចម្ការ ទំពាំងបាយជូរ។” នៅក្នុងការស្វែងរកវិទ្យាសាស្ត្រទាំងអស់របស់យើង។ យើង ដាំសួនច្បារ កូនប្រុស របស់យើងចូលមកហើយបេះយកផ្លែឈើពីវា ហើយ កូនប្រុសរបស់គាត់បានមក ហើយយកវាពីគាត់។ ហើយពួកគេបានដាំ ហើយអ្នក ផ្សេងមកបរិភោគ ហើយពួកគេសាងសង់ហើយអ្នកផ្សេងមកនៅ។ “ប៉ុន្តែដល់យូរ បន្តិចអ្នកបំរើរបស់ខ្ញុំ ពួកគេនឹងនៅទីនោះជាមួយកូនចៅរបស់ពួកគេ។ ពួកគេនឹង សាងសង់ ហើយនឹងគ្មានអ្នកផ្សេងមកទទួលជំនួសឡើយ។ ពួកគេនឹងដាំ ហើយ មិនមានអ្នកផ្សេងមកបរិភោគឡើយ។” ទៅ? ព្រះជាហោរាដែលព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះបានចែងថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌” បានសន្យាជាមួយយើងអំពីរឿងនេះ!

326 តើយើងទទួលវាដោយរបៀបណា? ឥឡូវនេះយើងមានសក្តានុពលនៅទីនោះ ឃើញទេ ព្រោះព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ វាត្រូវតែអញ្ជើង។ នៅពេលដែល ទ្រង់បានលើកឡូសារនៅទីនោះ ទ្រង់បាននិយាយថា “កុំគិតថានេះជារឿងចំ លែក ដ្បិតនឹងមានពេលដែលមកដល់ មនុស្សនៅក្នុងផ្ទះនឹងឮសំឡេងកូនមនុស្ស ហើយនឹងចេញមក។ ខ្លះគួរអោយខ្មាសអៀនហើយខ្លះទៀតនឹងបានជីវិត។”

327 តើវាគឺជាអ្វី? ផ្លាស់ប្តូរ ផ្លាស់ប្តូរដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ធ្វើអោយយើង ក្លាយជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះជាម្ចាស់ហើយក៏នឹងប្រទានជីវិតអោយយើងនៅ ឯនាយខាងមុខ។ អូខ្ញុំអើយ! តើខ្ញុំអាចនិយាយអ្វីទៀត? កុំស្តាប់រឿងផ្សេងទៀត។

កុំលោភលន់ចង់បានទ្រព្យសម្បត្តិឥតប្រយោជន៍របស់
លោកិយ
វាឆាប់ខូចណាស់
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើ រឿងអស់កល្ប
ពួកគេនឹងមិនស្លាប់ឡើយ!
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

សូមច្រៀងវា!

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ! (វានៅទីនេះ!)
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

នៅពេលដំណើររបស់យើងត្រូវបានបញ្ចប់
បើចំពោះព្រះយើងពិតជាសេចក្តីពិត
ភ្លឺនិងស្មោះត្រង់សិរីល្អក្នុងផ្ទះរបស់យើង
ព្រលឹងដ៏រីករស់របស់យើងនឹងមើល។

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូរនៃព្រះ! (ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ!)
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូរនៃព្រះ!
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

328 កុំតាមអ្វីដែលវិទ្យាសាស្ត្រដ្ឋាញ បើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? កុំ
តាមអ្វីដែលព្រះវិហារនិយាយ បើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។

យើងកាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

329 ពេលបានផ្លាស់ប្តូរវិទ្យាសាស្ត្រផ្លាស់ប្តូរ។ កាន់ដៃដែលមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបាន!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្បជានិច្ច
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ។

330 ព្រះវិបិតា នៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ ដូចដែលយើងបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនេះ
នេះព្រឹកនេះបានយកសារដ៏វែង ហើយអូព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹង
ដាក់គ្រាប់ពូជពួកគេគ្រប់គ្នានៅក្នុងចិត្តម្នាក់ៗ សូមចាំថា ព្រះអម្ចាស់អើយ យើង
អធិស្ឋានថាយើងមានភាពទន់ខ្សោយ និងរចនាសម្ព័ន្ធរបស់យើងខ្សោយ ហើយ
យើង...ពេលខ្លះយើងមិនដឹងថាផ្លូវណាត្រូវបត់ទៅទេ។ សូមព្រះទ្រង់ជា អ្នកបង្វែរ
យើងហើយនាំយើងដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ ជួយពួក
យើង។ កុំទុកឱ្យយើងនៅតែម្នាក់ឯង ព្រះវិបិតាអើយ។ ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹង
មិនធ្វើបែបនោះទេ។ អញនឹងមិនចាកចេញឬបោះបង់ចោលឯងឡើយ។ អញនឹង
នៅជាមួយឯង។

331 ហើយព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងដឹកនាំបងប្រុសរបស់យើង ឡេអូនិងជែន។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយមេដឹកនាំសម្រាប់ ប្រជាជននៅ ទីនេះ មិនប្រើគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេទេ ប៉ុន្តែអនុញ្ញាតឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណដឹកនាំ ពួកគេក្នុងអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។

332 ប្រទានពរដល់បុរសនិងស្ត្រីទាំងនេះនិងកុមារវ័យក្មេង ដូចជា ព្រះអម្ចាស់មាន សម្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងរក្សាពួកគេឱ្យមានអាយុវែង។ សូមឱ្យ បើវាអាច ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យយើងរស់ នៅដើម្បីមើលការយាង មករបស់ទ្រង់។ យើងជឿជាក់ថាយើងនឹងឃើញ ពីព្រោះយើងឃើញថាអ្វីៗគឺ ជិតដល់ហើយ។ វាជិតដល់ហើយ! សូមប្រទានមក ព្រះបិតាអើយ។ យើងបាន ប្តេជ្ញាចិត្តពួកគេដើម្បីទ្រង់និងខ្លួនយើងឥឡូវនេះ ដើម្បីបម្រើទ្រង់នៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំសុំទោសដែលខ្ញុំបានទុកអ្នកយ៉ាងយូរ។ បងប្រុសឡេអូ។



អំណាចនៃការផ្លាស់ប្តូរ KHM65-1031M

(Power Of Transformation)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 31 តុលា 1965 នៅ Pine Lawn Trailer Park នៅ Prescott Arizona U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG